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Δημοτικό συμβούλιο και τα συμβούλια 
των τεσσάρων ενοτήτων του δήμου. 
Όλα τα ονόματα των εκλεγμένων
σελ. 10-14

Job day - πρότυπο 
από τον δήμο και το skywalker 
Aπεριόριστες oi δυνατότητες της Τ.Α
και στον τομέα της απασχόλησης
σελ. 18-23

Εδώ γεννιέται

το πρώτο 
Βρώσιμο 
Δάσος 
της Θεσσαλονίκης





18-23 Job Day: Μία ημερίδα-
πρότυπο για την απασχόληση 
από το δήμο Νεάπολης-Συκεών 
και το skywalker.gr 

Η ημερίδα πραγματοποιήθηκε 
με μεγάλη επιτυχία στο δημαρ-
χιακό κατάστημα της Νεάπολης 
ανοίγοντας νέους ορίζοντες σε 
δεκάδες πολίτες που αναζητούν 
εργασία αλλά και στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση. 
Το τμήμα Απασχόλησης, Επαγ-
γελματικού προσανατολισμού, 
Εθελοντισμού και Προαγωγής 
της υγείας του δήμου Νεάπολης- 
Συκεών διοργάνωσε μία άρτια 
από κάθε άποψη ημερίδα.

28-29 Τα πρώτα τους πτυχία 
πήραν τα βρέφη που έλαβαν 
μέρος στα μαθήματα βρεφικού 
μασάζ του προγράμματος «Μια 
μαία για σένα»

Μαμάδες και μπαμπάδες έμαθαν 
να κάνουν μασάζ στα δικά τους 
μωρά και ταυτοχρόνως να επι-
κοινωνούν καλύτερα μαζί τους 
και να τα βοηθούν να ηρεμούν. 
Στο ρόλο της εκπαιδεύτριας η 
πιστοποιημένη μαία του δή-
μου Νεάπολης-Συκεών, Νατάσα 
Σταμκοπούλου. 

41-43 Οι σκακιστές και τις σκα-
κίστριες του δήμου μας διαπρέ-
πουν

Δύο αδελφές,  μαθήτριες της 
β΄ και της γ΄ τάξης του 4ου Γυ-

μνασίου Συκεών και μέλη της 
Σκακιστικής Ακαδημίας Συκεών-
Νεάπολης κατέλαβαν αντίστοιχα 
την 1η και τη 2η θέση στο φετινό 
26ο πανελλήνιο ατομικό πρω-
τάθλημα εφήβων-νεανίδων στο 
σκάκι. Μιλήσαμε μαζί τους και με 
τον πρόεδρο της Ακαδημίας τον 
Σπύρο Γιαννουλάκη.

54-56 Ο δήμος Νεάπολης-
Συκεών τίμησε και φέτος τους 
Τρεις Ιεράρχες

Με λαμπρότητα πραγματοποι-
ήθηκε τους ο εορτασμός των 
γραμμάτων και της Παιδείας σε 
τέσσερις διαφορετικές εκδηλώ-
σεις και στις τέσσερις δημοτικές 
ενότητες του δήμου Νεάπολης-
Συκεών.
Κορυφαία στιγμή η βράβευση 
του μητροπολίτη Προύσης κ. Ιω-
ακείμ με κάθε λαμπρότητα από 
τον δήμαρχο Σίμο Δανιηλίδη στο 
2ο γυμνάσιο Πεύκων. 
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H 
αυθεντική φράση του Δημήτρη Κουτσούμπα 
που έγινε viral είναι «γιατί αυτοί είσαστε» και 
αφορά το πολιτικό προσωπικό της χώρας. Στη 
περίπτωσή μας ταιριάζει το πρώτο πληθυντικό 

με ένα ερωτηματικό στο τέλος, και η καμπάνα χτυπάει 
για όλους εμάς τους Θεσσαλονικείς και το πρόσωπο που 
βγάζουμε προς τα έξω. 

Η αδυναμία μιας ολόκληρης πόλης να αφιερώσει 
έναν κεντρικό της δρόμο στον σπουδαίο Έλληνα συνθέ-
τη Μίκη Θεοδωράκη δυόμισι χρόνια από τον θάνατό του 
είναι μία ντροπή που μπορεί να μην οφείλεται σε δικές 
μας ενέργειες ή παραλείψεις, αλλά μας βαραίνει. 

Η δεύτερη απόρριψη από την πλευρά της Αποκεντρω-
μένης Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης της πρότασης που 
κατέθεσαν τέσσερις δήμαρχοι (Θεσσαλονίκης, Αμπελο-
κήπων – Μενεμένης, Νεάπολης-Συκεών, Παύλου Μελά) 
ζητώντας τη μετονομασία της οδού Λαγκαδά σε οδό Μίκη 
Θεοδωράκη, θέλουμε δεν θέλουμε χρεώνεται στην πόλη. 
Κάποιοι αιρετοί μίλησαν για απόφαση που προσβάλει 
την Θεσσαλονίκη και δήλωσαν ήδη αποφασισμένοι να 
προσφύγουν για τρίτη φορά προκειμένου να πείσουν 
την Αποκεντρωμένη να αλλάξει την άποψή της.

Δυόμισι χρόνια μετά τον θάνατο του, η γραφειοκρατία 
απαγορεύει σε μία πόλη να του αποδώσει την τιμή που με 
ομοθυμία αποφάσισαν τέσσερις δήμαρχοι με διαφορετι-
κές προσωπικότητες και διαφορετικό ιδεολογικό προσα-
νατολισμό ο καθένας. Δυστυχώς η σκληρή φράση που 
χρησιμοποίησε η Δέσποινα Χαραλαμπίδου, επικεφαλής 
της περιφερειακής παράταξης «Συμμαχία Αντίστασης και 
Ανατροπής» αναφερόμενη στα πέντε μέλη της αρμόδιας 
επιτροπής είναι ευθύβολη: Είδαν τη σκιά τους και την πέ-
ρασαν για το μπόι τους, είπε, ενώ σε ανάλογο κλίμα κι-
νήθηκε και η δήλωση του προέδρου του μουσείου Μίκη 
Θεοδωράκη Ζάτουνας, Παρασκευά Παρασκευόπουλου 

ο οποίος μίλησε για μία απόφαση χωρίς προηγούμενο η 
οποία δεν είναι δυνατόν να γίνει αποδεκτή, ακόμη και αν 
κανείς κατανοήσει την πιο ακραία, γραφειοκρατική αυ-
στηρότητα.

Ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης επι-
βεβαίωσε την απόφαση των αιρετών να προσπαθήσουν 
για τρίτη φορά να αλλάξει η απόφαση της Αποκεντρω-
μένης Διοίκησης και ταυτόχρονα να αποκατασταθεί το 
όνομα της Θεσσαλονίκης. Δεν αποκλείει επίσης να τεθεί 
το θέμα απευθείας στον υπουργό Εσωτερικών.  Όπως 
επισημαίνει, ο έλεγχος σκοπιμότητας από αρχή του ΥΠΕΣ 
(Αποκεντρωμένη) μιας απόφασης που έλαβαν δημοτικά 
συμβούλια είναι αντισυνταγματική και δικαιώνει τις κα-
ταγγελίες των αιρετών για επιστροφή στις πιο σκοτεινές 
εποχές. Για τη Θεσσαλονίκη είναι μονόδρομος να αφιε-
ρωθεί στον Μίκη Θεοδωράκη η οδός Λαγκαδά. Και η με-
τονομασία της θα είναι τιμή για την πόλη, όχι για τον Μίκη 
ούτε για την οικογένειά του. Όταν τιμάς τόσο σπουδαίους 
ανθρώπους, η τιμή επιστρέφει σε σένα».

ΥΓ: Κατά τ’ άλλα, καλά. Περιμένουμε το μετρό, 
αναστενάζοντας στους δρόμους (περιφερειακά 
και μέσα στην πόλη) όσο διαρκούν οι εργασίες 
για το Fly over χωρίς να τολμάμε να σκεφτούμε τί 
θα γίνει το καλοκαίρι με τον οδικό τουρισμό από 
τα Βαλκάνια. Όλα τα συζητάμε χαμηλοφώνως 
ο καθείς με την παρέα του και με ετοιμοπόλεμο 
το… πληκτρολόγιο όταν οι αρμόδιοι μας δίνουν 
ημερομηνίες εγκαινίων που θα αλλάζουν φυσικά 
με κάθε νέα παράταση στο χρονοδιάγραμμα του 
έργου. Η πρώτη αναγνωρίστηκε επισήμως από το 
υπουργείο και είναι 5μηνης διάρκειας, πάνε δη-
λαδή για το καλοκαίρι του ’27 τα εγκαίνια. Αλλά 
πάλι μη ραφτείτε, θα σας κρατάμε ενήμερους.

Χριστίνα Χαλεπλίδου

περιεχόμενα

Εκδίδεται από την 
Κοινωφελή Επιχείρηση 
Υπηρεσιών Νεάπολης-Συκεών 
(Κωδ. 2319)
Τέρμα οδού Ελ. Βενιζέλου, 
περιοχή Στρεμπενιώτη, Νεάπολη
Τηλ.: 2313 329568 (εσωτ. 168)
Ιδιοκτησία:
Κοινωφελής Επιχείρηση 
Υπηρεσιών Νεάπολης-Συκεών

Διεύθυνση σύνταξης 
Χριστίνα Χαλεπλίδου

Σε αυτό το τεύχος 
συνεργάστηκαν: 
Γεωργία Δερμηντζάκη
Γιάννης Ιωαννίδης
Σαράντης Σπανός
Σάκης Σταματόπουλος 
Αλεξία Τσαουλίδου

Φωτογραφίες: 
Βασίλης Βερβερίδης
Κώστας Αργύρης
ΚΑΤΑΚΟΡΥΦΟ Μ.ΙΚΕ.

Επιμέλεια παραγωγής:
Paramount Α.Ε.

33-36  Παρασκευή Σαλαβγιά: 
Η 25χρονη Θεσσαλονικιά που ανοίγει δρόμους 
στους ανθρώπους με ορατή ή αόρατη αναπηρία

Είναι η χαρά της ζωής. Μία νέα γυναίκα χαμογελαστή και θετική, έτοιμη να αντι-
μετωπίσει οποιαδήποτε πρόκληση. Η …βιασύνη της να έρθει στη ζωή της προκά-
λεσε μία αόρατη δια γυμνού οφθαλμού αλλά σημαντική αναπηρία που όχι μόνο 
δεν την εμπόδισε να πάει μπροστά αλλά την παρακίνησε -μεταξύ πολλών άλλων 
δραστηριοτήτων- να δημιουργήσει το αυτοβιογραφικό ντοκιμαντέρ «Ένας κό-
σμος, δύο όψεις» το οποίο ανοίγει ορίζοντες στους ανθρώπους με ορατή, αόρατη 
ή και χωρίς αναπηρία. Ίσως γι’ αυτό βιάστηκε να συναντήσει αυτό τον κόσμο. Για 
να δώσει ένα χέρι βοηθείας σε όποιον το έχει ανάγκη… Περισσότερα στη συζήτη-
ση που κάναμε μαζί της ενόψει της προβολής της ταινίας της.

Αυτοί είμαστε;ΜΟΝΙΜΕΣ ΣΤΗΛΕΣ

46 Κέντρο 
Πρόληψης Πυξίδα
48 Μικρά και 
Αυτοδιοικητικά
50 Παραδημοτικά
54 Παρατάξεις 
60 Σελίδες Ιστορίας
62 Παράλογα αν
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ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ 

  Περίπου 2,5 εκατ. 
ευρώ γλίτωσε σε ένα 
χρόνο ο ΕΟΠΥΥ με τη 
μεγαλύτερη ελάφρυν-
ση που αφορά σε ποσό 
2.488.443,27 ευρώ να 
έχει προέλθει από την 
κάλυψη έργου ανάλογης 
αξίας από το ΔΚΚΠΑ - Τα 
υπόλοιπα 2 εκατ. ευρώ 
έμειναν στις τσέπες των 
ωφελούμενων των 
Ιατρείων

  Σίμος Δανιηλίδης: Από 
τα αριθμητικά στοιχεία 
και μόνο προκύπτει πως 
η Πρωτοβάθμια Φροντί-
δα Υγείας είναι δουλειά 
της Τοπικής Αυτοδιοί-
κησης με τα κατάλληλα 
εργαλεία και τους απα-
ραίτητους πόρους

τα δημοτικά ιατρεία Νεάπολης-Συκεών εξυπηρέτησαν 

Με 311.931 ιατρικές πράξεις συνολικής 
τους δημότες και στήριξαν τη δημόσια υγεία

αξίας 4.539.036 ευρώ το 2023

Με έναν εντυπωσιακό απολογισμό και σημαντι-
κό όφελος για την κοινωνία και την οικονομία 
έκλεισε το 2023 για τα Δημοτικά Πολυϊατρεία 

και Ιατρεία του δήμου Νεάπολης-Συκεών.
Σύμφωνα με τα επίσημα απολογιστικά στοιχεία, οι 

δωρεάν ιατρικές και υγειονομικές πράξεις (υπηρεσίες και 
παροχές) που πραγματοποιήθηκαν από 1 Ιανουαρίου 
έως 31 Δεκεμβρίου 2023 από τα Δημοτικά Ιατρεία έφθα-
σαν στις 311.931 συνολικής αξίας 4.539.036  ευρώ.

Υπενθυμίζεται ότι στον δήμο Νεάπολης-Συκεών, υπό 
την ευθύνη του Δημοτικού Κέντρου Κοινωνικής Προστα-
σίας και Αλληλεγγύης (Δ.Κ.Κ.Π.Α.) λειτουργούσαν μέχρι 
τις 31/12/2023 τέσσερα δημοτικά πολυϊατρεία/ιατρικά 
κέντρα, εξοπλισμένα με τον πλέον σύγχρονο ιατροδι-
αγνωστικό εξοπλισμό, και 8 δημοτικά ιατρεία (ένα σε 
κάθε ΚΑΠΗ),  εξυπηρετώντας περισσότερα από 10.000 
μέλη των ΚΑΠΗ, με τις ιατρικές υπηρεσίες να παρέχονται 
επιπλέον στις ευπαθείς κοινωνικά ομάδες, όπως είναι οι 
άποροι, οι ανασφάλιστοι και τα παιδιά τους, μετανάστες-
πρόσφυγες και τα παιδιά τους, καθώς και στους περίπου 
1.000 ωφελούμενους του προγράμματος «Βοήθεια στο 
Σπίτι».

Στα ιατρεία απασχολούνται 44 ιατροί 18 διαφορετι-
κών ειδικοτήτων με τον ενδοκρινολόγο που προστέθηκε 
πρόσφατα στην ομάδα (γενικής ιατρικής, καρδιολόγοι, 
νευρολόγοι, ορθοπεδικοί, ουρολόγοι, οφθαλμίατροι, 
παθολόγοι, πνευμονολόγοι, ψυχίατροι, δερματολόγοι, 
γαστρεντερολόγοι, παιδίατροι, ρευματολόγοι, ΩΡΛ, αγ-
γειοχειρουργοί, χειρουργοί, γυναικολόγοι) .  

Να σημειωθεί ότι μετά από πρόταση του δημάρχου 
Σίμου Δανιηλίδη εδώ και δύο χρόνια τα δημοτικά Ιατρεία 
εξυπηρετούν όλους τους εργαζόμενους (με οποιαδήποτε 
σχέση εργασίας) στο δήμο Νεάπολης-Συκεών και στα Νο-

μικά του πρόσωπα. 

Δωρεάν και χωρίς ταλαιπωρία
Τα πολλαπλά οφέλη του δικτύου των δημοτικών ια-

τρείων αφορούν πρωτίστως την ίδια την κοινωνία και τις 
κοινωνικά ευάλωτες ομάδες του πληθυσμού, αλλά και το 
Εθνικό Σύστημα Υγείας και το Ασφαλιστικό Σύστημα.  

Η οικονομική επιβάρυνση του ΕΟΠΥΥ είναι μηδενι-
κή καθώς απαλλάχθηκε από το κόστος της προβλεπό-
μενης συμμετοχής του σε υπηρεσίες και παροχές ύψους 
2.488.443,27 ευρώ, ποσό που αντιστοιχεί στο έργο που 
έφερε σε πέρας το ΔΚΚΠΑ. Η σημαντικότερη «ελάφρυνση» 
του ΕΟΠΥΥ (2.333.640 ευρώ) προέρχεται από την απαλ-
λαγή της δαπάνης για την έκδοση των 232.364 ιατρικών 
συνταγών, την οποία σε διαφορετική περίπτωση θα κατέ-
βαλε στα ιδιωτικά ιατρεία. Εξίσου σημαντικό, όμως, είναι 
το γεγονός ότι το Εθνικό Σύστημα Υγείας (νοσοκομεία, 
περιφερειακά ιατρεία, κ.ά.) δεν επιβαρύνθηκε από τον 
μεγάλο όγκο εξετάσεων πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας 
αφού σε αντίθετη περίπτωση οι χιλιάδες των πολιτών θα 
προσέτρεχαν στα εξωτερικά ιατρεία των νοσοκομείων και 
στις Τοπικές Μονάδες Υγείας.

Το ΔΚΚΠΑ παρείχε και την υπηρεσία έκδοσης-
αποστολής άυλης συνταγογράφησης, κατόπιν τηλεφω-
νήματος του ενδιαφερόμενου μέλους στο ΚΑΠΗ που 
είναι εγγεγραμμένο.

Ειδικά μέσα στο 2023 με την ενίσχυση του προγράμ-
ματος «Βοήθεια στο Σπίτι με την ορκωμοσία 49 εργαζομέ-
νων (εκ των οποίων οι 44 μονιμοποιήθηκαν) καταγράφη-
καν 1.856 συνοδείες ηλικιωμένων ή ΑμεΑ σε νοσοκομεία, 
ΚΕΠΑ, διαγνωστικά κέντρα, ΕΛΤΑ, τράπεζες και φαρμα-
κεία αλλά και στη ΔΕΘ και σε ΤΟΜΥ για εμβολιασμούς 
κατά της Covid-19.

Υπόθεση της Τοπικής Αυτοδιοίκησης η Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας 

«Με τη μελέτη και μόνο των απολογιστικών στοιχείων των ιατρείων 
μας το κεντρικό κράτος θα έπρεπε ήδη να συζητά σοβαρά τη δυνατότητα 
συμβασιοποίησής τους με τον ΕΟΠΥΥ. Αν είναι πραγματικό το ενδιαφέ-
ρον για τη δημόσια υγεία, για να γίνει πράξη η περιστολή των δαπανών 
του κρατικού προϋπολογισμού αλλά και η στήριξη του οικογενειακού 
προϋπολογισμού ιδού πεδίο δόξης λαμπρό», τονίζει ο δήμαρχος Νεά-
πολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης ο οποίος επαναλαμβάνει για άλλη μία 
φορά πως η πρωτοβάθμια φροντίδα υγείας είναι υπόθεση της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης όπως συμβαίνει σε όλες τις προηγμένες χώρες. «Αυτό το 
θετικό πρόσημο στον ευαίσθητο τομέα της υγείας μπορεί να γίνει ακόμη 
πιο έντονο και ισχυρό προς όφελος των πολλών», καταλήγει.

Εμφανώς ικανοποιημένος για τον απολογισμό των δημοτικών ιατρεί-
ων το 2023 που υπάγονταν στο Δημοτικό Κέντρο Κοινωνικής Προστασί-
ας και Αλληλεγγύης το οποίο καταργείται με την πρόσφατη ρύθμιση της 
κυβέρνησης και οι ιατρικές υπηρεσίες εντάσσονται στον κεντρικό κορμό 
του δήμου, ο πρόεδρός του Αρίστος Γαλανός υπογραμμίζει ότι οι αριθ-
μοί του απολογισμού του 2023 μιλούν μόνοι τους για το έργο που πρό-
σφερε στους πιο ευάλωτους συνδημότες μας ένα νομικό πρόσωπο που 
θεωρήθηκε περιττό από το κράτος. «Φυσικά ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 
θα συνεχίσει να προσφέρει ανάλογες κι ακόμη πιο αναβαθμισμένες 
υπηρεσίες σε περισσότερους γιατί αυτή είναι η πρόθεση της διοίκησης 
και του δημάρχου μας Σ. Δανιηλίδη, και γι’ αυτό μας τίμησαν με την εμπι-
στοσύνη τους τον περασμένο Οκτώβριο οι δημότες».

Τέλος τόσο ο δήμαρχος όσο και ο κ. Γαλανός ευχαριστούν τους ερ-
γαζόμενους στα δημοτικά ιατρεία και το «Βοήθεια στο Σπίτι» (γιατρούς, 
νοσηλευτές, κοινωνικούς λειτουργούς) για τις υπηρεσίες που προσφέ-
ρουν κάτω από αντίξοες πολλές φορές συνθήκες στους συνανθρώ-
πους τους. 



Δύο επιπλέον γιατροί εντάχθηκαν στο ιατρικό δυναμικό του ΔΚΚΠΑ των οκτώ δημοτικών ιατρικών 
κέντρων, εκ των οποίων τα πέντε είναι πολυιατρεία, από τις αρχές Ιανουαρίου. Συγκεκριμένα, ειδικός 
ενδοκρινολόγος άρχισε να συνεργάζεται με τα δημοτικά ιατρεία του δήμου από τον Ιανουάριο, ενώ 

ένας ακόμη γενικός γιατρός που προσλαμβάνεται θα ενισχύσει το πρόγραμμα «Βοήθεια στο Σπίτι» για τις 
ανάγκες του οποίου θα εργάζεται αποκλειστικά. 

Όπως τονίζει ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης, η πρόσληψη του ενδοκρινολόγου που 
ήταν μία ειδικότητα η οποία έλειπε από τα δημοτικά ιατρεία θα συμβάλει στο να παρέχονται ακόμη πιο άρτιες 
και ολοκληρωμένες υπηρεσίες σε περισσότερους δημότες. «Οι 44 γιατροί (συν ένας στο ΒΣΣ) 18 διαφορε-
τικών ειδικοτήτων των δημοτικών μας ιατρείων αμείβονται από το δημοτικό ταμείο χωρίς να επιβαρύνουν 
τον προϋπολογισμό του κράτους. Παρά τα εμπόδια που συναντήσαμε έχουμε φτιάξει το Δημοτικό Ιατρικό 
Διαγνωστικό μας κέντρο και στοχεύουμε να εξυπηρετούμε πέρα από τις ευπαθείς ομάδες, τα μέλη των ΚΑΠΗ 
και τους εργαζόμενους στο δήμο με οποιαδήποτε σχέση εργασίας, το σύνολο των συνδημοτών μας ακολου-
θώντας το παράδειγμα των προηγμένων κρατών, εκεί όπου η Α’ βάθμια Φροντίδα Υγείας είναι αρμοδιότητα 
αποκλειστικά των ΟΤΑ με την κατάλληλη βέβαια χρηματοδότηση. Όλα θα ήταν πιο εύκολα αν η πολιτεία 
απλά θεσμοθετούσε τη δυνατότητα συμβασιοποίησης των δημοτικών μας ιατρείων με τον ΕΟΠΥΥ αναφέρει 
χαρακτηριστικά ο Σίμος Δανιηλίδης.

Την ικανοποίησή του για την πρόσληψη ενδοκρινολόγου, εκφράζει και ο 
μέχρι πρότινος πρόεδρος του Δημοτικού Κέντρου Κοινωνικής Προστασίας και 
Αλληλεγγύης (ΔΚΚΠΑ) Αριστείδης Γαλανός αφού πρόκειται για ειδικότητα την 
οποία μέχρι τώρα στερούνταν τα δημοτικά ιατρεία αν και είναι απαραίτητη για 
τα μέλη των ΚΑΠΗ και όπως σημειώνει «ανυπομονούσαν για την έναρξη της 
συνεργασίας μας με ειδικό ενδοκρινολόγο και κατέθεταν συχνά ανάλογο αί-
τημα».

Πέρα από τον ενδοκρινολόγο, όπως προαναφέραμε από τις αρχές Ιανου-
αρίου και συγκεκριμένα από τις 7 του μήνα αναλαμβάνει καθήκοντα και ένας 
γενικός παθολόγος ο οποίος θα ενισχύσει την ιατρική ομάδα του «Βοήθεια στο 
σπίτι» προκειμένου, όπως εξηγεί η μέχρι πρότινος αντιδήμαρχος Κοινωνικής 
Πολιτικής Ιωάννα Αλεξιάδου να καλύπτονται ιατρικά πιο άνετα και σε μεγαλύτε-
ρο χρονικό εύρος οι κατ’ οίκον επισκέψεις στους ωφελούμενους του προγράμ-
ματος. 

Υπενθυμίζεται ότι τα δημοτικά ιατρεία, παρέχουν ιατρικές υπηρεσίες 761 
ώρες σε εβδομαδιαία βάση, λειτουργώντας Δευτέρα με Παρασκευή, και από 
την αρχή του έτους θα ακολουθούν διευρυμένο ωράριο λειτουργίας (08:00-
18:00), το οποίο θα επιτρέπει την ευκολότερη πρόσβαση στους ωφελούμενους 
που είναι οι ευπαθείς ομάδες του πληθυσμού, οι άποροι ανασφάλιστοι πολίτες 
και τα μέλη των οικογενειών τους, τα μέλη των ΚΑΠΗ και οι ωφελούμενοι του 
«Βοήθεια στο σπίτι οι πρόσφυγες που διαμένουν στα όρια του δήμου καθώς 
και οι εργαζόμενοι με οποιαδήποτε σχέση εργασίας στο δήμο και τα νομικά 
του πρόσωπα.

Επιπλέον πληροφορίες για τα δη-
μοτικά ιατρεία μπορεί να ζητήσει 
κανείς τηλεφωνώντας στα κατά τό-
πους ΚΑΠΗ και πιο συγκεκριμένα:

Ά  Συκεών: 2310 620734
Β΄ Συκεών: 2310 626645
Γ΄ Συκεών: 2310 622644
Ά  Νεάπολης: 2310 611906
Β΄ Νεάπολης: 2310 551252
Πεύκων: 2313502219
Αγίου Παύλου: 2313 300219
Ευαγγελίστριας: 2310 207953

Για το «Βοήθεια στο Σπίτι» ενημέ-
ρωση παρέχεται στα τηλέφωνα: 
2310 550470 για τη Νεάπολη και 
2310639639 για τις Συκιές.

  Η ενίσχυση του 
ιατρικού προσω-
πικού θα συμβάλει 
στη διεύρυνση 
του ωραρίου των 
Δημοτικών Ια-
τρείων του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών 
που στο εξής θα 
λειτουργούν ως 
τις 6 το απόγευμα

Ενισχυμένα τα δημοτικά ιατρεία 
από την αρχή του 2024 

Ειδικός ενδοκρινολόγος προστέθηκε στο ιατρικό δυναμικό, 
γενικός γιατρός στο δυναμικό του «Βοήθεια στο Σπίτι»

Δήμος Νεάπολης-Συκεών:
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ΟΡΚΩΜΟΣΙΑ ΟΡΚΩΜΟΣΙΑ

Οι δημοτικοί σύμβουλοι και οι σύμβουλοι των τοπι-
κών ενοτήτων του δήμου Νεάπολης-Συκεών ορ-
κίστηκαν σήμερα να υπηρετούν με τον καλύτερο 

δυνατό τρόπο το δήμο και τους δημότες στην τελετή που 
έγινε στην αίθουσα του δημοτικού συμβουλίου σε κλίμα 
ευφορίας και συγκίνησής κυρίως για τους πρωτοεκλεγέ-
ντες. Μάλιστα τα «πρωτάκια» του δημοτικού και των τοπι-
κών συμβουλίου ευθύνονταν κυρίως για τον πανηγυρικό 
τόνο στην εκδήλωση αφού πολλοί από αυτούς συνοδεύο-
νταν από μέλη της οικογένειας τους και φίλους. 

Την τελετή ορκωμοσίας στο δήμο Νεάπολης-Συκεών 

τίμησαν με την παρουσία τους ο πρόεδρος της ΠΕΔ-ΚΜ 
και δήμαρχος Πυλαίας-Χορτιάτη Ιγνάτιος Καϊτεζίδης, ο νε-
οεκλεγείς δήμαρχος Θεσσαλονίκης Στέλιος Αγγελούδης, ο 
βουλευτής Θεσσαλονίκης της ΝΔ Δημήτρης Κούβελας και 
η εκπρόσωπος του προέδρου του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ Αναστα-
σία  Γεωργιάδου.

Ο σεβασμιώτατος μητροπολίτης Νεαπόλεως και Σταυ-
ρουπόλεως κ. Βαρνάβας χαρακτήρισε τον δήμαρχο Νεά-
πολης-Συκεών έναν καλό άξιο και πιστό συνεργάτη που 
αγωνίζεται για τη βελτίωση των συνθηκών ζωής του τόπου 
του αλλά και ευρύτερα της «Εσπερίας Θεσσαλονίκης» όπως 

συνηθίζει να αποκαλεί τη Δυτική πλευρά της πόλης. «Προσθέ-
τετε έναν ακόμη κρίκο δήμαρχε, τόνισε, στην ιστορία της περι-
οχής σε χρόνια θυμωμένα». Τέλος, υποστήριξε ότι το δημοτικό 
συμβούλιο είναι μία συμμαχία για το καλό και την ομορφιά 
του τόπου: «Μία ανθοδέσμη, είπε, στην οποία ο καθείς με το 
προτέρημά του καταθέτει στην τράπεζα της διακονίας».  

Ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης αφού 
ευχήθηκε σ όλους καλή θητεία ευχαρίστησε εκτός από τον 
Σεβασμιώτατο μητροπολίτη Νεαπόλεως και τους δημάρχους 
και τους εκπροσώπους της ΝΔ και του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ δίνοντάς 
τους το λόγο.

Ο πρόεδρος της ΠΕΔ-ΚΜ και δήμαρχος Πυλαίας-Χορτιάτη 
Ιγνάτιος Καϊτεζίδης υπογράμμισε ότι αυτός που μίλησε και 
είπε πολλά για τον Σίμο Δανιηλίδη ήταν ο λαός που του εμπι-
στεύτηκε για 8η φορά το τιμόνι του δήμου και εξέφρασε την 
εκτίμηση ότι ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών έχει την Τοπική 
Αυτοδιοίκηση στο DNA του. Ο νεοεκλεγείς δήμαρχος Θεσσα-
λονίκης Στέλιος Αγγελούδης έκανε λόγο για «δήμο υπόδειγμα 
που έχει αφήσει έργο και αποτύπωμα θετικής προσφοράς, 
έναν δήμο από τον οποίο ξεκίνησα να ενημερώνομαι και θα 
συνεχίσω κυρίως για τα θέματα ενίσχυσης της κοινωνικής 
πολιτικής». Ο βουλευτής Δημήτρης Κούβελας εκτίμησε πως 
ο Σίμος Δανιηλίδης έχει περάσει με άριστα τις εξετάσεις του 
κόσμου του δήμου Νεάπολης-Συκεών και δήλωσε σύμμαχος 
στις προσπάθειες της δημοτικής αρχής. Η Αναστασία Γεωργιά-
δου αναφέρθηκε στα λόγια του Σεβασμιώτατου μητροπολίτη 

τονίζοντας την ανάγκη ενότητας στο νέο δημοτικό συμβού-
λιο.

Παίρνοντας τον λόγο ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος 
Δανιηλίδης ως επικεφαλής της παράταξης «Νέα Αυτοδιοίκη-
ση» αναφέρθηκε στον ακρωτηριασμό των αρμοδιοτήτων που 
υφίσταται η Τοπική Αυτοδιοίκηση, επισήμανε ότι οι δήμοι βρί-
σκονται σε οικονομική κατάρρευση, υπογράμμισε ότι εξαιτίας 
αυτών των επιλογών της κυβέρνησης η 5ετία που ακολουθεί 
θα είναι δυσκολότερη, υποσχέθηκε όμως πως οι κοινωνικές 
παροχές θα ενισχυθούν αφού η κοινωνική πολιτική είναι ση-
μαντική σε έναν δήμο όπως ο δήμος Νεάπολης-Συκεών με 
δημότες που έχουν στηρίζονται σε μεγάλο βαθμό στην κοι-
νωνική πολιτική που ασκεί ο δήμος. Κλείνοντας ευχαρίστησε 
για άλλη μια φορά τους πολίτες για την εμπιστοσύνη και υπο-
σχέθηκε να τους δικαιώσει και να μην τους προδώσει. Μάλι-
στα, κάλεσε όλους τους συνεργάτες του να έχουν υπόψιν τους 
ότι «θα αγωνιζόμαστε πάντα χωρίς υπεροψία και αλαζονεία».

Ο επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Λαϊκή Συσπείρω-
ση Νεάπολης-Συκεών» Αλέξανδρος Γουσόπουλος υποστή-
ριξε ότι η παράταξη του θα αγωνιστεί, όπως κάνει πάντα, με 
γνώμονα τα λαϊκά συμφέροντα μέσα και έξω από το δημοτικό 
συμβούλιο.

Ο επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Πόλη Αλλιώς» 
Γιάννης Λαθήρας υπογράμμισε ότι οι αγώνες δεν γίνονται 
μέσα στην ΠΕΔ-ΚΜ ή τα άλλα όργανα των ΟΤΑ αλλά στους 
δρόμους και αυτό ακριβώς σημαίνει λαϊκή αυτοδιοίκηση. 

   Ο Σεβασμιότατος μητροπολίτης Νεαπόλεως και Σταυρουπόλεως κ. Βαρνάβας ζήτησε από τους 35 δημοτικούς συμβούλους 
και τους 38 συμβούλους των τοπικών ενοτήτων να υπηρετήσουν με σεμνότητα τον τόπο και τους πολίτες 

   Για την ανάγκη ενότητας μέσα στο δημοτικό συμβούλιο έκανε λόγο ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης που 
ορκίστηκε για 8η φορά υποσχόμενος να δικαιώσει την επιλογή των δημοτών και να μην προδώσει την εμπιστοσύνη τους

Σε κλίμα συγκίνησης η ορκωμοσία του δημάρχου
των νέων δημοτικών συμβούλων 
και των συμβούλων ενότητας στο δήμο Νεάπολης-Συκεών

Ο επικεφαλής της 
δημοτικής παράταξης 
«Πόλη Αλλιώς» 
Γιάννης 
Λαθήρας

Ο επικεφαλής της 
δημοτικής παράταξης 
«Λαϊκή Συσπείρωση 
Νεάπολης-Συκεών» 
Αλέξανδρος 
Γουσόπουλος
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ΟΡΚΩΜΟΣΙΑ

Το νέο δημοτικό συμβούλιο 

Στο νέο δημοτικό συμβούλιο 
Νεάπολης-Συκεών τα έδρανα θα 
μοιράζονται τρεις παρατάξεις. Η 
«Νέα Αυτοδιοίκηση» με επι-
κεφαλής τον Σίμο Δανιηλίδη 
καταλαμβάνει τις 28 από τις 35 
συνολικά έδρες του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών καταγράφο-
ντας ποσοστό 78,80.

Τέσσερις έδρες καταλαμ-
βάνει η «Λαϊκή Συσπείρω-
ση Νεάπολης-Συκεών» με 
επικεφαλής τον Αλέξανδρο 
Γουσόπουλο και ποσοστό 
12,16% και τρεις η «Πόλη Αλ-
λιώς – Ανατρεπτική Παρέμ-
βαση στον δήμο Νεάπολης – 
Συκεών» με επικεφαλής τον 
Γιάννη Λαθήρα και ποσοστό 
9,04%.

«Νέα Αυτοδιοίκηση» 
με επικεφαλής τον
Σίμο Δανιηλίδη

Δημήτριος Απατσίδης
Αριστείδης Γαλανός 
Αικατερίνη (Κατερίνα) Τσουκαλά
Στέλιος Γκατζές
Ειρήνη Καγιαμπίνη
Θεόδωρος Κυζιρίδης
Απόστολος Συμεωνίδης
Παρασκευή (Παρή) Γενίτσαρη
Λάζαρος Ωραιόπουλος
Σοφία Ασβεστά
Στυλιανός Ρουμελιώτης
Αλεξάνδρα Τερζίδου
Ιωάννα Αλεξιάδου
Μιχαήλ Βουλγαρίδης
Απόστολος (Πενλόγλου) Παπάζογλου
Αναστάσιος (Τάσος) Τσακιρίδης
Βασίλειος Ανταβαλής
Ιωάννης Καϊλάρης
Ιωάννης Ζαρίφης
Σταυρούλα Δόλια-Χαριτίδου
Ιωάννης Βαρυτιμιάδης
Πολυξένη (Τζένη) Ευθυμιάδου
Γεώργιος Καστανίδης
Μηνάς Στιντσιούδης
Νικόλαος Βαρσάμης
Σοφία Ανδριανίδου
Ευγενία Δασκαλάκη-Νιάρχου
Αθανάσιος Δεντσικιώτης

«Νέα Αυτοδιοίκηση»
Κωνσταντίνος Ταχτατζής,
πρόεδρος, 
τηλ.: 6945 816296
Παναγιώτης Ραΐζης
Χρήστος Παπαφίδης
Αλεξάνδρα Βόζιου

«Λαϊκή Συσπείρωση
Νεάπολης-Συκεών»
Μαρία Λιβά

«Νέα Αυτοδιοίκηση»
Χριστίνα Τερζή,
πρόεδρος, 
τηλ.: 6907 040980
Γεώργιος Βασιλειάδης
Γεώργιος Βουκουρεσλής
Ευαγγελία Γεωργαλά-Κουσουλάκη
Ειρήνη Βασιλειάδου
Δέσποινα Παναγιωτίδου
Σοφία Ιακωβίδου
Ιωάννα Ζαφειρίου
Κλεονίκη Ξιμίνη

«Λαϊκή Συσπείρωση
Νεάπολης-Συκεών»
Γεώργιος Κατσάνης

«Πόλη Αλλιώς-Ανατρεπτική 
Παρέμβαση στον δήμο 
Νεάπολης-Συκεών»
Εμμανουήλ (Μανώλης) Τασόγλου

«Νέα Αυτοδιοίκηση»
Διονύσιος Βλέτσης,
πρόεδρος, 
τηλ.: 6984 229739
Κυριακή (Κική) Αμοιρίδου
Μαρία Μαλλίνη
Βασίλειος Πολύτσινος
Αθανάσιος Μπούτσικος
Ιωάννα Ίτσιου
Δέσποινα Αρζόγλου
Πέτρος Αλεξανδρίδης
Ιωάννης Χοροζίδης
Δημήτριος Τσιργογιάννης

«Λαϊκή Συσπείρωση 
Νεάπολης-Συκεών»
Μαρία Πετίκη

«Νέα Αυτοδιοίκηση»
Συμεών (Σίμος) Ανταβαλής,
πρόεδρος, 
τηλ.: 6979 544081
Γλυκερία Νιφτανίδου
Αθανασία (Σούλα) Ωραιοπούλου-
Χατζηγιάννη
Ειρήνη (Ρένα) Αυγερινού
Πηνελόπη Δαμιανίδου
Αθηνά Παπαδοπούλου-Σκαρπέλου
Νικόλαος Δάλλας
Νικόλαος Βασαΐτης
Κοσμάς Καμπούρογλου

«Λαϊκή Συσπείρωση 
Νεάπολης-Συκεών»
Στέργιος Ντόγκας

«Πόλη Αλλιώς-Ανατρεπτική
Παρέμβαση στον δήμο 
Νεάπολης-Συκεών»
Πανδώρα (Δώρα) Λαθήρα

«Λαϊκή Συσπείρωση Νεάπολης»
με επικεφαλής τον
Αλέξανδρο Γουσόπουλο

Αλέξανδρος Γουσόπουλος
Σταύρος Τριλυράκης
Ρόζα Μπατζάκα
Παναγιώτα Κορομπόκη

Οι δημοτικοί σύμβουλοι που συναποτελούν 
το δημοτικό συμβούλιο Νεάπολης-Συκεών κατά παράταξη είναι οι εξής:

Οι νέοι τοπικοί σύμβουλοι δημοτικών ενοτήτων:
Αναλυτικά οι τοπικοί σύμβουλοι που συναποτελούν 
τα τοπικά συμβούλια ανά δημοτική ενότητα είναι οι εξής:

«Πόλη Αλλιώς-Ανατρεπτική 
Παρέμβαση στον δήμο 
Νεάπολης-Συκεών» 
με επικεφαλής τον 
Γιάννη Λαθήρα

Ιωάννης Λαθήρας
Μαρία Κυπραίου
Γεωργία Λιβάκα

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ
ΑΓΙΟΥ ΠΑΥΛΟΥ

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ 
ΝΕΑΠΟΛΗΣ

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ 
ΠΕΥΚωΝ

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ 
ΣΥΚΕωΝ

Στιγμιότυπα από την ορκωμοσία του νέου δημοτικού συμβουλίου
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Στιγμιότυπα από την ορκωμοσία 
του νέου δημοτικού συμβουλίου
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Η ειδική συνεδρίαση για την εκλογή του νέου προε-
δρείου του δημοτικού συμβουλίου και των μελών 
της δημοτικής επιτροπής ήταν και η πρώτη συνε-

δρίαση του 2024 γι’ αυτό και ο δήμαρχος Σίμος Δανιηλί-
δης έκοψε την πρωτοχρονιάτικη πίτα για το καλό της χρο-
νιάς με το φλουρί να πέφτει στην δημοτική σύμβουλο της 
πλειοψηφίας Παρή Γενίτσαρη.

 Στις δημαιρεσίες που ακολούθησαν πρόεδρος του 
δημοτικού συμβουλίου εξελέγη εκ νέου η Κατερίνα Τσου-
καλά, η οποία διετέλεσε πρόεδρος του δημοτικού συμ-
βουλίου και κατά την προηγούμενη δημοτική περίοδο. 
Αντιπρόεδρος εξελέγη η Παναγιώτα Κορομπόκη από τη 
μείζονα αντιπολίτευση (Λαϊκή Συσπείρωση) και γραμ-

ματέας ο Γιάννης Καϊλάρης από την πλειοψηφία αφού ο 
επικεφαλής της ελάσσονος αντιπολίτευσης (Πόλη Αλλιώς) 
Γιάννης Λαθήρας είχε δηλώσει εξ αρχής ότι δεν επιθυμεί τη 
συμμετοχή της δημοτικής παράταξής του στο προεδρείο 
ως διαμαρτυρία στην αποδυνάμωση της Τοπικής Αυτο-
διοίκησης που λειτουργεί, όπως είπε, ως παράρτημα της 
κεντρικής διοίκησης.

Για θεσμικό και λειτουργικό στραγγαλισμό της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης είχε κάνει νωρίτερα λόγο και ο δήμαρχος 
Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης ο οποίος στην πρώτη 
συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου ευχήθηκε όπως 
και οι άλλοι δύο επικεφαλής παρατάξεων «καλή και δημι-
ουργική θητεία».

 Τα ονόματα των μελών της 9μελούς δημοτικής επιτροπής που εξελέγησαν 
στην ειδική συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου  

ΣΤΗΝ ΑΡΧΗ ΤΗΣ ΝΕΑΣ ΘΗΤΕΙΑΣ
Η Κατερίνα Τσουκαλά εξελέγη και πάλι πρόεδρος 

του δημοτικού συμβουλίου Νεάπολης-Συκεών 
- αντιπρόεδρος η Παναγιώτα Κορομπόκη 

και γραμματέας ο Γιάννης Καϊλάρης
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Μέλη της 9μελούς (μαζί με τον δήμαρχο) δημοτικής 
επιτροπής εξελέγησαν από την παράταξη της πλει-
οψηφίας οι:
Νίκος Βαρσάμης, Μιχάλης Βουλγαρίδης, Στέ-
λιος Γκατζές, Ειρήνη Καγιαμπίνη, Μηνάς Στι-
ντσιούδης.

Από την αντιπολίτευση εξελέγησαν:
Από τη μείζονα αντιπολίτευση και την παράταξη 
«Λαϊκή Συσπείρωση Νεάπολης-Συκεών» 
μέλη της δημοτικής επιτροπής είναι οι Αλέξης 
Γουσόπουλος, και Σταύρος Τριλυράκης και 
από την ελάσσονα αντιπολίτευση ο επικεφαλής της 
«Πόλης Αλλιώς» Γιάννης Λαθήρας.

Αναπληρωματικά μέλη της δημοτικής επιτροπής 
εξελέγησαν από την πλειοψηφία οι Αρίστος 
Γαλανός, Παρή Γενίτσαρη, Απόστολος Πα-
πάζογλου, Τζένη Ευθυμιάδου, και Γιώργος 
Καστανίδης.
Από την μειοψηφία εξελέγησαν οι Παναγιώτα 
Κορομπόκη (Λαϊκή Συσπείρωση), Μαρία Κυ-
πραίου (Πόλη Αλλιώς) Ρόζα Μπατζάκα (Λαϊ-
κή Συσπείρωση) και Γεωργία Λιβάκα (Πόλη 
Αλλιώς).

Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

Συμεών Θ. Δανιηλίδης

Νικόλαος Βαρσάμης

Μιχαήλ Βουλγαρίδης

Στέλιος Γκατζές 

Ειρήνη Καγιαμπίνη

Μηνάς Στιντσιούδης

Αλέξανδρος Γουσόπουλος

Σταύρος Τριλυράκης

Ιωάννης Λαθήρας

ΑΝΑΠΛΗΡωΜΑΤΙΚΟΙ

Αριστείδης Γαλανός

Παρασκευή Γενίτσαρη

Απόστολος Παπάζογλου (Πενλόγλου)

Πολυξένη Ευθυμιάδου

Γεώργιος Καστανίδης

Παναγιώτα Κορομπόκη

Μαρία Κυπραίου

Ρόζα Μπατζάκα

Γεωργία Λιβάκα



«Οπλισμένοι» με περισσότερες γνώσεις 
τόσο για την κατάσταση που επικρα-
τεί στην αγορά εργασίας όσο και για 

τις ενέργειες που πρέπει να κάνουν για να βελτιώ-
σουν τις δεξιότητές τους και την παρουσίασή τους 
σε πιθανούς εργοδότες είναι όσοι έλαβαν μέρος 
στο πρώτο #JobDay του δήμου Νεάπολης-Συκεών 
σε συνεργασία με το  skywalker.gr.

Νέοι που ετοιμάζονται να επιλέξουν τομέα σπου-
δών και άλλοι που πρόκειται να βγουν στην αγο-
ρά εργασίας, άνεργοι και άνεργες που αναζητούν 
δουλειά, άνθρωποι που είναι αποφασισμένοι να 
συνεχίσουν τις σπουδές τους, ή να αποκτήσουν 
επιπλέον προσόντα με στόχο την αλλαγή καριέρας 
αποτέλεσαν το πολυπληθές κοινό που παρακο-
λούθησε την ημερίδα που διοργάνωσε με μεγάλη 
επιτυχία το τμήμα Απασχόλησης, Επαγγελματικού 
προσανατολισμού, Εθελοντισμού και Προαγωγής 
της υγείας του δήμου Νεάπολης-Συκεών σε συνερ-
γασία με το skywalker.gr στην αίθουσα δημοτικού 
συμβουλίου Νεάπολης-Συκεών στο δημοτικό κατά-
στημα Νεάπολης.
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Η ημερίδα με αντικείμενο την αγορά εργασίας 
αλλά και την ουσιαστική στήριξη όσων βρίσκο-
νται σε μία κρίσιμη καμπή του εργασιακού τους 
βίου ολοκληρώθηκε αφήνοντας τις καλύτερες 
εντυπώσεις σε εισηγητές και συμμετέχοντες αφού 
οι επιπλέον γνώσεις που προσέφερε σχετικά με τη 
σύνταξη βιογραφικού, την παρουσίαση των υπο-
ψήφιων εργαζομένων και τις ευκαιρίες επιμόρ-
φωσης που παρέχονται σε όλες και όλους ανε-
ξαρτήτως ηλικίας και καταγωγής ήταν πολύτιμες. 
Παράλληλα δεκάδες άνεργοι ήρθαν σε επαφή με 
εταιρίες που αναζητούν εργαζόμενους σε συγκε-
κριμένες ειδικότητες αφήνοντας το βιογραφικό 
τους ακόμα και για μελλοντική ζήτηση.

Ανοίγοντας τις εργασίες της ημερίδας ο Σίμος 
Δανιηλίδης απηύθυνε σύντομο χαιρετισμό το-
νίζοντας ότι ο δήμος Νεάπολης-Συκεών εδώ και 
δεκαετίες παρέχει εξειδικευμένες υπηρεσίες στον 
τομέα της Απασχόλησης. Όπως είπε «από τους 
2.500 ανέργους που ζήτησαν βοήθεια από τον 
Συμβουλευτικό Σταθμό του δήμου τα τελευταία 
περίπου δύο χρόνια, πάνω από το 50% προωθή-
θηκαν σε βιώσιμες θέσεις εργασίας στον ιδιωτικό 

κυρίως τομέα». Επιπλέον αναφέρθηκε στις εκατο-
ντάδες των συμπολιτών μας που βρήκαν εποχια-
κή ή περιστασιακή απασχόληση στο δήμο με το 
πρόγραμμα 55-67 (που πλέον αφορά τις ηλικίες 
55-74). Κλείνοντας την τοποθέτησή του ο δήμαρ-
χος αναφέρθηκε στην επισήμανση του Ευρωπα-
ϊκού Παρατηρητηρίου για την Εργασία το οποίο 
επισημαίνει πως οι νέοι εργαζόμενοι θα αλλάξουν 
καριέρα πέντε ή και περισσότερες φορές μέχρι τη 
συνταξιοδότητησή τους, υποστήριξε ότι το παρόν 
και το μέλλον της αντιμετώπισης της ανεργίας ανή-
κει στην Τοπική Αυτοδιοίκηση κάτι που αναγνωρί-
ζουν ήδη οι προηγμένες χώρες. 

«Στην Ελλάδα αντί η κυβέρνηση να υιοθετήσει 

τις καλές πρακτικές και να δώσει στην Τ.Α αρμοδι-
ότητες και πόρους ώστε να συμβάλει πιο δυναμι-
κά στην αντιμετώπιση της ανεργίας, συνεχίζει να 
στραγγαλίζει τους ΟΤΑ με τις αυταρχικές και πολ-
λές φορές αντιθεσμικές αποφάσεις της που οδη-
γούν σε ένα παρωχημένο κρατισμό» σημείωσε.

Τέλος ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών συνε-
χάρη το τμήμα Απασχόλησης,  Επαγγελματικού 
προσανατολισμού, Εθελοντισμού και Προαγωγής 
της Υγείας του δήμου, όλους τους εργαζόμενους 
που συνέβαλαν στην οργάνωση της ημερίδας, 
τους εισηγητές για την επιτυχημένη διοργάνωση 
και ευχαρίστησε τους χορηγούς για την γενναιο-
δωρία τους. 

Ημερίδα-πρότυπο για την ανεύρεση εργασίας  
ή την αλλαγή καριέρας ήταν το πρώτο JobDay 
του δήμου Νεάπολης- Συκεών και του skywalker.gr

 Ο δήμος Νεάπολης-Συκεών αποδεικνύει ότι η αντιμετώπιση της 
ανεργίας είναι ακόμη ένας τομέας στον οποίο θα μπορούσε να δια-
πρέψει η Τοπική Αυτοδιοίκηση αν είχε τα κατάλληλα εφόδια από 
την κεντρική κυβέρνηση τόνισε μεταξύ άλλων ο δήμαρχος Σίμος 
Δανιηλίδης αναφερόμενος σε όσες και όσους βρήκαν δουλειά 
μέσω του τμήματος Απασχόλησης,  Επαγγελματικού προσανατο-
λισμού, Εθελοντισμού και Προαγωγής της υγείας του δήμου 

 Εκατοντάδες συμπολίτες μας έδωσαν συνεντεύξεις σε περισσό-
τερες από 10 επιχειρήσεις που ζητούσαν 55 ειδικότητες, ή έμαθαν 
σύγχρονους τρόπους σύνταξης του βιογραφικού τους και παρου-
σίασής τους ως μελλοντικών εργαζόμενων 

 Παράλληλα φορείς και οργανώσεις όπως το ΙΝΕ της ΓΣΕΕ, η 
Career Gate η ΙΡΙΔΑ-IRK παρείχαν δωρεάν συμβουλές για τα εργα-
σιακά δικαιώματα ή την καλλιέργεια επιπλέον δεξιοτήτων

Του Σαράντη Σπανού
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Στη συνέχεια η υπεύθυνη του γρα-
φείου Διασύνδεσης του Διεθνούς Πανε-
πιστημίου Ελλάδος και Co-Founder HR 
Partners Σίλια Χριστοφιλοπούλου μίλησε 
στους συμμετέχοντες και τις συμμετέχου-
σες για τον τρόπο με τον οποίο μπορούν 
να παρουσιάζουν τον εαυτό τους μέσα σε 
ένα λεπτό. Το λεγόμενο Elevator Pitch εί-
ναι πολύ διαδεδομένο στο εξωτερικό και 
αφορά τον τρόπο με τον οποίο μπορεί να 
παρουσιαστεί σε πολύ μικρό χρονικό διά-
στημα κάποιος χαμηλόβαθμος εργαζόμε-
νος σε κάποιον υψηλόβαθμο σε περίπτω-
ση που θα τον συναντήσει στο ασανσέρ 
στο χώρο εργασίας.

Όπως είπε η κ. Χριστοφιλοπούλου η 
σωστή παρουσίασή μας προϋποθέτει 
προετοιμασία και έρευνα για το πού και 
πώς θα παρουσιαστούμε.

Από την πλευρά του ο Δρ. Χρήστος 
Ταουσάνης, Ιδρυτής και Επιστημονικός Διευθυντής EMPLOY EDU 
Career Counselors περιέγραψε το ζήτημα του επαγγελματικού προ-
σανατολισμού ως «Μια κλεφτή ματιά στο αύριο», υπενθυμίζοντας 
κυρίως στους νέους που συμμετείχαν ότι «εστίαση στο παρόν ση-
μαίνει σκέψη στο μέλλον» και ότι όλοι οι άνθρωποι μπορούν να 
επιτύχουν στον επαγγελματικό τομέα που έχουν επιλέξει. «Με επι-

μονή, υπομονή, την καρδιά, το μυαλό και το ταλέντο σας μπορεί-
τε να πετύχετε τα πάντα, μην αφήσετε ποτέ κανέναν στη ζωή σας 
να σας πείσει για το αντίθετο και απλά προσπαθήστε να κάνετε τα 
όνειρα σας καριέρα» τόνισε. Τέλος επισήμανε ότι το μότο «σκέψου, 
σχεδίασε στόχευσε» αποτελεί καθοριστικό παράγοντα στο να γί-
νουν όλοι «ευτυχισμένοι με τις επιλογές τους και ενθουσιασμένοι 
με τις προοπτικές τους».

Ο πρώτος εισηγητής ήταν ο σύμβουλος 
ανθρώπινου δυναμικού Ανέστης Θ. Ανα-
στασίου ο οποίος αναφέρθηκε λεπτομερώς 
σε ορισμένες από τις δεξιότητες που πρέπει 
να διαθέτει ένας υποψήφιος εργαζόμενος. Ο 
κ. Αναστασίου μίλησε για τις ψηφιακές δεξιό-
τητες, την κριτική σκέψη, τη δημιουργικότη-
τα, την ευελιξία και την προσαρμοστικότητα 
που πλέον αξιολογούνται σε μεγάλο βαθμό 
από τους πιθανούς εργοδότες Ο κ. Αναστα-
σίου κάλεσε όσους αναζητούν εργασία να 
αναρωτηθούν πρώτα αν μπορούν, θέλουν 
ή έχουν τη συμπεριφορά για να κάνουν τη 
δουλειά τονίζοντας ότι οι απαντήσεις σε αυ-
τές οδηγούν στη σωστή επιλογή επαγγέλμα-
τος. 

Τη σκυτάλη πήρε η σύμβουλος σταδι-
οδρομίας από το γραφείο διασύνδεσης 
του ΠΑΜΑΚ Σοφία Παναγιωτίδου  η οποία 
εξήγησε στους συμμετέχοντες και τις συμ-
μετέχουσες πώς να κάνουν το personal 
branding, πώς να καταφέρουν δηλαδή να 
προωθήσουν τον εαυτό τους ως «προϊόν» 
αναφερόμενοι στα καλύτερα στοιχεία του 
χαρακτήρα και των δεξιοτήτων τους. Όπως 
είπε ο καθένας και η καθεμία από εμάς ακο-
λουθώντας το ταλέντο, τις αξίες, το πάθος 
και τα ιδανικά του μπορεί να οδηγηθεί στη 
σωστή επιλογή καριέρας προκειμένου να 
επιτύχει να κάνει τη δουλειά που του αρέ-
σει έτσι ώστε να αισθάνεται ότι δεν δούλεψε 
ποτέ αφού θα νιώθει αληθινά χαρούμενος 
στη διάρκεια του ωραρίου του. 



Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 7 8   |   Φ Ε Β Ρ Ο Υ Α Ρ Ι Ο Σ  2 0 2 3

22

Τ Ε Υ Χ Ο Σ  1 7 8   |   Φ Ε Β Ρ Ο Υ Α Ρ Ι Ο Σ  2 0 2 3

23

JobDay JobDay

Ένα μεγάλο 
ευχαριστώ
στους 
χορηγούς μας

Στην επιτυχημένη 
διεξαγωγή της 
ημερίδας συνέβα-
λαν προσφέροντας 
καφέ, ροφήμα-
τα και σνακς η 
«Σουρωτή», το 
«Caferama», ο 
«Χούτος», τα αρ-
τοζαχαρπλαστεία 
«Φούρνος της 
Γειτονιάς», «Σπι-
τικό», «Βασίλης», 
«Πάλλας» και το 
Mikel Νεάπολης. 
Χάρη στην πολύτι-
μη συμβολή τους 
το πρώτο Jobday 
του δήμου Νεά-
πολης-Συκεών δεν 
επιβάρυνε ούτε με 
ένα ευρώ τον προ-
ϋπολογισμό του.

Η είσοδος για το 
κοινό ήταν ελεύ-
θερη ενώ στους 
συμμετέχοντας 
εστάλησαν βεβαι-
ώσεις παρακολού-
θησης.

Το JobDay μετα-
δόθηκε απευθείας 
από το κανάλι του 
δήμου στο Youtube 
και υπάρχει μαγνη-
τοσκοπημένο

Στο χώρο της ημερίδας εκπροσωπή-
θηκαν οι εταιρίες: ALUMIL, Ari Foods, Βιο-
ϊατρική, Caferama, ELVIAL, ΙΚΕΑ, ISOMAT, 
TASKUS, TOR Group Hotel, ΧΟΥΤΟΣ 
CATERING και TITAN.

Επιπλέον συμμετείχαν φορείς που συν-
δέονται άμεσα με την αναζήτηση εργασίας 
και ήταν στη διάθεση του κοινού προκει-
μένου να βοηθήσουν εξατομικευμένα τον 
καθένα και την καθεμία από τους συμμετέ-
χοντες. Ήταν εκεί η Action Aid, ο συμβου-
λευτικός σταθμός του δήμου Νεάπολης-
Συκεών, το ΙΝΕ ΓΣΕΕ, το Grecruitment, το 
Employ Edu, η Career Gate και η ΙΡΙΔΑ-IRK.

Στο πρώτο Jobday παραβρέθηκαν μα-
θητές συνοδευόμενοι από τους καθηγητές 
τους από το Πειραματικό Λύκειο του ΠΑ-
ΜΑΚ, το 2ο λύκειο Συκεών, το 2ο λύκειο 
Νεάπολης, το Εκκλησιαστικό Λύκειο Νε-
άπολης, το ΕΠΑΛ Συκεών, το 2ο Επαγγελ-
ματικό Λύκειο Σταυρούπολης το Σχολείο 
Ελληνικής Γλώσσας του δήμου Νεάπολης-

Συκεών και το Σχολείο Δεύτερης Ευκαιρί-
ας. Την ημερίδα παρακολούθησαν στελέχη 
από τους δήμους Καλαμαριάς και Αμπελο-
κήπων-Μενεμένης, το ΚΕΚ της ΓΣΕΒΕΕ και 
του τμήματος νεολαίας της περιφερειακής 
διεύθυνσης εκπαίδευσης Θεσσαλονίκης. 
Παρών ήταν και ο Κυριάκος Μερελής από 
το Επαγγελματικό Επιμελητήριο ο οποίος 
εκπροσωπεί τον φορέα και στο συντονιστι-
κό του δικτύου Υγειών πόλεων του δήμου.

Από το δήμο Νεάπολης-Συκεών το 
«παρών» στην ημερίδα έδωσαν η πρόε-
δρος του δημοτικού συμβουλίου Κατερίνα 
Τσουκαλά, οι δημοτικοί σύμβουλοι Ιωάννα 
Αλεξιάδου, Δημήτρης Απατσίδης, Μιχάλης 
Βουλγαρίδης, Αρίστος Γαλανός, Στέλιος 
Γκατζές, Θανάσης Δεντσικιώτης, Σταυρού-
λα-Δόλλια Χαριτίδου, Ιωάννης Ζαρίφης, 
Ειρήνη Καγιαμπίνη, Γιώργος Καστανίδης, 
Απόστολος Παπάζογλου, οι σύμβουλοι 
ενότητας Νεάπολης Χριστίνα Τερζή, Γιώρ-
γος Βασιλειάδης, Σοφία Ιακωβίδου.

Ο σύμβουλος επαγγελματικού προσανατολισμού Θανάσης Λέ-
λες από την Career Gate με την οποία ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 
συνεργάζεται για τη διενέργεια τεστ επαγγελματικού προσανατολι-
σμού στις τελευταίες τάξεις του γυμνασίου και το 
λύκειο, αναφέρθηκε στην αξία του Επαγγελματι-
κού Προσανατολισμού και τη σημασία του στην 
ορθή επιλογή επαγγέλματος επικεντρώνοντας 
στις υπηρεσίες που προσφέρει η Career Gate 
στην ανακάλυψη από τον ίδιο τον ενδιαφερόμε-
νο των δεξιοτήτων και των κλίσεων του.

Ο κ. Λέλες υπογράμμισε την αναντιστοιχία 
που υπάρχει σήμερα μεταξύ εκπαιδευτικού συ-
στήματος και αγοράς εργασίας  χαρακτηρίζο-
ντας παράλληλα ως πεπαλαιωμένο το πρότυπο: 
σχολείο, πανεπιστήμιο, απόκτηση γνώσεων, εγ-
γύηση εργασίας, συνταξιοδότηση. Η εξοικείωση 
με τις νέες τεχνολογίες αποτελεί μονόδρομο κα-
θώς τα νέα επιτεύγματα και η οικονομία τρέχουν 
ιλιγγιωδώς, η αγορά εργασίας εξελίσσεται, το 
70% των επαγγελμάτων θα μετασχηματιστεί και ο καθένας μας θα 
αλλάξει δουλειά από 5 έως 7 φορές στη ζωή του.

Τέλος ο διευθυντής του ΕΠΑΛ Συκεών Στυλιανός Μπουλταδά-

κης αναφέρθηκε στη διασύνδεση της επαγγελματικής εκπαίδευσης 
με την αγορά εργασίας και τους ενδεδειγμένους τρόπους που αυτή 
γίνεται και οδηγεί στην επαγγελματική εκπαίδευση μέσω προγραμ-

μάτων σπουδών στις βασικές ειδικότητες, τόσο 
μέσω της τυπικής εκπαίδευσης (ΕΠΑΛ) όσο και 
της μη τυπικής (ΕΣΚ, ΙΕΚ). Απευθυνόμενος στους 
μαθητευόμενους των ΕΠΑΛ υπογράμμισε τα 
πολλαπλά οφέλη που αυτοί θα αποκομίσουν 
όπως είναι: η αναβάθμιση των πτυχιακών τους 
προσόντων, η βελτίωση της εικόνας των βιο-
γραφικών τους, η εφαρμογή κανόνων επαγγελ-
ματικής συμπεριφοράς , ο εμπλουτισμός των 
γνώσεων και των δεξιοτήτων τους, η τήρηση 
εργασιακού ωραρίου κ.α. Οφέλη όμως προκύ-
πτουν και στους εργοδότες καθώς το κόστος 
συμμετοχής τους στα διάφορα επιχορηγούμενα 
προγράμματα είναι πολύ μικρό, ο θεσμός της 
μαθητείας βοηθάει στην ανάπτυξη δεξαμενής 
μελλοντικών εξειδικευμένων εργαζόμενων οι 

οποίοι  με τις καινοτόμες ιδέες που φέρουν όχι μόνο δημιουργούν 
νέες προοπτικές στον χώρο εργασίας αλλά και καινούργια εργασι-
ακή κουλτούρα.
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ΑΔΕΣΠΟΤΑ

Επιθεώρηση στο δάσος του Σέιχ Σου, στο άλσος του Δε-
λασάλ αλλά και στις περιοχές μέσα 
στον αστικό ιστό (πχ Στρεμπενιώτη) 

πραγματοποίησε ο μέχρι πρότινος αντι-
δήμαρχος Δόμησης, Φροντίδας Αδέσπο-
των και Αστυνόμευσης Ιωάννης Ζαρίφης 
μαζί με τον συμβεβλημένο κτηνίατρο 
του προγράμματος περίθαλψης αδέσπο-
των ζώων που βρίσκεται σε εξέλιξη στο 
δήμο Νεάπολης-Συκεών με στόχο την 
εκτίμηση της κατάστασης που επικρατεί 
αυτή τη στιγμή. 

Η δημοτική αρχή υλοποιεί και με 
αυτή τη δράση την δέσμευση που έχει 
αναλάβει να βρίσκεται δίπλα στα αδέ-
σποτα ζώα και να καλύπτει τις ανάγκες 
τους φροντίζοντας για την αρμονική 
συνύπαρξή τους με τους πολίτες. Σε συ-
νεργασία με τα φιλοζωικά σωματεία και 
τους εθελοντές η αρμόδια αντιδημαρχία 
σιτίζει, περιθάλπει, στειρώνει και εμβολιάζει όλα τα αδέσποτα 
ζώα της περιοχής ευθύνης της. 

Αξίζει μάλιστα να σημειωθεί ότι αυτή τη στιγμή στην ευ-

ρύτερη περιοχή του δήμου Νεάπολης-Συκεών δεν υπάρχουν 
αστείρωτοι σκύλοι ενώ κάθε χρόνο στει-
ρώνονται περίπου 1.000 γάτες, αριθμός 
ρεκόρ για τα πανελλαδικά δεδομένα. 

Όπως τονίζει ο αρμόδιος αντιδήμαρ-
χος η προσπάθεια συνεχίζεται με συνέ-
πεια και αμείωτους ρυθμούς έτσι ώστε τα 
κονδύλια που διατίθενται για την φρο-
ντίδα των αδέσποτων ζώων συντροφιάς 
να αξιοποιούνται με τον καλύτερο τρόπο 
για την περίθαλψή τους αλλά και για την 
τήρηση των κανόνων δημόσιας ασφά-
λειας και υγιεινής. 

Όσοι επιθυμούν να θέσουν ζητήματα 
σχετικά με τα αδέσποτα μπορούν να επι-
κοινωνούν με την αρμόδια αντιδημαρχία 
στο Γραφείο Αδεσπότων 2313 329 563. 

Επίσης υπενθυμίζεται στους φιλόζω-
ους του δήμου ότι συνεχίζει να «τρέχει» 
το επιτυχημένο πρόγραμμα του δήμου 

NO KAKA με τα ανακυκλώσιμα χάρτινα φτυαράκια περισυλ-
λογής ακαθαρσιών το οποίο ενισχύεται με επιπλέον σταντ σε 
όλο το δήμο. 

  Ο δήμος φροντίζει σε τακτική βάση για τη σίτιση, τη στείρωση και τον εμβολιασμό σκυλιών και γατιών

Επιθεώρηση της κατάστασης με τα αδέσποτα στο Σέιχ Σου 
και όλες τις ενότητες του δήμου Νεάπολης-Συκεών
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Την ετοιμότητα των αρμόδιων υπηρεσιών του δήμου           Νεάπολης-Συκεών 
για την αντιμετώπιση έντονων καιρικών φαινομένων          επιβεβαίωσε η συνεδρίαση του ΣΤΟ

Το σχέδιο δράσης της αντι-
δημαρχίας Πολιτικής Προ-
στασίας σε συνεργασία με 

όλες τις εμπλεκόμενες αντιδη-
μαρχίες, την Πυροσβεστική, την 
Αστυνομία, την Περιφέρεια, την 
Αποκεντρωμένη και τον ΟΑΣΘ 
για την αντιμετώπιση των κινδύ-
νων από έντονες βροχοπτώσεις, 
πλημμύρες χιονοπτώσεις και πα-
γετό κατά τη διάρκεια χειμερινής 
περιόδου βρέθηκε στο επίκε-
ντρο του Συντονιστικού Τοπικού 
Οργάνου (ΣΤΟ) δήμου Νεάπο-
λης-Συκεών.

Η συνεδρίαση έγινε παρου-
σία του δημάρχου Νεάπολης-
Συκεών και προέδρου του Συ-
ντονιστικού Σίμου Δανιηλίδη ο 
οποίος αφού ευχαρίστησε όλους 
τους εκπροσώπους των φορέων 
για τη συμμετοχή τους, υπεν-
θύμισε ότι «η αντιμετώπιση των 

έντονων καιρικών φαινομένων 
που αποκαλούμε έκτακτα αλλά 
με την κλιματική κρίση τείνουν 
να γίνουν τακτικά είναι καθήκον 
υπηρεσιακό όλων των εμπλεκο-
μένων». Επιπλέον ο δήμαρχος 
ζήτησε από τον εκπρόσωπο του 
ΟΑΣΘ να κληθεί ο Οργανισμός 
να είναι σε ετοιμότητα με αλυ-
σίδες και ό, τι άλλο χρειάζεται 
προκειμένου να μην κόβονται 
τα δρομολόγια με το πρώτο χιόνι 
και διαβεβαίωσε ότι οι κοινωνι-
κές υπηρεσίες του δήμου είναι 
ενήμερες για τους πολίτες που 
χρειάζονται άμεση πρόσβαση 
σε νοσοκομείο (πχ νεφροπαθείς 
για αιμοκάθαρση) προκειμένου 
να εξυπηρετηθούν σε περίπτω-
ση χιονόπτωσης. Τέλος ζήτησε 
συντονισμό με την Περιφέρεια 
και την Αποκεντρωμένη Διοίκη-
ση Μακεδονίας-Θράκης για να 

παραμείνουν ανοιχτοί οι οδικοί 
άξονες προς τα νοσοκομεία Πα-
παγεωργίου, Παπανικολάου και 
424 ΓΣΝ.

Ανοίγοντας τη συνεδρίαση ο 
αν. προϊστάμενος της Πολιτικής 
Προστασίας Μηνάς Μοναστη-
ρίδης ο οποίος σε συνεργασία 
με τον μέχρι πρότινος αρμόδιο 
αντιδήμαρχο Τάσο Τσακιρίδη 
που έχει την πολιτική ευθύνη, 
συντονίζει τις εμπλεκόμενες υπη-
ρεσίες σε περίπτωση έντονων 
φαινομένων παρουσίασε τους 
συμμετέχοντες στη σύσκεψη και 
τόνισε την ανάγκη καλής συνερ-
γασίας όταν παραστεί ανάγκη. 
Ο Τάσος Τσακιρίδης παίρνοντας 
τον λόγο αναφέρθηκε λεπτομε-
ρώς στα διαθέσιμα μηχανήματα, 
τον εξοπλισμό και τα μέσα της 
υπηρεσίας καθώς και τις προμή-
θειες σε αλάτι που έχει κάνει ήδη 

η Πολιτική Προστασία, μίλησε 
για την προετοιμασία που έχει 
ολοκληρωθεί αλλά και τη δυνα-
τότητα ενίσχυσής της με μίσθω-
ση επιπλέον μηχανημάτων υπο-
γραμμίζοντας πως στόχος όλου 
του προγραμματισμού είναι η 
προστασία των πολιτών. Επιπλέον 
αναφέρθηκε στη συνεργασία των 
δύο εθελοντικών ομάδων του δή-
μου της ΕΔΟΜΑΚ και της ομάδας 
«Τα Αρκούδια». Ο μέχρι πρότινος 
αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων 
Στέλιος Γκατζές επέστησε την προ-
σοχή όλων των φορέων στην αυ-
ξημένη κίνηση φέτος ειδικά στον 
περιφερειακό εξαιτίας των εργα-
σιών του Fly over και ζήτησε τη 
συμβολή όλων στην προσπάθεια 
που γίνεται να παραμένουν συ-
νεχώς ανοιχτές οι κεντρικές οδοί 
του δήμου όπως η Ρήγα Φεραίου 
η Μεσολογγίου, η Ηπείρου και η 

λεωφόρος Ανδρέα Παπανδρέου. 
Ο αντιδήμαρχος Καθαριότητας 

Θόδωρος Κυζιρίδης επικεντρώθη-
κε στα οχήματα της αντιδημαρχίας 
που τίθενται στην υπηρεσία της 
Πολιτικής Προστασίας, ο αντιδή-
μαρχος Παιδείας Μιχάλης Βουλ-
γαρίδης προέταξε τις ανάγκες των 
σχολείων σε περίπτωση χιονόπτω-
σης ενώ η αν. προϊσταμένη της 
αντιδημαρχίας Περιβάλλοντος και 
Πρασίνου Ειρήνη Καλάκου εκπρο-
σωπώντας την αντιδήμαρχο Παρή 
Γενίτσαρη επίσης διαβεβαίωσε 
πως η υπηρεσία της είναι έτοιμη να 
συνεργαστεί με την Πολιτική Προ-
στασία με τα μηχανήματα και το 
ανθρώπινο δυναμικό της. Τέλος, 
ο πρόεδρος της ΚΕΥΝΣ Δημήτρης 
Απατσίδης διαβεβαίωσε πως το 
σύνολο του προσωπικού της δη-
μοτικής επιχείρησης βρίσκεται στη 
διάθεση της Πολιτικής Προστασίας 

μόλις χρειαστεί. 
Κατά τη συνεδρίαση επιβεβαι-

ώθηκε η ετοιμότητα των υπηρεσι-
ών που εμπλέκονται σε δράσεις 
Πολιτικής Προστασίας καθώς και 
η άρτια συνεργασία μεταξύ τους 
με στόχο την προστασία της ζωής 
και της περιουσίας των πολιτών 
και τη μικρότερη δυνατή αναστά-
τωση σε περίπτωση έκτακτων φαι-
νομένων. 

Στη συνεδρίαση συμμετείχαν 
επίσης η πρόεδρος του δημοτικού 
συμβουλίου Νεάπολης-Συκεών 
Κατερίνα Τσουκαλά, οι δημοτικοί 
σύμβουλοι Ιωάννης Ζαρίφης, Ιω-
άννα Αλεξιάδου, οι διοικητές του 
1ου και του 2ου Πυροσβεστικού 
Σταθμού Παναγιώτης Τιάγκος και 
Σάββας Τσολάκης, ο δρ. Στυλ. Ταμ-
βακίδης από την Αποκεντρωμένη 
Διοίκηση Μακεδονίας-Θράκης, ο 
Αλέξανδρος Μαυροφύδης από 

την Περιφέρεια Κεντρικής Μακε-
δονίας, ο υπαστυνόμος Ντέκας και 
ο αρχιφύλακας Παρχαρίδης από 
το Αστυνομικό Τμήμα Νεάπολης-
Συκεών, ο Αχιλλέας Ζαχαρίας από 
την ΕΔΟΜΑΚ, ο Βασίλης Βίτσας 
και ο Ιωάννης Καρυπίδης από 
την εθελοντική ομάδα «Τα Αρκού-
δια», ο Δ. Γιδάρης από τη ΔΕΔΑ 
(φυσικό αέριο), ο Σπ. Καραμαν-
λής από τον ΟΑΣΘ και οι Χρίστος 
Τριαντάρης και Ηλίας Παπαυευ-
στρατίου από το τμήμα Πολιτικής 
Προστασίας του δήμου Θεσσα-
λονίκης, η Βάσω Καρακώστα από 
το γραφείο Κοινωνικής Πολιτικής 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών, η 
επόπτρια του τμήματος Καθαριό-
τητας Ελένη Μαλέσιου και ο Νίκος 
Μαυροειδής και η προϊσταμένη 
του «Βοήθεια στο Σπίτι» του δή-
μου Νεάπολης-Συκεών Δέσποινα 
Καλπάκη. 

  Το Συντονιστικό Τοπικό 
Όργανο (ΣτΟ) που συνε-
δρίασε στην αίθουσα του 
δημοτικού συμβουλίου 
επιβεβαίωσε την καλή 
συνεργασία των εμπλε-
κόμενων υπηρεσιών 
εντός και εκτός δήμου 
σε περίπτωση ισχυρών 
βροχοπτώσεων ή χιονο-
πτώσεων

  Σίμος Δανιηλίδης: 
Είναι καθήκον μας 
η προστασία του πολίτη
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Νέοι γονείς με τα βρέφη τους αγκαλιά και τη χαρά για 
τη νέα ζωή που ήρθε να συμπληρώσει την οικογένεια 
εμφανή στο βλέμμα τους, συμμετείχαν με ενθουσι-

ασμό στον πρώτο κύκλο σεμιναρίων βρεφικού μασάζ που 
πραγματοποιήθηκε στην δημοτική βιβλιοθήκη Νεάπολης.

Τα σεμινάρια γίνονται προκειμένου οι γονείς να μά-
θουν πώς να προσφέρουν στιγμές χαλάρωσης και 

ευχαρίστησης στο μωρό τους δημιουργώντας ταυ-
τόχρονα ένα πεδίο επικοινωνίας μαζί του. Είναι δε 
ενταγμένος στο πρωτοποριακό δωρεάν πρόγραμ-
μα «Μια μαία για σένα» που αφορά υποψήφιους 
και νέους γονείς και το οποίο σε πανελλαδικό 
επίπεδο εφαρμόζει προς στιγμήν μόνο ο δήμος 
Νεάπολης-Συκεών. 

Η ιδρύτρια του ΙΑΙΜ, Vimala Mc Clure ανήγα-
γε το βρεφικό μασάζ που χρησιμοποιείται ήδη 
εδώ και πολλούς αιώνες σε διάφορες χώρες, σε 
τέχνη. Το οργάνωσε και το συστηματοποίησε 
καταφέρνοντας να το καθιερώσει ακόμη και στην 
επιστημονική κοινότητα. Ζώντας και δουλεύοντας 

για πολλά χρόνια σε ορφανοτροφεία στην Ινδία 
άλλα και σε άλλα μέρη ανά τον κόσμο μετά από 

πολυετή προσωπική έρευνα κι εμπειρία δημιούργη-
σε έναν οδηγό για χρήση από όλους. H έμπνευσή της 

προήλθε από το ινδικό και σουηδικό μασάζ καθώς και 
από τεχνικές της γιόγκα και της ρεφλεξολογίας. Μάλιστα 

η σημασία του βρεφικού μασάζ στην επικοινωνία των νέων 
γονιών με το μωρό είναι αποδεδειγμένη και μάλιστα για πολ-
λούς λαούς αποτελεί μέρος της κουλτούρας τους.

Στα σεμινάρια εκμάθησης βρεφικού μασάζ τα οποία θα 
επαναληφθούν μέσα στον Μάρτιο υπεύθυνη είναι η πιστο-

ποιημένη μαία που «τρέχει» και το πρόγραμμα «Μια μαία 
για σένα» για το δήμο Νεάπολης-Συκεών Νατάσα Σταμκο-
πούλου. Μάλιστα όπως σημειώνει το βρεφικό μασάζ έχει το 
δικό του ιδιαίτερο ρόλο στην ενίσχυση του δεσμού ανάμε-
σα στους γονείς και το νεογνό.

Η ίδια επισημαίνει ότι στόχος αυτών των σεμιναρίων είναι 
μέσα σε πέντε συνεδρίες οι νέοι γονείς να αποκτήσουν τις 
κατάλληλες γνώσεις ώστε να είναι σε θέση να προσφέρουν 
στο μωρό τους και στους ίδιους την εμπειρία του βρεφικού 
μασάζ, οι κατευθυντήριες αρχές του οποίου είναι η αλληλε-
πίδραση, η διέγερση, η χαλάρωση και η ανακούφιση. 

«Με την ολοκλήρωση των σεμιναρίων οι συμμετέχοντες 
γονείς θα γίνουν ειδικοί του βρεφικού μασάζ για το δικό 
τους μωρό», τονίζει η κ. Σταμκοπούλου.

Παράλληλα με τα σεμινάρια βρεφικού μασάζ συνεχίζο-
νται τα σεμινάρια προετοιμασίας μητρότητας κάθε Τετάρτη 
επίσης στο χώρο της δημοτικής βιβλιοθήκης Νεάπολης. 

Στόχος αυτών των σεμιναρίων για τις εγκύους και τους 
συντρόφους τους είναι η ψυχοσωματική τους προετοιμασία 
για τον τοκετό και τον μητρικό θηλασμό.

Τα σεμινάρια προετοιμασίας μητρότητας που ξεκίνησαν 
τον Δεκέμβριο και είχαν διάρκεια οκτώ εβδομάδων προκει-
ται να επαναλειφθούν από τον Μάρτιο ανάλογα με το ενδι-
αφέρον στο πλαίσιο του δωρεάν προγράμματος «Μια μαία 
για σένα». 

Οι ενδιαφερόμενοι/ες για όλα τα σεμινάρια (βρεφικού 
μασάζ και προετοιμασίας μητρότητας) δηλώνουν συμμε-
τοχή στο maia.neapolisykies@gmail.com, ενώ για περισ-
σότερες πληροφορίες μπορούν να καλούν στα τηλέφωνα: 
2310 635060 & 2310 636672. Και στους δύο κύκλους 
σεμιναρίων τηρείται σειρά προτεραιότητας. 

Στο δήμο Νεάπολης-Συκεών 
νέοι γονείς γίνονται ειδικοί 
στο μασάζ για το δικό τους μωρό

Με το πρώτο πτυχίο τα βρέφη 
που συμμετείχαν στον πρώτο κύκλο
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ΝΕΟΙ ΓΟΝΕΙΣ ΝΕΟΙ ΓΟΝΕΙΣ

 Παράλληλα με τα σεμινάρια μητρότητας στο πλαίσιο 
του προγράμματος «Μια μαία για σένα» πραγματο-
ποιούνται τα δωρεάν μαθήματα βρεφικού μασάζ στη 
δημοτική βιβλιοθήκη Νεάπολης 

 Μέσα στον Μάρτιο θα αρχίσει ο δεύτερος κύκλος
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ΒΡΩΣΙΜΟ ΔΑΣΟΣ

Άρχισε ο σχεδιασμός του πρώτου βρώσιμου δάσους 
της πόλης στο πρώην στρατόπεδο Στρεμπενιώτη
με την ενεργό συμμετοχή των πολιτών
Εκατοντάδες οπωροφόρα θα ενισχύσουν το πράσινο 
μέσα στον αστικό ιστό του δήμου Νεάπολης-Συκεών

 Δημότες και ευαισθητοποιημένοι πολίτες από ολόκληρη τη Θεσσαλονίκη
ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμα του δήμου και της περιβαλλοντικής οργάνωσης 
Μαμαγαία για τη δημιουργία ενός βρώσιμου δάσους στην περιοχή Στρεμπενιώτη

 Άνθρωποι κάθε ηλικίας και πολλά παιδιά έδειξαν έμπρακτο ενδιαφέρον 
αφιερώνοντας στον πρασινισμό της περιοχής τους το πρωινό της Κυριακής

Με δαμασκηνιές, κερασιές, 
καστανιές, μηλιές και ρο-
δακινιές έως και γκότζι 

μπέρι, ιπποφαές και λαγοστάφυλο 
θα γεμίσει σύντομα το οικόπεδο 
στη γωνία των οδών Βενιζέλου και 
Μητροπόλεως στο πρώην στρατό-
πεδο Στρεμπενιώτη, το οποίο θα 
μεταμορφωθεί στο πρώτο βρώσι-
μο δάσος της Θεσσαλονίκης. Σύμ-
φωνα με τον σχεδιασμό, οι φυτεύ-
σεις και η διαμόρφωση του χώρου 
θα αρχίσουν τέλη Φεβρουαρίου 
με αρχές Μαρτίου. 

Τα σχέδια για τη δημιουργία 
του πρώτου αλσυλλίου με καρ-
ποφόρα δέντρα και φυτά μέσα 
στον αστικό ιστό, συνδιαμορφώ-
νουν μαζί με τον  δήμο Νεάπολης-
Συκεών, και την Περιβαλλοντική 
Οργάνωση Μαμαγαία πολίτες 
από ολόκληρη τη Θεσσαλονίκη 
και κυρίως δημότες και κάτοικοι 
της περιοχής Στρεμπενιώτη αλλά 
και μαθητές. Η αλληλεπίδραση με 
την εκπαιδευτική κοινότητα είναι 
άλλωστε και ένας από τους λό-
γους που το οικόπεδο που επιλέ-
χθηκε βρίσκεται κοντά σε πολλά 
σχολεία της περιοχής και απέναντι 
από το 5ο γυμνάσιο Νεάπολης. Η 
αισιοδοξία για την επιτυχία του 
εγχειρήματος τονώθηκε χθες Κυ-
ριακή από τη μεγάλη επιτυχία της 
εκδήλωσης με τίτλο «Σχεδιάζοντας 
το πρώτο Βρώσιμο Δάσος για την 
πόλη» που πραγματοποιήθηκε με-
ταξύ του δημοτικού καταστήματος 
Νεάπολης και του οικοπέδου στο 
οποίο θα διαμορφωθεί το δάσος. 

Δεκάδες άνθρωποι, πολλοί 
από αυτούς μαζί με τα παιδιά τους,  
αφιέρωσαν το πρωινό της Κυρια-
κής στον από κοινού με το δήμο 
και τη Μαμαγαία σχεδιασμό του 
αστικού βρώσιμου δάσους.

Η εμπειρία ήταν πρωτόγνωρη 
και τόσο ο δήμαρχος Σίμος Δανιη-
λίδης όσο και η δημοτική σύμβου-
λος Παρή Γενίτσαρη που «τρέχει» 
το έργο από πέρυσι ως αντιδήμαρ-
χος Περιβάλλοντος και Πρασίνου 
εξέφρασαν την ικανοποίησή τους 
για τη συμμετοχή και την ευαισθη-
τοποίηση του κόσμου απέναντι σε 
ανάλογες δράσεις πρασινισμού.

Τα εργαστήρια 

Της δράσης της πρώτης Κυριακής του Φεβρουαρίου προηγήθηκαν δύο συναντήσεις η μία 
με στελέχη του δήμου που θα συμμετέχουν ενεργά στο εγχείρημα και η άλλη στο 5ο γυμνάσιο 
Νεάπολης με τη μαθητική κοινότητα για την εισαγωγή μαθητών και εκπαιδευτικών στο νόημα της 
δημιουργίας ενός βρώσιμου δάσους μέσα στο αστικό τοπίο.

Χαρακτηριστικό της καλής δουλειάς που έγινε και της λαχτάρας των παιδιών να έρθουν κοντά 
με τη φύση, οι ευχαριστίες μαθητή του 5ου γυμνασίου που συμμετείχε μαζί με τους συμμαθητές 
του στο εργαστήριο που έγινε στο δημαρχείο Νεάπολης-Συκεών μετά την επίσκεψη στο οικόπεδο 
που θα φιλοξενήσει το δάσος: «Σας ευχαριστούμε που ήρθατε»... Από την αρχή κιόλας της κοινής 
προσπάθειας ένιωσε μέρος της άρα και οικοδεσπότης!

Φωτογραφίες του Γιώργου Ντάλη - Dietria Films
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ΒΡΩΣΙΜΟ ΔΑΣΟΣ ΑΠΩΛΕΙΕΣ

Φανερά ικανοποιημένος ήταν 
και ο Περικλής Χατζηνάκος διευ-
θυντής της Μαμαγαία τόσο για το 
μεγάλο ενδιαφέρον των πολιτών 
όσο και για την ενεργό συμμετο-
χή του τοπικού συμβουλίου της 
Νεάπολης τα μέλη του οποίου 
στέκονται αρωγοί στο όλο εγ-
χείρημα. Ειδικά η πρόεδρος του 
συμβουλίου Χριστίνα Τερζή αλλά 
και ο Γιώργος Βασιλειάδης από 
την παράταξη της πλειοψηφίας με 
τον Μανόλη Τασόγλου από την 
«Πόλη Αλλιώς» που ανέλαβαν 
την ξενάγηση στο χώρο συνέβα-
λαν ουσιαστικά στην επιτυχία της 
εκδήλωσης όσο και των δράσεων 
που προηγήθηκαν στην κοινότη-
τα και μέσα στα σχολεία.

Ο χώρος που θα δημιουργη-
θεί το δάσος θα αποτελέσει μία 
τονωτική ένεση στην αναλογία 
πρασίνου ανά κάτοικο στην πυ-
κνοκατοικημένη περιοχή του 
Στρεμπενιώτη (ολόκληρη η Νε-
άπολη άλλωστε είναι από τις πιο 
πυκνοκατοικημένες περιοχές σε 
ολόκληρη την Ευρώπη) αλλά και 
τόπο βιωματικής περιβαλλοντι-
κής εκπαίδευσης και εξοικείωσης 
των μαθητών και μαθητριών με 
την πορεία της διατροφικής αλυ-
σίδας και την οικοσυστημική δι-
αχείριση.  Επιπλέον, όπως είπε ο 
Σίμος Δανιηλίδης, τα βιολογικά 
προϊόντα που θα προκύψουν θα 
είναι στη διάθεση των πολιτών 
και κυρίως στη διάθεση των σχο-
λείων. 

Όπως είναι σαφές από τα μέχρι 
στιγμής βήματα, τα στελέχη των 
αρμόδιων δημοτικών υπηρεσιών, 
οι κάτοικοι και τα μέλη της σχολι-
κής κοινότητας θα είναι συμμέτο-
χοι σε όλα τα στάδια προετοιμα-
σίας, σχεδιασμού, υλοποίησης 
και φροντίδας του δάσους ακο-
λουθώντας τις αρχές της αειφορι-
κής καλλιέργειας (ή περμακουλ-
τούρας), μέσω εκπαιδευτικών και 
συμμετοχικών εργαστηρίων, σε-
μιναρίων και δράσεων στο πεδίο.

Σε όλα τα στάδια της εκδήλω-
σης της Κυριακής ήταν παρούσα 
η ΕΔΟΜΑΚ, με τον πρόεδρό της 
Στέλιο Βαϊρλή και μέλη της ομά-
δας. 

Απεβίωσε ο Αχιλλέας Πλακίδας, 
ένας δημότης μας που έδινε νόημα 
στη λέξη «πολίτης»

Ένας ευγενής άνθρωπος, ένας άξιος δημότης από τους ξεχωρι-
στούς που δίνουν νόημα στη λέξη «πολίτης» συμμετέχοντας ενεργά 
στα κοινά, έφυγε από τη ζωή. Ο Αχιλλέας Πλακίδας, ένας άνθρωπος 
της προσφοράς ο οποίος κατά καιρούς δώρισε σημαντικά ποσά συμ-
βάλλοντας στην ολοκλήρωση μεγάλων έργων και στην υλοποίηση 
πολλών δράσεων στο δήμο Νεάπολης-Συκεών και ειδικά στη δημο-
τική ενότητα Πεύκων όπου διέμενε, απεβίωσε αφήνοντας πίσω τη 
σύντροφο της ζωής του, τη γλυκύτατη κυρία Αναστασία η οποία τον 
φρόντισε με αγάπη μέχρι την τελευταία ημέρα.

Όπως επισήμανε σε σχετική ανάρτησή του ο δήμαρχος Νεάπο-
λης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης «η μνήμη του Αχιλλέα θα παραμένει 
ζωντανή ανάμεσά μας και θα τον θυμόμαστε όχι μόνο για όσα προσέ-
φερε στον τόπο του αλλά και για τον μειλίχιο και πράο χαρακτήρα του 
και την έντονη διάθεση προσφοράς που μετουσίωνε με κάθε ευκαιρία 
σε πράξεις μαζί με την σύζυγό του». Καταλήγοντας ο δήμαρχος ευχή-
θηκε «Καλό Παράδεισο» στον εκλιπόντα, κουράγιο στη σύζυγο του 
και συλλυπητήρια στα παιδιά και τα εγγόνια τους. 

Αξίζει να σημειωθεί ότι η τελευταία δωρεά εκ μέρους της οικογέ-
νειας του Αχιλλέα Πλακίδα αφορούσε την αποπεράτωση του Ιερού 
Ναού Αγίου Εφραίμ και Αγίων Αποστόλων στα Πεύκα, του οποίου τα 
θυρανοίξια ευτύχησε να δει η οικογένεια του εκλιπόντος. 

Λουκία Τσίπουρα: 
Έφυγε από τη ζωή μια πολύτιμη 
συνεργάτιδα του δήμου, μία άξια δημιουργική 
και δραστήρια δημότισσα

Μία απώλεια δημότισσας που σημάδεψε το 2023 ήταν για το δήμο Νε-
άπολης-Συκεών αυτή της Λουκίας Τσίπουρα η οποία έφυγε από τη ζωή λίγο 
πριν το τέλος της χρονιάς.

Η εξόδιος ακολουθία εψάλη στον ιερό ναό των Αγίων Θεοδώρων πα-
ρουσία πλήθους δημοτών, φίλων και συγγενών της Λουκίας. Μεγάλη ήταν 
και η εκπροσώπηση του δήμου αφού η Λουκία είχε συνεργαστεί με πολλούς 
όταν είχε διατελέσει δημοτική σύμβουλος.

Στον επικήδειο που εκφώνησε ο δήμαρχος Σίμος Δανιηλίδης έκανε λόγο 
για «μία πολύτιμη φίλη καρδιάς, σαν οικογένεια, μία ξεχωριστή συντρό-
φισσα και συνεργάτιδα με την οποία συμπορευτήκαμε για πολλά χρόνια». 
Όπως υπογράμμισε ο ίδιος η Λουκία ήταν ένας δοτικός, έντιμος, ευγενής, 
ηθικός και άξιος άνθρωπος, μία δραστήρια συνδημότισσά μας η οποία θα 
λείψει από τους ανθρώπους που την αγαπούσαν και την εκτιμούσαν για την 
προσωπικότητα και την προσφορά της. 

Πρώην δημοτική σύμβουλος Συκεών από την πρώτη θητεία της διοίκη-
σης του δημάρχου Σίμου Δανιηλίδη από το 1994, από τα πρώτα στελέχη του 
ΠΑΣΟΚ, με υψηλά οράματα, αρχές, αξίες και ιδανικά, εκπρόσωπος και ψυχή 
του Α’ ΚΑΠΗ Συκεών για πάνω από μια δεκαετία, άνθρωπος της προσφο-
ράς, συμμετείχε ανέκαθεν στα κοινά του δήμου μας, με οργανωτικότητα, 
καλοσύνη, αγάπη για όλο τον κόσμο που την αναγνώριζε και την είχε πάντα 
ψηλά στην εκτίμηση και στην καρδιά του.

Η μνήμη της θα παραμένει ζωντανή ανάμεσά μας και θα την θυμόμα-
στε για τον αξιαγάπητο και ακέραιο χαρακτήρα της για όλα όσα προσέφερε 
αγόγγυστα στον δήμο μας αλλά και για το χαμόγελο, την κοινωνικότητα και 
το χιούμορ της. 

Καταλήγοντας στο λόγο του ο κ. Δανιηλίδης εξέφρασε τα βαθιά μου 
συλλυπητήρια στα δύο παιδιά της Λουκίας στη Δάφνη και τον Γιάννη Τσί-
πουρα καθώς και σε ολόκληρη την οικογένειά της, με την οποία όπως είπε 
«με συνδέει βαθιά προσωπική, οικογενειακή σχέση αγάπης, γι’ αυτό και θα 
ξαναπώ σε όλους ότι πρέπει να είναι υπερήφανοι για την παρακαταθήκη 
που τους άφησε». 

Από τη διοίκηση του δήμου στην τελετή έδωσαν το παρών στην εξό-
διο ακολουθία εκτός από τον πρόεδρο του ΔΚΚΠΑ Αρίστο Γαλανό ο οποίος 
διατηρούσε μία στενή οικογενειακή σχέση με τη Λουκία οι αντιδήμαρχοι 
Τεχνικών Έργων και Πολιτικής Προστασίας Στέλιος Γκατζές και Τάσος Τσα-
κιρίδης;;;

Η Λουκία καταγόταν από τη Σιταριά Πολυκάστρου όπου και κηδεύτηκε.
Επιθυμία της οικογένειάς της ήταν, αντί στεφάνων να ενισχυθεί οποιοσ-

δήποτε φιλανθρωπικός φορέας ή οργανισμός στη μνήμη της εκλιπούσης.

Οι συμπολίτες μας που έφυγαν από κοντά μας
γεμίζοντας θλίψη τους οικείους τους
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ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ

Παρασκευή Σαλαβγιά:  

Η 25χρονη Θεσσαλονικιά που κάνει ορατή 
την αόρατη αναπηρία και μας δείχνει 
τις δύο όψεις του κόσμου μας

 Αν η έννοια της συμπερίληψης 
των Ατόμων με Αναπηρία στην 
πράξη φαίνεται σε κάποιους δυσνό-
ητη δεν έχουν παρά να διαβάσουν 
τη συζήτηση που ακολουθεί και θα 
κατανοήσουν πώς όσοι ζουν με την 
αναπηρία τους, ορατή ή αόρατη, 
μπορούν να ζήσουν ακριβώς όπως 
τους συνανθρώπους τους και να 
επιτύχουν ανάλογους και -γιατί 
όχι- υψηλότερους στόχους.  Αφορ-
μή για τη συνάντησή μας με την 
Παρασκευή η επικείμενη προβολή 
του ντοκιμαντέρ της σε σχολεία του 
δήμου Νεάπολης-Συκεών

Μια συζήτηση με τη Χριστίνα Χαλεπλίδου

Την Παρασκευή τη γνώρισα ως τη δημιουργό του αυτοβιο-
γραφικού ντοκιμαντέρ «Ένας κόσμος δύο όψεις» στην εκδήλω-
ση για την Ημέρα της γυναίκας που οργάνωσε ο δήμος Νεάπο-
λης-Συκεών στις 8 Μαρτίου 2023 και μαζί τη γνώριζαν δεκάδες 
συμπολίτες και συμπολίτισσες τους οποίους συγκίνησε και κα-
τέκτησε. Εκείνη την ημέρα τιμήθηκε μαζί με άλλες επτά γυναίκες 
για όσα είχε καταφέρει μέχρι τότε στη ζωή της. Τι ακριβώς κατά-
φερε; Να αποφοιτήσει από το τμήμα Φιλοσοφίας και Παιδαγωγι-
κής του ΑΠΘ, να ολοκληρώσει το πρόγραμμα Συμβουλευτικής 
της ΑΣΠΑΙΤΕ και να γίνει σύμβουλος ατόμων με δυσκολίες, συγ-
γραφέας αυτοβελτίωσης αλλά και να δημιουργήσει μία ταινία 
για να μιλήσει για την «αόρατη» αναπηρία τη δική της και των 

άλλων. Ολα αυτά τα εντυπωσιακά βήματα η Παρασκευή τα έκα-
νε ξεκινώντας ένα βήμα πίσω από τους συνομηλίκους της λόγω 
προωρότητας κι ενός περίεργου σωληνακίου που δεν έκανε τη 
δουλειά του στη θερμοκοιτίδα. Βλέπετε η Παρασκευή ήρθε νω-
ρίτερα και με το έτσι θέλω σε αυτό τον κόσμο ζυγίζοντας κάτι λι-
γότερο από ένα κιλό. Όλα όσα έφερε σε πέρας έκτοτε, δείχνουν 
το δρόμο και την καθιστούν παράδειγμα προς μίμηση όχι μόνο 
των ατόμων με αναπηρία αλλά όλων μας. Η αυτοβιογραφική 
ταινία που δημιούργησε θα προβληθεί σε σχολεία του δήμου 
Νεάπολης-Συκεών για να ανοίξει τα μάτια πολλών νέων που 
ίσως αισθάνονται διαφορετικοί και να τους δείξει νέους δρό-
μους που δεν θα μπορούσαν να φανταστούν. 

Ερ: Παρασκευή μέχρι σήμερα και πριν καν κλείσεις τα 25 σου έχεις κάνει μία εντυπωσιακή 
πορεία αν και ξεκίνησες μερικά βήματα πίσω από τη συνήθη για τους περισσότερους αφετη-
ρία λόγω της «βιασύνης» σου να έρθεις στον κόσμο. Θα ήθελα να μοιραστείς μαζί μας αυτή τη 
διαδρομή περιγράφοντάς την με τα δικά σου λόγια,  όπως τη νιώθεις.

Ο δρόμος του κάθε ανθρώπου είναι ξεχωριστός και οι διαδρομές μοναδικές για τον καθένα.
Εμένα η βιασύνη μου όπως προείπατε με έκανε να ξεκινήσω νωρίτερα την εξερεύνηση μου, καθώς 

είμαι γεννημένη πρόωρα 5,5 μηνών και μόλις 995 γραμμάρια και κατά την παραμονή μου στην μονάδα 
εντατικής θεραπείας ένα σωληνάκι παροχής οξυγόνου, αποσωληνώθηκε ‘’τυχαία’’ και δημιουργήθηκαν 
κύστες στον εγκέφαλο που επέφεραν την βλάβη της εγκεφαλικής παράλυσης και της αριστερής ημιπλη-
γίας.

Ευτυχώς είχα την ευλογία να έρθω στον κόσμο από δύο υπέροχους γονείς και με την βοήθεια των 
θεραπευτών μου, κατάφερα να αναδεικνύω κάθε μέρα την μοναδικότητα μου.

Καθοριστικό ρόλο είχε στην ζωή μου η ψυχοθεραπεία καθώς η αποδοχή του εαυτού μας είναι η αφε-
τηρία μιας υγιούς αυτοεικόνας που χρειάζεται να έχουμε όλοι οι άνθρωποι.

Έτσι λοιπόν μεγάλωνα και άνθιζα με τον δικό μου ρυθμό και τρόπο. Με τη αγάπη των γονιών μου 
και την αποδοχή τους και μετέπειτα της αδερφής μου, έπαιρνα την ώθηση να εξερευνώ την ζωή, να 
ανακαλύπτω νέα κομμάτια μου, να διεκδικώ τα δικαιώματα μου. Ασχολήθηκα με το θέατρο στα 9 μου 
χρόνια και έπειτα φοίτησα στο Καλλιτεχνικό Σχολείο εξού και η αγάπη μου για τον κινηματογράφο. 
Είμαι απόφοιτη του τμήματος Φιλοσοφίας και Παιδαγωγικής του ΑΠΘ και ολοκλήρωσα το πρόγραμμα 
Συμβουλευτικής της ΑΣΠΑΙΤΕ και είμαι Σύμβουλος ατόμων με δυσκολίες και των οικογενειών τους.

Ερ: Μίλησες μέσα από το αυτοβιογραφικό ντοκιμαντέρ σου «Ένας κόσμος, δύο όψεις» για την 
αόρατη αναπηρία και συνεχίζεις να μιλάς γι’ αυτή. Πώς αντιδρά ο κόσμος; Βλέπεις αποτέλε-
σμα, βλέπεις αλλαγές στη συμπεριφορά ή στις δομές της κοινωνίας;

Είμαι ευτυχής που ένα όνειρο που ξεπρόβαλε δειλά δειλά, έφτασε να γίνει όραμα και να μπορέσουν τόσοι 
άνθρωποι να ταυτιστούν και να βρουν κομμάτια τους στην ταινία.

Άνθρωποι όλων των ηλικιών μαγεύονται από αυτήν και όπως μου μοιράζονται βγαίνουν διαφορετικοί μετά 
την παρακολούθηση της και τις ομιλίες που κάνω  μετά και την αλληλεπίδραση που έχουμε με ερωταπαντήσεις. 
Μοιραζόμαστε κομμάτια της ψυχής μας. Οι άνθρωποι έχουμε μεγάλη ανάγκη το μοίρασμα και την επικοινωνία 
και κοιτούν την ζωή με άλλα μάτια όπως χαρακτηριστικά μου αναφέρουν, η ταινία έγινε η αφορμή να αναθεω-
ρήσω και εγώ πολλά από τα πιστεύω μου!

Όσο για τις δομές της κοινωνίας ως φύση αισιόδοξος άνθρωπος θα σας πω, πως χρειάζεται να έχουμε τόση 
υπομονή και επιμονή καθώς οι αλλαγές δεν πραγματοποιούνται από την μια μέρα στην άλλη! Σίγουρα όμως 
κατά την δική μου άποψη δεν έρχονται ούτε με μεμψιμοιρία, ούτε με πόλεμο.

Έρχονται με γνώση, παιδεία και καλλιέργεια της συναισθηματικής νοημοσύνης των ανθρώπων.
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ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ

Ερ: Η ανάγκη για συμπερίληψη που προβάλουν τα 
Άτομα με Αναπηρία και φαίνεται πλέον να αποδέχεται 
ως έννοια η σύγχρονη κοινωνία πιστεύεις ότι μπορεί 
να γίνει άμεσα πραγματικότητα ή θεωρείς πως είναι 
μεγάλη αλλαγή και χρειάζεται ο συντονισμός πολλών 
και διαφορετικών φορέων και εξουσιών μέχρι να γί-
νει αντιληπτό το νέο περιβάλλον; 

Υπάρχει μία μεγάλη απόκλιση από το αποδέχομαι μέχρι την 
έννοια κάνω πράγματα για να συμπεριληφθούν οι άνθρωποι με 
αναπηρία!

Το κυριότερο πράγμα που χρειάζεται να κάνουμε είναι να αλ-
λάξουμε τρόπο σκέψης και να κατανοήσουμε πως όλοι είμαστε 
εν δυνάμει ανάπηροι.

Όταν λοιπόν κάνουμε αυτή την σημαντική και τόσο ουσιαστι-
κή συνειδητοποίηση θα μπορέσουμε να συντονιστούμε συλλο-
γικά και να επέλθει η λογική.

Επίσης σημαντικό κομμάτι είναι η ανάπτυξη της συναίσθησης 
του ανθρώπου απέναντι στον άλλον άνθρωπο. 

Η αγάπη, η κατανόηση, η ευγένεια, η ευαισθησία των νέων 
σήμερα είναι ένα ενισχυτικά θετικό κομμάτι για μία ανθρωποκε-
ντρική κοινωνία του αύριο.

Χρειαζόμαστε ισχυρές δομές παιδείας που θα εστιάζουν 
στον άνθρωπο.

Ερ: Όταν μιλάς για την αόρατη αναπηρία, για την ανα-
πηρία γενικότερα, στις συζητήσεις που ακολουθούν 
το ντοκιμαντέρ σου, φαντάζομαι και στις κοινωνικές 
σου συναναστροφές δίνεις την εικόνα ενός δυνατού 
ανθρώπου που τα καταφέρνει, αυτού που οι άλλοι 
συνηθίζουν να λένε πως «δεν έχει ανάγκη». Έρχονται 
στιγμές που νιώθεις αδύναμη, που απογοητεύεσαι ή 
που σου φαίνεται βουνό η καθημερινότητα; 

Η ζωή είναι τόσο μικρή και ταυτόχρονα τόσο μεγάλη και 
απρόβλεπτη !

Σίγουρα οι άνθρωποι περνάμε από πολλές διακυμάν-
σεις.

Η ζωή μας δεν είναι μια ευθεία γραμμή.
Έχω και εγώ τις στιγμές που θα κουραστώ, θα απογοητευ-

τώ αλλά δεν θα φτάσω σε απόγνωση γιατί έχω δουλέψει και 
δουλεύω με τον εαυτό μου ώστε να τον επαναφέρω, αποδε-
χόμενη τα τρωτά μου κομμάτια και νιώθοντας ευγνωμοσύνη 
που μαθαίνω μέσα από αυτά.

Ερ: Ποιοι άνθρωποι σε βοήθησαν μέχρι σήμερα, πώς 
σε στήριξαν; Θεωρείς πως θα μπορούσες να έχεις πε-
ρισσότερο οργανωμένη ή θεσμική στήριξη και βοή-
θεια από φορείς και δεν την είχες;

Είναι πολλοί οι άνθρωποι που με στήριξαν από τα πρώτα 
μου βήματα. Οι κυριότεροι υποστηρικτές μου φυσικά ήταν, 
είναι και θα είναι η οικογένεια μου, καθώς χωρίς εκείνους σή-
μερα δεν θα βρισκόμουν εδώ.

Παρόλα αυτά υπήρχαν και υπάρχουν άνθρωποι απο τον 
Καλλιτεχνικό και Πολιτικό χώρο που αγκαλιάζουν με περίσ-
σια θέρμη το όραμα μου και είμαι πολύ χαρούμενη για όλους 
που με στήριξαν και συνεχίζουν να με στηρίζουν.

Πολλές φορές νιώθω ότι έχω γίνει μία γέφυρα που ενώνει 
πολλές διαφορετικές όψεις αυτού του ενός κόσμου.

Οι μεγάλες αλλαγές δεν μπορούν να έρθουν αυτοστιγμεί. 
Με σταθερά ενωτικά βήματα μπορούμε να φτάσουμε στον 
στόχο μας.

Όλοι μαζί όμως ο καθένας από το δικό του μετερίζι, μπο-
ρούμε να βοηθήσουμε για ένα καλύτερο μέλλον.

Έχω ακλόνητη πίστη στο «καλό» και στους ανθρώπους 
που το υπηρετούν.

Ερ: Παρασκευή λίγο πριν ολοκληρώ-
σουμε αυτή τη συζήτησή μας για το 
πρώτο «Εκτός Των Τειχών» του 2024 
θα ήθελα να μας μιλήσεις για όσα κά-
νεις αυτή τη στιγμή αλλά και τα σχέ-
διά σου για το άμεσο μέλλον. 

Ταξιδεύω παράλληλα με την ταινία που 
κάνει ένα Φεστιβαλικό κύκλο, εμπνέω τους 
ανθρώπους να αποδεχτούν τις όψεις τους 
και να τις αγκαλιάσουν και μαζί με εκείνους 
βουτώ και εγώ πιο βαθιά και ανακαλύπτω 
νέα μου κομμάτια.

Τα άμεσα σχέδια μου είναι η ταινία να 
μπει στα σχολεία και να διευρύνει το μυαλό 
των παιδιών, να ανοίξουν την αγκαλιά και 
την ψυχή τους και να αναγνωρίσουν τη δική 
τους μοναδικότητα όσο και των άλλων.

Επίσης η ταινία να ταξιδέψει σε όλον τον 
κόσμο όπως επίσης η έκδοση ενός συμπερι-
ληπτικού, αυτογνωσιακού Χριστουγεννιάτι-
κου παραμυθιού και ενός βιβλίου αυτοβελ-
τίωσης.

Ερ: Κλείνοντας και για να μην έχει κα-
νείς την εντύπωση ότι όλο αυτό που 
εσύ κάνεις να φαίνεται εύκολο είναι 
κιόλας, θα ήθελα να μοιραστείς μαζί 
μας ένα τυπικό 24ωρό σου. 

Δεν υπάρχουν τυπικά 24ωρα, καθώς τα-
ξιδεύω πολύ συχνά.

Όταν βρίσκομαι στην Θεσσαλονίκη 
εκτελώ τις υποχρεώσεις μου που ποικίλουν 
ανάλογα με τη μέρα αλλά περιέχουν τις θε-
ραπείες μου, το χορό, τη yoga και τη γραφή.

Επίσης συμμετέχω όσο το δυνατόν στην 

οικογενειακή επιχείρηση.
Δεν θα διστάσω όμως να σας μοιραστώ 

πως υπάρχουν και σκιερές μέρες που δύ-
σκολα θα σηκωθώ από το κρεβάτι μου.

Έμαθα όμως να τις αποδέχομαι και να τις 
δίνω χώρο ώστε να επανέρχομαι δυναμικά.

Φροντίζω πάντα να ξεκλέβω χρόνο για 
να φροντίζω τον εαυτό μου, διαβάζοντας 
ένα βιβλίο, παρακολουθώντας μια θεατρική 
παράσταση, ένα σεμινάριο, να δω τους φί-
λους μου ή απλά να περπατήσω δίπλα στην 
θάλασσα. Πάντα μέσα στην μέρα μου  κάνω 
πράγματα που με αποφορτίζουν και με γε-
μίζουν γαλήνη!

Παρασκευή σ έυχαριστώ και εύχομαι ει-
λικρινά το 2024 να είναι μία ακόμα πιο καλή 
και δημιουργική για σένα. 

Σας ευχαριστώ θερμά !
Και εγώ εύχομαι από καρδιάς σε εσάς και 

τους αναγνώστες σας τη χρονιά που υπο-
δεχθήκαμε και έχουμε μπροστά μας να τη 
ζήσουμε!

Να τη ζήσουμε με περισσότερη χαρά, ευ-
αισθησία, ευκολία, αγάπη και πληρότητα.

Ευχαριστούμε την Έλσα Μακρή για τη διευκόλυνση της φωτογράφισης στο Κλειστό Δημοτικό Θέατρο Συκεών

Η Παρασκευή με την 
αδελφή της Ηλιάνα που 
είναι ο φύλακας-άγγελός 
της. «Αν δεν ήταν η 
Ηλιάνα δεν ξέρω τι θα 
έκανα» μονολογεί συχνά 
και πολύ τρυφερά η 
Παρασκευή. 

Με τον δήμαρχο Νεάπολης-Συκεών 
κατά τη βράβευσή της στις 8 Μαρτίου 2023
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ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΕΚΔΗΛΩΣΗ

Για πρώτη φορά φέτος ο δήμος Νεάπολης-
Συκεών τίμησε τη Διεθνή Ημέρα Μνήμης 
και Αξιοπρέπειας των θυμάτων Εγκλημά-

των Γενοκτονίας και της Αποτροπής αυτού του 
Εγκλήματος.

Στόχος της εκδήλωσης που οργανώθηκε με 
αφορμή τη συγκεκριμένη Διεθνή Ημέρα που 
καθιερώθηκε να τιμάται κάθε χρόνο στις 9 Δε-
κεμβρίου, ήταν η  ενημέρωση και η ευαισθητο-
ποίηση των πολιτών και κυρίως των νέων για το 
περιεχόμενο και τη σημασία της.

Ομιλητές στην εκδήλωση ήταν ο δρ. Δημή-
τριος Α. Κούρτης μεταδιδακτορικός ερευνητής 
της Νομικής Σχολής του ΑΠΘ, ο Μπλετζιάν Ντι-
γκράν, μέλος της Αρμενικής Εθνικής Επιτροπής 
Ελλάδας και ο Μουράτ Μπόρα, μέλος της Κουρ-
δικής Κοινότητας Ελλάδας οι οποίοι μίλησαν 
αναλυτικά για τα εγκλήματα της Γενοκτονίας σε 
βάρος του Αρμενικού και του Κουρδικού λαού.

Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης την οποία 
οργάνωσε ο γραφείο Δημοσίων Σχέσεων του 
δήμου σε συνεργασία με την τοπική σύμβουλο 
της ενότητας Νεάπολης Σοφία Ιακωβίδου, μα-
θητές λυκείων της Νεάπολης διάβασαν κείμενα 
που εμπνεύστηκαν με αφορμή τη συγκεκριμέ-

νη Διεθνή ημέρα.
«Πρόκειται για μία ημέρα που οφείλουμε 

να θυμόμαστε και να τιμάμε ώστε να βάλουμε 
κι εμείς το λιθαράκι μας στο να μην επαναλη-
φθούν ανάλογα αποτρόπαια εγκλήματα σε 
ολόκληρη την ανθρωπότητα. Μπορεί να είναι 
κοινότυπο αλλά είναι η αλήθεια. Όταν δεν γνω-
ρίζουμε την ιστορία μας είμαστε αναγκασμένοι 
να την ξαναζήσουμε», επισήμανε μεταξύ άλλων 
ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιηλί-
δης.

Υπενθυμίζεται ότι η Διεθνής Ημέρα Μνή-
μης και Αξιοπρέπειας των θυμάτων Εγκλημά-
των Γενοκτονίας και της Αποτροπής αυτού του 
Εγκλήματος καθιερώθηκε να τιμάται στις 9 Δε-
κεμβρίου κάθε έτους από τη Γενική Συνέλευση 
του ΟΗΕ, μόλις το 2015. Η επιλογή της ημερομη-
νίας οφείλεται στο γεγονός ότι στις 9 Δεκεμβρί-
ου 1948 υιοθετήθηκε από τον ΟΗΕ η Σύμβαση 
για την Πρόληψη και την Καταστολή του εγκλή-
ματος της Γενοκτονίας, με αφορμή το Εβραϊκό 
Ολοκαύτωμα στον Β’ Παγκόσμιο Πόλεμο. 

Ακολουθούν τα ποιήματα των μαθητών που 
έδωσαν έναν ιδιαίτερο χαρακτήρα στην εκδή-
λωση. 

Tη Διεθνή Ημέρα Μνήμης και Αξιοπρέπειας των θυμάτων Εγκλημάτων Γενοκτονίας 
και της Αποτροπής του Εγκλήματος αυτού τίμησε ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 

με μία ξεχωριστή εκδήλωση

  Ενδιαφέρουσες ειση-
γήσεις με τη συμμετοχή 
μαθητών Λυκείου από 
τη Νεάπολη 

  «Οφείλουμε να 
θυμόμαστε για να μην 
επαναληφθούν ανάλογα 
εγκλήματα σε ολόκληρη 
την ανθρωπότητα», 
επισημαίνει μεταξύ 
άλλων ο δήμαρχος 
Νεάπολης-Συκεών Σίμος 
Δανιηλίδης.

Στις μάνες 
που ξέχασαν 
να χαμογελούν

Είναι βαθύ το κόκκινο
-θα το έλεγες και μαύρο.
Κι ο πόνος είναι αβάσταχτος
-στέκει στο μαύρο το αίμα.
Εκεί μετρήθηκαν ψυχές 
-με ακρίβεια και μίσος.

Πόσα κορμιά αφανίστηκαν;
Οι αριθμοί τι λένε;
Πόσες ελπίδες χάθηκαν
στη μακρινή πατρίδα;
Πόσες μητέρες έκλαψαν;
Τι λένε τα βιβλία;
Ποια γένη αφανίστηκαν
στην όμορφη πατρίδα;

Κι όσοι με πόνο έψαξαν
τη νέα τους πατρίδα
χαμογελούν πάντα πικρά
μπροστά στην ιστορία,
ακούγοντας πολιτικούς
τον πόνο να  αναλύουν.
Η μια θυμάται τον Αρσέν,
η άλλη τον Ιορδάνη
-οι μάνες που εστάθηκαν
πάνω στο μαύρο το αίμα.

Κείνες οι μάνες χάθηκαν
δίχως ποτέ να πάρουν
έστω μία απάντηση,
έστω μία ελπίδα
πως άλλο γένος ποτέ πια
τόσο δε θα πονέσει.

Το μίσος δεν σταμάτησε,
όσες ψυχές κι αν φύγαν.
Τα δάκρυα δεν σταματούν
από μητέρων μάτια.
Στεφάνια και γιορτές πολλές 
μιλούν για ιστορίες,
μα τίποτε δεν άλλαξε,
τίποτε δεν αλλάζει.
Στέκεται ακόμη ο Αρσέν
δίπλα στον Ιορδάνη,
στέκεται τώρα και ο Ορχάν
μαζί με τον Μοχάμεντ.

Βασίλης Καραμπάς, 
Α1 του 1ΟΥ ΓΕΛ Συκεών

Ο διωγμός, ο ξεριζωμός, η εξόντωση
προδοσία από μια ιστορία άκαρδη.
Κόποι χιλιάδων χρόνω, όνειρα, μυστικά εξαφανίζονται
από μια πολιτική ιδεολογία ξεριζωμού
χωρίς λογική, χωρίς υπόσταση
Διώχνουν ανθρώπους απ’ τα σπίτια τους
κι αυτά μένουν άδεια, χωρίς ψυχή.
Κυνηγούν, σκοτώνουν, εξοντώνουν
τόποι που κάποτε μιλούσαν τώρα σιωπούν
Άνθρωποι προδομένοι, ορφανοί
Κανείς δεν τους προστάτεψε
Κι εμείς, ο σύγχρονος κόσμος, ο πολιτισμένος
θεατές μιας αέναης κατάστασης
Μικρά Ασία, Πόντος, Αρμενία κι όπου αλλού 
Βλέψεις φιλόδοξων πολιτικών 
γενιές και γενιές εξαφανίζουν
κι εμείς θεατές με προφάσεις 
συνένοχοι αν δεν καταδικάσουμε

Ισμαηλίδης Ηλίας,
1ο ΓΕΛ Νεάπολης

Σε αυτόν τον κόσμο
ο μεγάλος τρώει τον μικρό.
Σε αυτόν τον κόσμο τον γεμάτο μίσος και αδικία
όλα αλλάζουνε σε μια στιγμή.
Να μην τους νοιάζει ποιος είσαι
από πού έρχεσαι
Σαν τα δέντρα τα παλιά
που τα ξεριζώνουν
δίχως να ξέρουνε την ιστορία τους
ή ίσως και να την φοβούνται τούτη την ιστορία
Άραγε ποιος είναι ο τρόπος να κρατήσεις επαφή; 
Ένα χαλίκι, λίγο χώμα
Κι ένα λουλούδι μες την τσέπη σου

 Ιωαννίδης Ανέστης,
1ο ΓΕΛ Νεάπολης

Γενοκτονία

Σε σκιές βαθιά, εκεί που πλέκει το σκοτάδι
ένα παραμύθι ανείπωτο, με σπασμένα φύλλα.
Ο κόσμος οπισθοχωρεί, μέσα στην παλίρροια
της θλίψης, καθώς οι ψίθυροι μιλούν για γενοκτονία.
Κάτω από έναν ουρανό, κάποτε γαλάζιο και απέραντο
είναι ένας στοιχειωμένος απόηχος του παρελθόντος. 
εκεί που κάποτε χτυπούσαν οι καρδιές
τώρα η σιωπή βασιλεύει
Μια συμφωνία απώλειας, ατελείωτου πόνου.
Τα κλάματα ανήκουστα,
η αθωότητα στα μάτια να μην σημαίνει τίποτα 
«Μην κλαις παιδί μο, όλα θα τελειώσουν σύντομα»
μα, έλα που αυτό ήταν μόνο η αρχή.
Ωστόσο στο σκοτάδι πάντα θα υπάρχει φως 
γιατί στις καρδιές μας μια φλόγα παραμένει
να μας κρατάει συντροφιά στο κρύο.
Μια λαχτάρα για αγάπη που σπάει τις αλυσίδες

Στον κήπο της μνήμης, ας σπείρουμε
σπόρους καλοσύνης που μεγαλώνουν απαλά.
Για να οικοδομήσουμε έναν κόσμο
όπου το μίσος δεν μπορεί να κρυφτεί
και να μάθει, ΠΟΤΕ ΞΑΝΑ, την λέξη «γενοκτονία»

Ιωαννίδης Ανέστης,
1ο ΓΕΛ Νεάπολης

Και έζησαν αυτοί καλά 
και εμείς καλύτερα...

Μακάρι αυτό να ήταν το τέλος όλων 
εκείνων των ιστοριών που διηγούνται 
οι γιαγιάδες και οι παππούδες στα εγ-
γόνια. Δυστυχώς όμως κάποιες ιστορί-
ες δεν ακούστηκαν ποτέ από τους παπ-
πούδες, αφού δεν μπόρεσαν ποτέ να 
το κάνουν (γιατί κάποιοι τους σταμάτη-
σαν μια και καλή). Ευτυχώς υπάρχουν 
και κάποιες εξαιρέσεις, όπως της δικής 
μου γιαγιάς και της δικής της. Η ιστο-
ρία μου ξεκινάει πριν από πέντε χρό-
νια περίπου, όταν εγώ καθόμουν στην 
αγκαλιά της γιαγιάς μου και τη ρωτάω 
για τη δική της γιαγιά. Τότε κατάλαβα τι 
σημαίνει γενοκτονία.

Μεταφερόμαστε περίπου 100 χρό-
νια πριν στην Τραπεζούντα, την ημέρα 
που οι Τούρκοι στρατιώτες εισέβαλαν 
στο σπίτι της προπρογιαγιάς μου, για 
να πάρουν  τον άντρα της. Όμως αυτή 
είχε προετοιμαστεί από πριν. Τον είχε 
κρύψει κάτω από το κρεβάτι της, και 
από πάνω είχαν καθίσει τα 5 της παι-
διά. Φυσικά,  ήταν πολύ αγχωμένη, 
αλλά αν ήθελε vα σώσει τον άντρα 
της , δεν έπρεπε να το δείξει. Όταν οι 
Τούρκοι έφυγαν, τον έντυσε με δικά 
της ρούχα, για να μοιάζει σαν γυναίκα 
και τον φυγάδευσε με ένα πλοίο, χωρίς 
να ξέρει αν θα τον ξαναδεί. Μετά από 
λίγες ημέρες έφυγε και αυτή με ένα 
πλοίο για τη Θεσσαλονίκη, μόνο που 
έφευγε με τρία παιδιά. Στο ταξίδι, οι 
συνθήκες ήταν άθλιες, με αποτέλεσμα 
να αρρωστήσουν και να πεθάνουν τα 
δύο της παιδιά. Η μάνα αποφάσισε να 
τα κρύψει κάτω από τη φούστα της, 
επειδή, όποιος πέθαινε, τον πετούσαν 
στη θάλασσα. Τις επόμενες ημέρες, οι 
«γείτονες» διαμαρτυρήθηκαν για τη 
μυρωδιά, οι υπεύθυνοι της πήραν τα 
παιδιά και τα πέταξαν στη θάλασσα.

Όταν έφτασαν στη Θεσσαλονίκη, 
είχε μείνει πια με ένα παιδί, την προγια-
γιά μου, και κάθε μέρα πήγαινε στην 
παραλία, ψάχνοντας για τα χαμένα της 
αγγελούδια. Ποτέ δεν τα βρήκε. 

Πέρασαν τα χρόνια και ξανασυνα-
ντήθηκαν η γιαγιά και ο παππούς της 
γιαγιάς μου, ο οποίος ήρθε από την 
Οδησσό, αφού σώθηκε από θαύμα. 

Τώρα που τελειώνω τη δική μου 
ιστορία, σκέφτομαι πως ούτε αυτή 
μπορεί να τελειώσει με το «και έζησαν 
αυτοί καλά και εμείς καλύτερα», ακόμη 
κι αν αυτοί έζησαν και συνέχισαν τη 
ζωή τους, έστω και μισή.  Κι έτσι φτά-
σαμε στο σήμερα, με εμένα να τους εκ-
προσωπώ μια τέτοια Ημέρα Μνήμης.

Δε θα τους ξεχάσω ποτέ και δε θα 
ξεχάσω ποτέ.

Καραμπά Ραχήλ, 
Α1 ΤΟΥ 1ΟΥ ΓΕΛ Συκεών
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ΕΚΔΗΛωΣΗ ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ

Πάνε πολλά χρόνια από τότε, αλλά ακόμη θυ-
μάμαι να σας πω με λεπτομέρειες τι έγινε. Ήταν 31 
Αυγούστου  του  1922, όταν οι Τούρκοι έβαλαν φω-
τιά στην Σμύρνη. Θυμάμαι την μάνα μου να κλαίει 
και να χτυπιέται επειδή δεν ήθελε να αφήσει πίσω 
τις αναμνήσεις μιας ολόκληρης  ζωής. Φύγαμε και 
μέσα στον πανικό ένα πράγμα πήραμε μόνο. Την 
ασημένια τσαγιέρα της γιαγιάς. 

Από τότε μέχρι και σήμερα κάθε φορά που 
πίνω τσάι από αυτή την τσαγιέρα, μου έρχονται 
τόσες αναμνήσεις στο μυαλό. Θυμάμαι το σπίτι 
μου…, την αυλή μου…, τον αρραβώνα της αδελ-
φής μου…, την εκκλησία μας, τους ανθρώπους της,  
την ίδια μου την πατρίδα…

Αυτό το τσάι έχει τόσο γλυκιά αλλά  και τόσο πι-
κρή γεύση ταυτόχρονα..

Και  μέχρι  σήμερα δεν έχω αποφασίσει ακόμα. 
Δεν έχω αποφασίσει αν θέλω να θυμάμαι την ζωή 
στα μέρη εκείνα, γιατί  για πέντε λεπτά μόνο χαίρο-
μαι κι έπειτα  κλαίω για το κακό που έγινε. Πάντως, 
ό, τι κι αν κάνω, ένα είναι  σίγουρο. Η θύμηση πά-
ντα θα έρχεται  …. Θα την φέρνει, ας πούμε, ένα 
φλιτζάνι τσάι, από μια τσαγιέρα ασημένια, ενθύμιο 
από την γιαγιά..., ενθύμιο από την χαμένη μου πα-
τρίδα...

Ανέστης Κουρδουνάκης,
2ο ΓΕΛ Νεάπολης

Μικρά Ασία σε χαιρετώ
Από το πέλαγο το ελληνικό
Το έδαφός σου τώρα τουρκικό
Μα κάποτε δυναμικά ελληνικό
Κλείνω τα μάτια
Και βλέπω τον Τούρκο να κρατεί
Τουφέκι και σπαθί
Περνά μισό λεπτό
Γυρνώ και τι να δω;
Έχουν βάλει φωτιά 
Στον αρμένικο τον μαχαλά
Με της ψυχής τα μάτια ανοιχτά
ξαναβλέπω την απανθρωπιά
Κι έχουν χαθεί μωρά παιδιά
Και η φωτιά η δυνατή
καίει την Σμύρνη την ξακουστή
Όμως οι Τούρκοι δεν σταματούν εκεί
Σφάζουν και βιάζουν  χωρίς ντροπή
Κι έγινε η γενοκτονία… μαχαίρι,
 στο κορμί και στην ψυχή….

Ραφαηλία Αλεξανδρή,
2ο ΓΕΛ Νεάπολης

Να μάθαινες ποτέ
Τι αίμα έχει χυθεί…
Τον πόνο και την θλίψη
Που έχουμε αισθανθεί…
Πώς άραγε θα ήταν
Όλες οι  γύρω πόλεις;
Γεμάτες με χαρές ;
Ή γεμάτες  συμφορές;
Άντρες  θυσιάστηκαν για τούτη δω την πόλη
Μάνες και κόρες  εσκοτώθηκαν
 για τούτη μας την πόλη
όπλα και βομβαρδισμοί
μίσος και εχθροί
Μα πόση πια μιζέρια
σ’ αυτήν την όμορφη πατρίδα;
Μα πόσο πια το μίσος
Για αυτή την ονειρική πατρίδα;
Και μέσα σε όλα αυτά 
Θα φτάσει η στιγμή
Που όλα θα τα δεις
-Θες δεν θες -
Θα μας αισθανθείς 
Και τότε όλα θα αλλάξουν
Η ζωή σου και η ψυχή σου
Όλα θα τα αλλάξουν…
Για να μην γίνει στάχτη
Και η δική σου πατρίδα η ονειρική….

Ιουλία Μανουσαρίδου,
2ο ΓΕΛ Νεάπολης

‘’Ο φίλος μου, ο εχθρός μου.’’

Ένα πρωινό του έτους 1955, ο Λάζαρος 
Μαυρίδης και η γυναίκα του Μαρία περπα-
τούσανε στους δρόμους της Τραπεζούντας. 
Ταξίδεψαν εκεί για να δείξει ο Δημήτρης στη 
γυναίκα του τα μέρη όπου μεγάλωσε και ζού-
σε προτού φύγουν κυνηγημένοι από τον τόπο 
που λέγανε ‘’πατρίδα’’…

    Ένας ψηλός άντρας τον είδε και του μί-
λησε.

-Λάζαρε, εσύ; Ο Εμρέ είμαι, με θυμάσαι; Τι 
κάνεις; 

- Ο Εμρέ ο φίλος μου δεν έχει καμία σχέση 
μ ’εκείνον τον φανατικό που κυνηγούσε τους 
Ποντίους να τους σκοτώσει…Όσοι γλίτωσαν 
φύγαν αλλού κι όσοι δεν μπόρεσαν, έγιναν 
ένα με το χώμα αφού πρώτα βασανίστηκαν 
άγρια. Σε είχα δει με τους άλλους κι έλεγα δεν 
μπορεί…

-Τι μπορούσα να κάνω; Μας είχαν…
- Να καθόσουν στα αυγά σου και να μην 

συμμετείχες σ’αυτές τις κτηνωδίες!
- Συγχώρα με, αδερφέ…
- Θέλω να σε συγχωρήσω αλλά ό,τι και να 

πεις, οι νεκροί δεν γυρίζουν πίσω!
 Ο Εμρέ, μετανιωμένος μεν, έφυγε. Άλλωστε 

ο Λάζαρος είχε όλα τα δίκια του κόσμου…
Ο Λάζαρος πήρε τη γυναίκα του και φύγα-

νε κι αυτοί…

Μαρία Ελένη Σ.,
ΓΕΛ Πεύκων

Αρμένιοι υπό ανεκτικό καθεστώς 
                             
εξόντωση αθώων πολιτών
Ορφανά παιδιά και γέροι
να κρατιούνται χέρι χέρι
Να κοιτάνε διστακτικά
ανθρώπων μάτια βαρβαρικά
Να αδικούνται  μέσω αυθαίρετων βαπτίσεων
αρμενικών συλλήψεων
Σκόρπια νοσταλγία
και χαμόγελα σβησμένα
Παιδάκια δίχως γνώσεις
με δικαιώματα χαμένα
Φόβος για ένταξη σε ρωσικές ρουλέτες
οδήγησε σε εξόντωση  από άνω μαριονέτες
Απαγωγές και εξισλαμίσεις
στο λαιμό ταττου ν ‘αποκτήσεις
Δίχως ευκαιρία να αποδράσεις
μόνη λύση όλα να τα χάσεις
Στο μυαλό τους κυριαρχεί η φυλακή
ανοίγοντας τα μάτια αντικρίζουν μια σφαγή
Τόσοι νεκροί σωματικά
άλλοι πόσοι πνευματικά
Τραύματα ως να βρεθούν στο χώμα
ελπίζοντας να δουν μια μέρα χρώμα
Προσπάθειες για οργάνωση και αυτονομία
περιπέτειες για άγρια θηρία
Δύσκολο να βρουν γιατρειά
μα μια φωνούλα τους φωνάζει λευτεριά
Και κάπως έτσι κάτι όμορφο μυρίζει , και ότι 
υπάρχει γύρω σου ανθίζει…

Σαρίκα Ραφαέλα,
ΓΕΛ Πεύκων

Μέρες ατελείωτες τώρα κλαίω και θρηνώ
Της ζωής μου το ποτήρι πίνω το πικρό
Απ’ το χθες ως το σήμερα ίδιος είναι ο δρόμος
Ανεκπλήρωτοι οι πόθοι και τρομερός ο πόνος
Πήρα μόνο μια βαλίτσα και λίγη ελπίδα
Ώστε να ζήσω την ελεύθερη ζωή που ποτέ δεν είδα
Έτρεξα στην βάρκα να φύγω
Μα μια φωνή μου έλεγε να μείνω…
Έτσι άφησα πίσω την ελεύθερη ψυχή μου
και πήγα να βρω την δύναμή μου
Την πατρίδα έχασα,  μα ποτέ δεν την ξέχασα
Στην καρδιά μου έμειναν αναμνήσεις
που Τούρκε εχθρέ δεν μπορείς να  τις σβήσεις
Πολλές  χαρές και τραγούδια
Χρώματα και όμορφα λουλούδια
Πέτρινα σοκάκια και βάρκες στα βραχάκια
Πόλη γεμάτη με παιδικές φωνές και αγάπες αυθεντικές
Μα σαν σε αντίκρισα  εχθρέ με τα μαχαίρια
Ήμουνα σίγουρη η ζωή μας θα φύγει από τα δικά 
σου χέρια
Αμέτρητα τα θύματα στα κύματα, θάλασσα το αίμα
Ξεριζωμό σαν κι αυτόν δεν είδα άλλο κανένα
Σμύρνη μου αγαπημένη από το κακό χτυπημένη
Δες τι σου συμβαίνει…
Η ζωή των παιδιών σου χάθηκε από την κόψη του 
σπαθιού
και τους στέρησε ώρες αμέτρητες παιχνιδιού
Η ζωή  νέων κι ανθρώπων αθώων , σχίστηκε από την 
λεπίδα του εχθρού…
Αδιαφορώντας για τις κραυγές τους που ακούγονταν 
στο ντροπιασμένο πρόσωπο του ουρανού.

Αναστασία Κηπουρού,
2ο ΓΕΛ Νεάπολης

Δύο αδελφές από τις Συκιές 
στην κορυφή του πανελλήνιου σκάκι 

Κίνηση… ΜΑΤ: 

 Θα εκπροσωπήσουν την Ελλάδα στο Πανευρωπαϊκό Πρωτάθλημα που θα διεξαχθεί τον Αύγουστο
στην Πράγα και στο Παγκόσμιο που θα διεξαχθεί τον Οκτώβριο στην Βραζιλία
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ΕτΤ: Πότε και πώς αρχίσατε να ασχολείστε 
με το σκάκι;

ΔΑ:  Εγώ παίζω απ’ το νηπιαγωγείο, δεν ξέρω 
πόσων χρονών ήμουν ακριβώς. Έμενα στους 
Παξούς, μαζί με τον μπαμπά μου που δούλευε 
στο νησί, γιατί είναι εκπαιδευτικός, καθηγητής. 
Είχε ανοίξει εκεί ένας σύλλογος και περνούσαμε 
τυχαία απ’ έξω και σκέφτηκε να με γράψει για να 
περνάω  το χρόνο μου. Έτσι άρχισε όλη αυτή η 
πορεία.

ΒΑ: Εγώ άρχισα απ’ την δευτέρα – τρίτη δημο-
τικού, κάπου εκεί. Τα καλοκαίρια πήγαινα στους 
Παξούς, κι από εκεί το γνώρισα το σκάκι, απ’ τη 
Δήμητρα και άρχισα.

ΔΑ: Μετά άρχισε εδώ πέρα στον σύλλογο σκά-
κι (σσ. Σκακιστική Ακαδημία Συκεών-Νεάπολης)  
πρώτη η Βασιλική και όταν γύρισα κι εγώ μπήκα 
κι εγώ σ’ αυτόν τον σύλλογο. Και από τότε βασικά 
δεν έχουμε αλλάξει, πάντα εδώ είμαστε (γελάνε 
και οι δύο).
ΕτΤ: Πρέπει να ‘σαι έξυπνος για να παίξεις 
σκάκι; Πρέπει να είσαι ήδη ή γίνεσαι έξυ-
πνος όταν παίζεις;

ΒΑ: Εγώ νομίζω ότι χρειάζεται εξάσκηση. Άρα 
γίνεσαι.

ΔΑ: Δεν χρειάζεται να είσαι ιδιοφυία ή να είσαι 
καλός στα μαθήματα για να είσαι καλός στο σκά-
κι. Πολλοί σκακιστές, ας πούμε στο σχολείο είναι 
του 10 ή του 14 και στο σκάκι είναι πάρα πολύ 
καλοί. Δεν έχει σχέση δηλαδή πόσο έξυπνοι είναι 
στα άλλα πράγματα.

ΒΑ: Tο περισσότερο είναι η εξάσκηση. Η εξά-
σκηση θα σε φτάσει σε πολύ υψηλό επίπεδο. Και 
αν έχεις το ταλέντο θα πας ακόμα πιο πάνω.

Με τη διαπίστωση αυτή των δύο κοριτσιών 
επιβεβαιώνεται ο κανόνας που λέει ότι όλοι όσοι 
ασχολούνται με κάτι σοβαρά, είτε αυτό είναι 
άθλημα, επιστήμη, επάγγελμα ή τέχνη, και έχουν 
αποτελέσματα, πάντοτε επικεντρώνουν και επι-

κεντρώνονται στην εξάσκηση.  Δεν παραγνω-
ρίζουν τη σημασία του ταλέντου ωστόσο γνω-
ρίζουν καλά ότι αυτό από μόνο του δεν φέρνει 
επιτυχίες.

«Είστε καλές μαθήτριες;» είναι η επόμενη ερώ-
τηση που θέσαμε.

«Ναι, είμαστε!» απαντούν και οι δύο βάζοντας 
τα γέλια.
ΕτΤ: Ναι; Δηλαδή όταν λέμε καλές μαθήτρι-
ες τι εννοούμε;

ΔΑ-ΒΑ: Ε, του 20!

Τόσο η Δήμητρα όσο και η Βασιλική συνδέ-
ουν τον τρόπο με τον οποίο τις βλέπουν οι συμ-
μαθητές και οι συμμαθήτριές τους κυρίως με τις 
επιδόσεις τους στα μαθήματα.

«Το σκάκι δεν το καταλαβαίνουν πολύ. Πι-
στεύουν ότι είναι απλά ένα χόμπι» λέει η Δήμη-
τρα. «Σαν να είναι ένα οποιοδήποτε επιτραπέζιο» 
προσθέτει η Βασιλική με μια δόση απογοήτευ-
σης για την εικόνα που έχουν τα νέα παιδιά για 
το σκάκι. 
ΕτΤ: Συνήθως στον αθλητισμό οι νέοι έχουν 
αθλητές-πρότυπα, κάποιους που τους πα-
ρακολουθούν, που τους εμπνέουν κλπ. Στο 
σκάκι υπάρχει κάτι ανάλογο; Έχετε εσείς 
κάποιον αθλητή ή αθλήτρια που θαυμάζε-
τε;

ΔΑ: Εγώ θαυμάζω την Πόλγκαρ. Είναι μία 
Ουγγαρέζα σκακίστρια. Τώρα έχει σταματήσει κι 
είναι προπονήτρια πλέον, αλλά είναι παγκόσμια 
πρωταθλήτρια…
ΕτΤ: Τι χαρακτηριστικά έχει, που σου κά-
νουν εντύπωση; Γιατί πρωταθλήτρια δεν θα 
‘ναι η μόνη.

ΔΑ: Δούλευε πολύ από μικρή, πάρα πολύ, 
πολλές ώρες δηλαδή και φυσικά είχε και το τα-
λέντο. Επίσης δεν κέρδιζε μόνο γυναίκες, κέρδιζε 
και άντρες σκακιστές και έπαιζε και με πολύ μεγα-
λύτερούς της τους οποίους κέρδιζε άνετα…

ΒΑ: Βασικά, είχε φτάσει και στους πρώ-
τους δέκα ανθρώπους στον κόσμο.

Με αφορμή το σκακιστικό Top Ten στο 
οποίο όπως μας είπαν η Δήμητρα και η 
Βασιλική σήμερα δεν υπάρχουν γυναίκες 
ακολούθησε ένας διάλογος για τη θέση των 
γυναικών στο άθλημα. Θέση η οποία σύμ-
φωνα με τα δύο κορίτσια δεν είναι αντιπρο-
σωπευτική των δυνατοτήτων τους. Παράλ-
ληλα κατέθεσαν τις ενστάσεις τους για την 
ξεχωριστή κατηγορία που υπάρχει και στην 
οποία παίζουν μόνο γυναίκες καθώς δεν 
υπάρχει αντίστοιχη για τους άνδρες αλλά το 
open, στο οποίο μπορούν να παίξουν και 
γυναίκες και άντρες.

Η κουβέντα περνά στο πως το σκάκι επη-
ρεάζει τις ζωές τους.
ΕτΤ: Φαντάζομαι ότι το σκάκι είναι κι 
ένας τρόπος σκέψης. Δηλαδή, με τον 
τρόπο, ας πούμε, που αγωνίζεσαι, αν 
καταλαβαίνω καλά, με τον ίδιο τρόπο 
πάνω-κάτω λειτουργείς και στην καθη-
μερινότητά σου. Δηλαδή παίρνεις απο-
φάσεις με τον ίδιο τρόπο ή παρόμοιο. Ή 
είναι ξεχωριστό τελείως, είναι έξω απ’ 
τη ζωή; Πώς το βλέπετε; 

ΒΑ: Εμένα το σκάκι με βοήθησε στα μα-
θήματα, γιατί παλιά δεν διάβαζα τόσο πολύ, 
όσο διαβάζω τώρα. Είδα λοιπόν ότι διαβά-
ζοντας είχα αποτελέσματα στο σκάκι και 
αφού το διαπίστωσα προσπάθησα και στο 
σχολείο.
ΕτΤ: Πέρα απ’ αυτό, στον τρόπο σκέψης; 
Δηλαδή όταν παίζεις μια παρτίδα και 
σκέφτεσαι, ας πούμε, πώς θα επιτεθείς, 
πώς θα αμυνθείς, τι κινήσεις μπορείς 
να προβλέψεις. Αυτή η διαδικασία επη-
ρεάζει και την καθημερινότητα, τις σχέ-

σεις σας; Προβλέπετε κινήσεις από τους 
δίπλα σας;

ΔΑ: Κατά κάποιο τρόπο
ΒΑ: Ναι

ΕτΤ: Και πέφτετε μέσα;
Η απάντηση και των δύο συνοδεύεται 

από ένα… συνωμοτικό χαμόγελο. «Πολλές 
φορές» είπε η Δήμητρα, «ναι» η Βασιλική.

«Έχοντας κατακτήσει τις δύο πρώτες θέ-
σεις στο πανελλήνιο πρωτάθλημα, τι στό-
χους έχετε, τι όνειρα έχετε;» ρωτάμε.

ΔΑ: Πέρα απ’ την Ελλάδα. Πανευρωπαϊ-
κό ή παγκόσμιο, σε μακρινό χρόνο.

ΒΑ: Ναι, το ίδιο.

Αξίζει να σημειωθεί ότι τη δυνατότητα 
να αγωνιστούν σε πανευρωπαϊκό αλλά και 
σε παγκόσμιο επίπεδο τα δυο κορίτσια την 
έχουν εξασφαλισμένη καθώς οι νίκες τους 
στο πανελλήνιο πρωτάθλημα αποτελούν και 
εισιτήριο για τη συμμετοχή τους στο Πανευ-
ρωπαϊκό Πρωτάθλημα που θα διεξαχθεί τον 
Αύγουστο στην Πράγα και στο Παγκόσμιο 
που θα διεξαχθεί τον Οκτώβριο στην Βραζι-
λία, όπου θα εκπροσωπήσουν την Ελλάδα, 
τη Θεσσαλονίκη και φυσικά τις Συκιές!

Όσον αφορά την προετοιμασία τους, 
αυτή περιλαμβάνει ατελείωτες ώρες προ-
πόνησης με μαθήματα για τα περίφημα 
«ανοίγματα» τον τρόπο δηλαδή που ξεκινάς 
και ξεδιπλώνεις το παιχνίδι σου αλλά και 
διάβασμα που περιλαμβάνει ανάλυση κι-
νήσεων και στρατηγικών από παρτίδες που 
έχουν παιχτεί συνήθως από grandmaster σε 
σημαντικές διοργανώσεις.

«Μοιράζεστε το σκάκι από πολύ μικρή 
ηλικία. Ως αδελφές που είστε, αυτό σας φέρ-
νει πιο κοντά ή υπάρχει ανταγωνισμός μετα-
ξύ σας;» ρωτάμε.

Η απάντηση και των δύο είναι καταφατι-
κή με μια μικρή διόρθωση στη λέξη. «Υπάρ-
χει έντονος συναγωνισμός» λένε και οι δύο 
και προσθέτουν ότι μοιράζονται τη γνώση, 
την εμπειρία αλλά και τις… πληροφορίες 
που έχουν για τη στρατηγική των αντιπάλων 
τους  προσπαθώντας η μία να βοηθήσει την 
άλλη.

Όσον αφορά τις επαγγελματικούς τους 
στόχους η Βασιλική θέλει να γίνει γιατρός 
και η Δήμητρα να ασχοληθεί με τα μαθημα-
τικά.

«Μαλώνετε μεταξύ σας;» ρωτάμε.
Η απάντηση και των δύο άμεση και… χα-

μογελαστή: «Ε, όπως όλα τ’ αδέλφια».

Του Γιάννη Ιωαννίδη

Οι παλιότεροι θα θυ-
μούνται στις τελευ-
ταίες σελίδες των 

οκτάστηλων εφημερίδων μια 
σκακιέρα με τοποθετημένα 
πιόνια και τίτλους όπως  « ΜΑΤ 
σε τρεις κινήσεις». Κάτω ακρι-
βώς, γραμμένη ανάποδα για 
να μην μπορεί να διαβαστεί 
με την πρώτη ματιά δινόταν η  
λύση, πχ: Α5 στο Θ5, Δ3 στο Ε5 
και Γ5 στο Ζ7. 

Από τότε μέχρι σήμερα σχε-
δόν όλα έχουν αλλάξει, τόσο 
στις… εφημερίδες όσο και στα 
παιχνίδια στρατηγικής. Αυτό 
που παραμένει ίδιο ωστόσο 
είναι η γοητεία που ασκεί το 
σκάκι ως μέσο έκφρασης της 
αντιληπτικής ικανότητας και 
του χαρακτήρα του παίχτη.

Και αυτή ακριβώς τη γοη-
τεία είχαμε τη χαρά να νιώσου-
με συνομιλώντας με δύο αδελ-
φές,  μαθήτριες της β΄ και της γ΄ 
τάξης του 4ου Γυμνασίου Συ-
κεών και μέλη της Σκακιστικής 
Ακαδημίας Συκεών-Νεάπολης 
οι οποίες κατέλαβαν αντίστοι-
χα την 1η και τη 2η θέση στο 
φετινό 26ο πανελλήνιο ατο-
μικό πρωτάθλημα εφήβων-
νεανίδων στο σκάκι, αλλά 
και τον Σπύρο Γιαννουλάκη, 
πρόεδρο της Ακαδημίας που 
από 2014 που ιδρύθηκε μέχρι 
σήμερα, συνεχίζει να γράφει 
ιστορία καθώς τελευταία κατέ-
κτησε τη 2η θέση στο Πανελ-
λήνιο Ομαδικό Πρωτάθλημα 
Παίδων-Κορασίδων.

Το «Εκτός των Τειχών» 
σας παρουσιάζει την πρωτα-
θλήτρια Ελλάδος Δήμητρα 
Αλεξανδρή και την δευτερα-
θλήτρια Βασιλική Αλεξανδρή 
και… σπεύδει να διευκρινίσει 
ότι τα δυο κορίτσια ισοβάθ-
μησαν στους αγώνες και ως εκ 
τούτου το χρυσό και το αση-
μένιο μετάλλιο τους απονε-
μήθηκαν με βάση τα κριτήρια 
ισοβαθμίας. 

Δήμητρα ΑλεξανδρήΒασιλική Αλεξανδρή
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Η αξιολόγηση ολοκληρώθηκε λίγο πριν 
ρίξει αυλαία το 2023 στο Μουσείο της 
Ακρόπολης όπου η υπουργός Κοινω-

νικής Συνοχής & Οικογένειας Σοφία Ζαχα-
ράκη, ανακοίνωσε ότι η Κομοτηνή είναι η νι-
κήτρια πόλη που επελέγη, καθώς πληρούσε 
όλα τα κριτήρια.

Στις πέντε πόλεις φιναλίστ που διεκδίκησαν 
τον πρώτο τίτλο του θεσμού της «Εθνικής Πρω-
τεύουσας Νέων – 2024», προκρίθηκε ο δήμος 
Νεάπολης-Συκεών μαζί με την Κομοτηνή, τη 
Θέρμη Θεσσαλονίκης, τη Λάρισα, και την Ορε-
στιάδα ενώ αίτηση είχαν υποβάλλει ακόμη και 
οι δήμοι Αγίου Νικολάου Λασιθίου Κρήτης και 
Ωραιοκάστρου Θεσσαλονίκης.

Η Κομοτηνή ανακηρύχθηκε “Εθνική Πρω-
τεύουσα Νεολαίας 2024” – στην ουσία πρώτη 
“Εθνική Πρωτεύουσα Νεολαίας” – που αποτελεί 
έναν νέο θεσμό της Γενικής Γραμματείας Επαγ-
γελματικής Εκπαίδευσης, Κατάρτισης, Δια Βίου 
Μάθησης και Νεολαίας, του Υπουργείου Παιδεί-
ας και Θρησκευμάτων, της  Κεντρικής Ένωσης 
Δήμων Ελλάδος,  και της  Ελληνικής Εταιρείας 
Τοπικής Ανάπτυξης και Αυτοδιοίκησης. 

Ο δήμαρχος Κομοτηνής που ήταν παρών 
στην εκδήλωση, δήλωσε ευτυχής για την είδηση 
και μίλησε για τη σημασία της παρουσίας του 
Δημοκρίτειου Πανεπιστημίου Θράκης, αλλά και 
όλου του μαθητικού και νεανικού πληθυσμού 
στην απόφαση που ελήφθη.

Για το δήμο Νεάπολης-Συκεών παρουσίασε 
την υποψηφιότητα η μέχρι πρότινος αντιδή-
μαρχος Νέας Γενιάς Αλεξάνδρα Τερζίδου κα-
ταθέτοντας μία κατά γενική ομολογία άρτια και 
καλοδουλεμένη πρόταση όπως επισήμανε ο 
ίδιος ο πρόεδρος της Επιτροπής 

Όπως τονίστηκε και στην γραπτή παρου-
σίαση αλλά και όπως είχε επισημανθεί στο 
προηγούμενο στάδιο κατά το οποίο ο δήμος 
Νεάπολης-Συκεών προκρίθηκε στους πέντε, η 
διοίκηση του Σίμου Δανιηλίδη έχει ως προτε-
ραιότητα την ενεργό συμμετοχή των νέων στην 
πολιτική, κοινωνική, οικονομική και πολιτιστική 
ζωή του τόπου μας και προωθεί συνεχώς την 

περαιτέρω συμβολή τους στην αναβάθμιση 
της καθημερινότητας στο δήμο. Ή θεσμοθέτη-
ση αντιδημαρχίας Νέας Γενιάς, η επανενεργο-
ποίηση του δημοτικού συμβουλίου νεολαίας 
και η κατάρτιση δράσεων και πρωτοβουλιών 
που βάζουν σε πρώτο πλάνο τη νεολαία και 
τις ανάγκες της, αποδεικνύουν ότι η σύγχρονη 
νεολαία βρίσκεται ήδη ψηλά στην ατζέντα των 
προτεραιοτήτων του δήμου. Πρόσφατα μάλι-
στα οργανώθηκε βιωματικό εργαστήρι για το 
Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα Erasmus+ που ήταν 
και το αντικείμενο το οποίο συγκέντρωσε το 
μεγαλύτερο ενδιαφέρον στο σχετικό ερωτημα-
τολόγιο που τέθηκε υπόψιν των νέων στο δήμο 
Νεάπολης-Συκεών. 

Όραμα του δήμου είναι οι νέοι να μπορούν 
να αξιοποιούν ευκαιρίες και να συνδέονται με 
τις ευρωπαικές αξίες. Να έχουν το δικό τους 
χώρο που θα νιώθουν στα το σπίτι τους, (Youth 
Hub) και το οποίο θα λειτουργεί ως κέντρο εθε-
λοντισμού και διασύνδεσης με την κοινότητα. 

Άλλωστε στα δύο βιωματικά εργαστήρια 
που πραγματοποιήθηκαν για νέους μεταξύ 14 
και 29 ετών ήταν εμφανές το ενδιαφέρον για την 
ενεργό συμμετοχή στα κοινά και την ελληλεπί-
δραση με τη νεολαία τόσο σε τοπικό και εθνικό 
όσο και ευρωπαϊκό επίπεδο, για την ανάπτυξη 
δεξιοτήτων και την συμμετοχή τους σε προ-
γράμματα νεανικής επιχειρηματικότητας και 
καινοτομίας. 

«Ο σύλλογος έχει αγωνι-
στικό τμήμα το οποίο 
φέρνει διακρίσεις όπως 

τη 2η θέση που κατέκτησε φέτος (σσ 
2023) στο πανελλήνιο ομαδικό πρω-
τάθλημα Παίδων Κορασίδων Κ16» 
δηλώνει εμφανώς χαρούμενος και 
ικανοποιημένος στο ΕτΤ ο πρόεδρος 
της Σκακιστικής Ακαδημίας Συκεών-
Νεάπολης Σπύρος Γιαννουλάκης.

Κάνει λόγο για ένα σύλλογο με 
έντονη αγωνιστική και προπονητική 
δραστηριότητα που στηρίζεται στο 
μεράκι παλιών σκακιστών και την εθε-
λοντική προσφορά των γονιών ενώ 
αναφερόμενος στην τελευταία διάκρι-
ση σημειώνει:

«Αξίζει να αναφέρουμε τα ονό-
ματα των παιδιών που έγιναν ομάδα 
χάρη στο σκάκι και ως ομάδα χάρισαν 
στο σύλλογο μια σημαντική επιτυχία. 

Πρόκειται για τους: Γιώργο Αντω-
νιουδάκη, Δήμητρα Αλεξανδρή, Βασί-
λειο Κεραμάρο, Ιόλη Αγάπη Γιαννουλί-
δου, Βασιλική Αλεξανδρή και Σαββίνα 
Ανεμογιάννη. Στα προκριματικά αγω-
νίστηκαν επιπλέον οι: Μιχαήλ Πανα-
γιώτης Χαλκιάς, Αναστάσιος Σερέτης 
και Ευστάθιος Θησέας Παπαδόπουλος. 
Προπονητής και αρχηγός της νεανικής 
ομάδας ο Λάμπρος Γιαννουλάκης».

Στην κλασική ερώτηση για το… 
βιογραφικό του συλλόγου ο κ. Γιαν-
νουλάκης σημειώνει ότι η ΣΑ Συκεών 
Νεάπολης ιδρύθηκε το 2014 και έχει 
την έδρα του στον 3ο όροφο της Δη-

μοτικής Βιβλιοθήκης Συκεών.
«Καταλαβαίνετε ότι το ζήτημα της 

στέγης είναι από τα πρώτα και από τα 
πιο σημαντικά που αντιμετωπίζει κάθε 
ομάδα. Στην περίπτωσή μας το πρό-
βλημα λύθηκε πριν… δημιουργηθεί 
και για αυτό ευχαριστούμε την ΚΕΥΝΣ 
και το δήμο Νεάπολης-Συκεών» προ-
σθέτει.

Όπως διαπιστώνει τα τελευταία 
χρόνια παρατηρείται αλματώδης ανά-
πτυξη στο σκάκι το οποίο εκτός από 
παιχνίδι ενηλίκων έχει εξελιχθεί σ’ ένα 
από τα μαζικότερα αθλήματα μεταξύ 
των μικρότερων ηλικιών.

Στο περιβάλλον αυτό η ΣΑ Συκε-
ών Νεάπολης έχει αυτή την περίοδο 
50 παιδιά και τρεις προπονητές, τον 
Λάμπρο Γιαννουλάκη, την Στέλλα 
Παπακωνσταντίνου και την Ασημένια 
Χατζηπαναγιώτου.

Μάλιστα όπως σημειώνει τις προ-
πονήσεις που γίνονται καθημερινά το 
απόγευμα και το πρωί του Σαββάτου 
συμμετέχουν διαδικτυακά και παιδιά 
που δεν ζουν στη Θεσσαλονίκη, όπως 
ένα κοριτσάκι από τους Παξούς, δύο 
παιδιά από τις Σέρρες και δύο από την 
Κρήτη.

Ξεχωριστή θέση στις δραστηρι-
ότητες της ακαδημίας κατέχουν τα 
τουρνουά που διοργανώνει κάθε χρο-
νιά, με κορυφαίο αυτό που είναι αφι-
ερωμένο στη μνήμη του ιδρυτή της, 
σκακιστή και μαθηματικού Θεοφάνη 
Δρόσου.

Η Κομοτηνή, πρώτη «Εθνική Πρωτεύουσα Νεολαίας» 
ο δήμος Νεάπολης-Συκεών με αξιώσεις στους πέντε πρώτους 

και με επαίνους για την παρουσίαση
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Δ Ι Α Κ Ρ Ι Σ Ε Ι Σ
Ατομικές:
2016

Λάμπρος Γιαννουλάκης: 
Πρωταθλητής Ελλάδος Παίδων (κάτω των 16 ετών)
Ευαγγελία Μαστρακούλη: 
Δευτεραθλήτρια Ελλάδος Κορασίδων (κάτω των 16 ετών)
Λάμπρος Γιαννουλάκης: Συμμετοχή με την Εθνική ομάδα 
(τετραμελής σύνθεση) στην Ολυμπιάδα Νέων.

2019
Δήμητρα Αλεξανδρή: Πρωταθλήτρια Ελλάδος Πανκορασίδων 
(κάτω των 10 ετών)

2021
Δήμητρα Αλεξανδρή: Δευτεραθλήτρια Ελλάδος Νέων Γυναικών 
(κάτω των 20)

2022
Βασιλική Αλεξανδρή: Πρωταθλήτρια Ελλάδος Κορασίδων 
(κάτω των 14 ετών)
Βασιλική Αλεξανδρή: Κατάκτηση της 1ης θέσης με την Εθνική ομάδα 
(τετραμελής σύνθεση) στους Βαλκανικούς αγώνες Νέων.

2024
Δήμητρα Αλεξανδρή: Πρωταθλήτρια Ελλάδος Νέων Γυναικών 
(κάτω των 20 ετών)
Βασιλική Αλεξανδρή: Δευτεραθλήτρια Ελλάδος Νέων Γυναικών 
(κάτω των 20)

Συλλογικές:
2016

2η θέση στο Πανελλήνιο Ομαδικό Πρωτάθλημα Παίδων-Κορασίδων.
2023

2η θέση στο Πανελλήνιο Ομαδικό Πρωτάθλημα Παίδων-Κορασίδων.

Η ομάδα της ΣΑ Συκεών-Νεάπολης συμμετέχει από το 2016 κάθε χρόνο 
στο Πανελλήνιο Ομαδικό Πρωτάθλημα με κορυφαίες διακρίσεις την 4η 
θέση το 2021, την 6η θέση το 2022 και την 7η θέση το 2023. Τέλος την περίο-
δο του κορονοϊού κατέκτησε την 1η θέση στο 1ο Πανελλήνιο Διαδικτυακό 
Ανοιχτό Ομαδικό Πρωτάθλημα.

Για περισσότερες πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να 
καλέσουν στα τηλέφωνα 6977367760 και 6942476308 ή να στεί-
λουν μήνυμα στο sykieschess@gmail.com.

Σκακιστική Ακαδημία Συκεών-Νεάπολης: 

Μια πορεία γεμάτη επιτυχίες
  Η ομάδα με έδρα τη δη-

μοτική βιβλιοθήκη Συκεών 
έχει πετύχει  σπουδαίες 
διακρίσεις σε ατομικό και 
συλλογικό επίπεδο

  Η 2η θέση στο πανελλή-
νιο ομαδικό πρωτάθλημα 
Παίδων Κορασίδων Κ16 
του 2023 μας έδωσε χαρά 
και δύναμη να συνεχίσουμε 
λέει  ο πρόεδρος της Ακαδη-
μίας Σπύρος Γιαννουλάκης
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Σε πλήρη εξέλιξη βρίσκεται η ολιστική παρέμβαση πρόλη-
ψης με συνδυασμένες δράσεις για εκπαιδευτικούς, μαθητές και 
γονείς του Κέντρου Πρόληψης «Πυξίδα», η οποία ξεκίνησε τον 
περασμένο Νοέμβριο και υλοποιείται υπό την έγκριση και την 
υποστήριξη της Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Δυ-
τικής Θεσσαλονίκης.

Ο στόχος της παρέμβασης, με σύνθημα «Για ένα ασφαλές 
σχολείο», είναι η πρόληψη και η αντιμετώπιση βίαιων συμπερι-
φορών και η ενίσχυση θετικών κοινωνικών συμπεριφορών στο 
σχολείο, ώστε να υπάρχει ένα κλίμα ασφάλειας σε όλα τα σχο-
λεία.

Είκοσι δύο Γυμνάσια και Λύκεια συμμετείχαν στον πρώτο 
κύκλο των παρεμβάσεων, ανταποκρινόμενα θετικά στην πρό-
σκληση του Κέντρου Πρόληψης. Οι δύο πρώτες συναντήσεις 
ενδυνάμωσης των Συμβούλων Σχολικής Ζωής έγιναν την Τρίτη 
21 Νοεμβρίου και την Πέμπτη 14 Δεκέμβρη 2023 στην «Πυξίδα», 

στην οποία συμμετείχαν αντίστοιχα 38 και 25 εκπαιδευτικοί από 
σχολεία του δήμου Νεάπολης-Συκεών, Λαγκαδά και Βόλβης. Στο 
επίκεντρο αυτών των συναντήσεων βρέθηκαν η προσέγγιση 
μαθητών που έχουν κάποια δυσκολία και η προσέγγιση των γο-
νιών τους, αλλά και η αντιμετώπιση της βίας στα σχολεία. 

Παράλληλα βρίσκονται σε εξέλιξη και οι εκπαιδεύσεις των 
15μελών Μαθητικών Συμβουλίων. Έγιναν ήδη συναντήσεις με 
τα Συμβούλια των 1ου, 2ου, 3ου, 4ου, 5ου Γυμνασίων Νεάπολης, 
του 2ου Γυμνασίου Πεύκων, του 1ο ΓΕΛ και του 2ου Γυμνασίου 
Συκεών, του 1ου γυμνασίου Λαγκαδά και θα ακολουθήσουν κι 
άλλα σχολεία από τους δήμους Λαγκαδά και Βόλβης.

Τα περισσότερα εκλεγμένα μέλη των Μαθητικών Συμβου-
λίων, με τα οποία συναντήθηκαν τα επιστημονικά στελέχη της 
«Πυξίδας», είδαν τις συναντήσεις ως μια ευκαιρία για προβλη-
ματισμό, διάλογο, δράση και ανάληψη ευθύνης ώστε να γίνουν 
φορείς μιας θετικής αλλαγής στο σχολείο. 

Kαμπάνια ευαισθητοποίησης 
για το αλκοόλ με δέσμη συνδυα-
σμένων παρεμβάσεων στην κοι-
νότητα και τη σχολική κοινότητα, 
που ξεκίνησε το Δεκέμβριο του 
2023 και θα αναπτυχθεί καθ’ όλη 
τη διάρκεια του 2024, σχεδιάζε-
ται και υλοποιείται από το Κέντρο 
Πρόληψης «Πυξίδα», καθώς η 
χρήση αλκοόλ στον ενήλικο, αλλά 
και τον ανήλικο πληθυσμό, απο-
τελεί σοβαρό ζήτημα για τη χώρα 
μας, αλλά και για την πόλη μας.

Η πρόληψη και η «Πυξίδα» 
δεν μπορούν να μείνουν άπρα-
γες! ΣΤΟΧΟΣ των παρεμβάσε-
ων είναι η ευαισθητοποίηση του 
γενικού πληθυσμού ως προς τη 
χρήση του αλκοόλ, την ορθή και 
με μέτρο κατανάλωσή του και την 
προετοιμασία των ανηλίκων για 
τη συνάντησή τους με το αλκοόλ 
και την ορθή χρήση του στη συ-
νέχεια.

Η καμπάνια της «Πυξίδας» ξεκί-

νησε με ένα κοινωνικό μήνυμα που 
με την άδεια του ΕΣΡ προβλήθηκε 
και μεταδόθηκε από τηλεοπτικούς 
και ραδιοφωνικούς σταθμούς τον 
περασμένο Δεκέμβριο, που ήταν 
μήνας εορτών, όπου και η χρήση 
αλκοόλ συνήθως αυξάνεται μαζί 
και όλες οι δυσάρεστες συνέπειες 
που η χωρίς μέτρο χρήση προ-
καλεί. Ακολουθούν στη συνέχεια 
δράσεις ευαισθητοποίησης στην 
τοπική κοινότητα και δράσεις για 
τη σχολική κοινότητα.

Όπως επισημαίνουν τα επιστη-
μονικά στελέχη της «Πυξίδας», «ως 
Κέντρο Πρόληψης εκτιμούμε ότι 
χρειάζεται να προχωρήσουμε σε 
μια πιο στοχευμένη δέσμη παρεμ-
βάσεων για την ορθή και με μέτρο 
κατανάλωση του αλκοόλ, ώστε να 
επηρεάσουμε τις αντιλήψεις και 
τις συμπεριφορές της κοινότητας, 
πρωτίστως των ενηλίκων και μέσω 
αυτών των παιδιών και των εφή-
βων».

Παρέμβαση στα σχολεία για την πρόληψη 
και αντιμετώπιση βίαιων συμπεριφορών

«Πίνω με μέτρο, 
πίνω υπεύθυνα!»

ΚΕΝΤΡΟ ΠΡΟΛΗΨΗΣ «ΠΥΞΙΔΑ»
Γ. Τσαρούχη 3, Συκιές – Τηλ.: 2310.202015 & 2310.204453  •  www.pyxida.org.gr – email: info@pyxida.org.gr
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Κέντρο Πρόληψης «Πυξίδα»
Επιμέλεια: Σάκης Σταματόπουλος

Άλλη μια Ομάδα Γονέων εφήβων ολοκληρώθηκε! 
Είκοσι τρεις γονείς και εκπαιδευτικοί συναντήθηκαν 
στο φιλόξενο σχολείο του 2ου Γυμνασίου Πεύκων 
(29.11.2023), συνομίλησαν, αλλά και προβληματίστη-
καν για την εφηβεία και τη ζωή με τους εφήβους.

Η Ομάδα Γονέων, που λειτούργησε υπό τον συντο-
νισμό της Μαρίας Κυριακίδου, ψυχολόγου και αναπλη-
ρώτριας επιστημονικά υπεύθυνης του Κέντρου Πρόλη-
ψης «Πυξίδα», ξεκίνησε να συζητά τον ανεμοστρόβιλο 
της εφηβείας και κατέληξε με την τέχνη της γονεϊκότη-
τας. Αναλυτικά τα θέματα που συζητήθηκαν ήταν:

 Εφηβεία: Ο ανεμοστρόβιλος της εφηβείας των 
παιδιών και των γονιών,

 Επικοινωνία: Βελτιώνοντας την επικοινωνία με το 
παιδί μου, δημιουργώ ένα δίκτυο προστασίας,

 Όρια και υποστήριξη για μια υπεύθυνη ανεξαρ-
τητοποίηση,

 Εξαρτήσεις και εφηβεία: Προστατευτικοί και επι-
βαρυντικοί παράγοντες,

 Η τέχνη του να είσαι γονιός εφήβου: Ένα ευγενικό 
άθλημα.
Στο κλείσιμο της Ομάδας οι συμμετέχοντες και συμ-

μετέχουσες αποτίμησαν αυτή την εμπειρία και αναγνώ-
ρισαν σημαντικά ΟΦΕΛΗ, που είχαν να κάνουν με το 
περιεχόμενο…

 Γνώσεις και προβληματισμοί για την εφηβεία,
 Ανταλλαγή απόψεων και εμπειριών,
 Απαντήσεις για σημαντικά ερωτήματα,
 Η ενεργητική ακρόαση,
 Ανακάλυψη νέων τρόπων αντιμετώπισης δύσκο-

λων συμπεριφορών,
 Καλύτερη κατανόηση του παιδιού,
 Απόκτηση νέας ματιάς,
 Η υπενθύμιση της τέχνης του γονέα,
 Η υπενθύμιση ότι χρειάζεται να κρατάμε ανοιχτό 

το δίαυλο επικοινωνίας με τα παιδιά μας.
…τα ΟΦΕΛΗ που είχαν να κάνουν με τη διαδικασία, 

όπως είναι το θετικό κλίμα της ομάδας, το φιλικό κλίμα 
μεταξύ συντονιστών και συμμετεχόντων, η μη επικριτι-
κότητα, η ευχάριστη ατμόσφαιρα, η αμεσότητα, η σύ-
μπραξη γονιών-εκπαιδευτικών, η διαδικασία της ομά-
δας, το μοίρασμα.  

…αλλά και τα ΟΦΕΛΗ που αφορούν στην προσωπι-
κή ανάπτυξη και την ενδυνάμωση του γονεϊκού ρόλου 
(υποστήριξη, βοήθεια, ανακούφιση, αίσθηση ότι δεν εί-
μαι μόνος ή μόνη με τα προβλήματα της εφηβείας, ανα-
γνώριση προσωπικών αδυναμιών, αυτογνωσία.

Όπως επισημαίνουν τα επιστημονικά στελέχη της 
«Πυξίδας», «στην πρόληψη γνωρίζουμε καλά ότι η πα-
ρέμβαση στην οικογένεια αποδίδει καλύτερα όταν γίνε-
ται σε μια ηλικία που ελάχιστα παιδιά έχουν υιοθετή-
σει συμπεριφορές που επιβαρύνουν την ψυχική υγεία 
και την ανάπτυξή τους. Αυτές τις συμπεριφορές προ-
σπαθούμε να προλάβουμε βοηθώντας τους γονείς να 
αποκτήσουν αυτογνωσία, να κατανοήσουν τις ανάγκες 
και τη συμπεριφορά του παιδιού τους και να αλλάξουν 
-εάν χρειαστεί- το γονεϊκό στυλ και τις δυναμικές της οι-
κογένειας τους».

Γονείς και εκπαιδευτικοί 
συζήτησαν για την εφηβεία

Βιωματικό εργαστήριο για τη βία 
στις συντροφικές σχέσεις των εφήβων

Σε νέα… περιπέτεια 
ο κ. και η κα. Δικαιωματάκη!

Στα… ραντεβού τους με συνέπεια!

«Η βία στις συ-
ντροφικές σχέσεις 
των εφήβων και ο 
ρόλος του σχολεί-
ου στην πρόληψή 
της» ήταν το θέμα 
του βιωματικού 
εργαστηρίου που 
συντόνισε στις 4 
Δεκεμβρίου 2023 
η κα. Μαρία Κυρια-
κίδου, Ψυχολόγος, 
Α ν α π λ η ρ ώ τ ρ ι α 
Επιστημονικά Υπεύθυνη του Κέντρου 
Πρόληψης «Πυξίδα», στο πλαίσιο του 2ου 
κύκλου σεμιναρίων που διοργανώνεται 
με πρωτοβουλία της Διεύθυνσης Δευτε-
ροβάθμιας Εκπαίδευσης Δυτικής Θεσ-
σαλονίκης «Προχωράμε μαζί; Συζητάμε 
πρακτικές για την αλληλοκατανόηση και 
την ειρηνική συμβίωση στο σχολείο».

Στο εργαστήρι οι 20 συμμετέχοντες 
καθηγητές και συμμετέχουσες καθηγή-
τριες εστίασαν στο θέμα της συντροφικής 
βίας (σωματική, ψυχολογική, σεξουαλική) 
στις σχέσεις των εφήβων και αναζήτησαν 
τα πρόωρα σημάδια της, τις ορατές και 
τις πιο δυσδιάκριτες μορφές της, μέσα 
από μια σειρά βιωματικών δραστηριο-
τήτων. Επιπλέον, δούλεψαν πάνω σε  ένα 
σχέδιο παρέμβασης για να μπορέσουν 
στη συνέχεια να αναπτύξουν παρεμβά-
σεις ευαισθητοποίησης σε σχέση με τη 
συντροφική βία με τους μαθητές και τις 
μαθήτριές τους στην τάξη με έναν οργα-

νωμένο τρόπο και 
προβληματίστηκαν 
για το ρόλο των 
εκπαιδευτικών και 
του σχολείου στην 
πρόληψη της συ-
ντροφικής βίας.

Η έμφαση στο 
εργαστήρι ήταν 
στην πρόληψη, 
αλλά η συζήτηση 
ολοκληρώθηκε με 
τη διερεύνηση των 

δυνατοτήτων παρέμβασης όταν ο/η εκ-
παιδευτικός αντιληφθεί ότι ένας μαθητής 
ή μια μαθήτρια βρίσκεται σε μια συντρο-
φική σχέση με βία, πώς προσεγγίζει τον/
τη μαθητή/τρια, τους γονείς του/της και 
πώς τους παραπέμπει σε αρμόδια Υπη-
ρεσία.

Το εκπαιδευτικό υλικό, που αξιοποι-
ήθηκε στο εν λόγω εργαστήρι, αποτελεί 
προϊόν του Συμβουλευτικού Κέντρου 
για την έμφυλη βία (Σύνταγμα) της Γενι-
κής Γραμματείας Δημογραφικής και Οι-
κογενειακής Πολιτικής και Ισότητας των 
φύλων και των κυριών Σπανέα και Μαν-
δράκου, και εντάσσεται σε μια ευρύτερη 
προσπάθεια των Κέντρων Πρόληψης να 
αναπτύξουν δράσεις πρόληψης της βίας 
στις συντροφικές σχέσεις των εφήβων.

*Ευχαριστούμε το Διευθυντή Εκπαί-
δευσης Δυτικής Θεσσαλονίκης κ. Ρουμπί-
δη, την  κα. Χρηστίδου και την Οργανωτι-
κή Επιτροπή για την όλη διοργάνωση.Μια νέα περιπέτεια γνωριμίας με τα δικαιώματα σε 

Νηπιαγωγεία της περιοχής ευθύνης του Κέντρου Πρόλη-
ψης «Πυξίδα» για τον κ. και την κα. Δικαιωματάκη.

Με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα των Δικαιωμάτων 
του Παιδιού (20 Νοεμβρίου), ο κ. και η κα. Δικαιωματάκη 
ξεκίνησαν και πάλι τη συνεργασία τους με Νηπιαγωγεία 
των δήμων Νεάπολης-Συκεών, Λαγκαδά και Βόλβης, 
προσκαλώντας τα νήπια να περιηγηθούν στη χώρα των 
δικαιωμάτων, να παίξουν, να ζωγραφίσουν και να μά-
θουν για τα δικαιώματα των παιδιών.

Η αρχή έγινε την Παρασκευή 1 Δεκεμβρίου 2023 σε 
διαδικτυακή εκπαιδευτική συνάντηση με τις νηπιαγω-
γούς όπου και εμφανίστηκαν ο κ. και η κα. Δικαιωματά-
κη, που είναι οι βασικοί ήρωες, και παρουσιάστηκε το 
σκεπτικό και η μεθοδολογία του προγράμματος πρό-
ληψης «Ο κ. και η κα. ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑΚΗ σε μια περιπέτεια 
γνωριμίας με τα δικαιώματα». 

Οκτώ Νηπιαγωγεία συμμετέχουν την τρέχουσα σχο-
λική χρονιά στο πρόγραμμα, και συγκεκριμένα: 3ο & 5ο 
Νεάπολης, 5ο & 16ο Συκεών, 2ο Πεύκων, 2ο Λαγυνών, 
Κριθιάς και Μικρής Βόλβης.

Τα Νηπιαγωγεία έχουν λάβει ήδη την πρώτη απο-
στολή δραστηριότητας και τα νήπιά τους άρχισαν να 
φτιάχνουν πυξίδες που θα τους βοηθήσουν να βρουν  
το δρόμο για τα δικαιώματα, με τα επιστημονικά στελέχη 
της «Πυξίδας» να περιμένουν, μαζί με τον κ. και την κα. 
Δικαιωματάκη, να θαυμάσουν τα έργα τους…

Την ίδια ώρα, η Ομάδα Γονέων με παι-
διά στους Παιδικούς Σταθμούς συνέχισε 
τις συναντήσεις της στο Κέντρο Πρόληψης 
«Πυξίδα».

Η επεξεργασία των επιμέρους θεματι-
κών διενεργούνταν μέσα από βιωματικές 
διαδικασίες, και οι γονείς είχαν την ευκαι-
ρία να ανιχνεύσουν το συναισθηματικό 
κόσμο των παιδιών μέσα από δραστηριό-
τητες συμβολικής έκφρασης που ευνοούν 
την πρόσβαση στη φαντασία και τη μαγική 
σκέψη.

Στη συγκεκριμένη συνάντηση οι γονείς 
προσέγγισαν το ζήτημα της συναισθηματι-
κής έκφρασης των παιδιών, βιώνοντας ζω-
ντανά το πόσο σημαντικό είναι να δίνεται 
χώρος και χρόνος σε όλα τα συναισθήματα.

Επίσης, με αφορμή το παραμύθι «Μα 

αφού δεν υπάρχουν δράκοι», συζητήθηκε 
η αξία του παραμυθιού στην ανάπτυξη των 
παιδιών προσχολικής ηλικίας, καθώς και η 
αξία της παιδικότητας των ίδιων των γονέων 
στην καθημερινή τους συναναστροφή με τα 
παιδιά.

Οι «προκλήσεις» προσεγγίζονται ως 
«προσκλήσεις» και οι «αταξίες» ως περιπέ-
τειες, καθώς τα μέλη της Ομάδας υποστη-
ρίζονται και καθοδηγούνται με στόχο την 
αναγνώριση και αποδοχή των φυσιολογι-
κών συμπεριφορών των παιδιών αυτής της 
ηλικίας.

    Ο κύκλος των συναντήσεων, ο οποί-
ος υλοποιήθηκε υπό την καθοδήγηση της 
κ.Χ. Κολύβα, ψυχολόγου-στελέχους της 
«Πυξίδας», ολοκληρώθηκε στις 11 Δεκεμ-
βρίου 2023.
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Μία ολόκληρη εβδομάδα αφιερωμένη στο 
καλό ερασιτεχνικό θέατρο με δωρεάν παρα-
στάσεις για όλους, απόλαυσαν εκατοντάδες 
θεατρόφιλοι στο Κλειστό Δημοτικό Θέατρο 
Συκεών τόσο το δήμο Νεάπολης-Συκεών όσο 
και την  Κοινωφελή Επιχείρηση Υπηρεσιών 
(ΚΕΥΝΣ) για την επιλογή τους. 

Όλες οι παραστάσεις καταχειροκροτή-
θηκαν και οι θεατές στην πλειονότητά τους 
επαίνεσαν την πρωτοβουλία του δήμου για 
δωρεάν παρακολούθηση σε μία περίοδο που 
οι ανάγκες της καθημερινότητας στερούν από 
πολλές και πολλούς την πολυτέλεια για θεά-
ματα και ακροάματα πολιτιστικού περιεχομέ-
νου. 

Οι παραστάσεις που ανέβηκαν στο πλαί-
σιο της διοργάνωσης:

«Το διαμάντι και το κήτος 
ή όλος ο Μποστ σε μία ώρα» 

του Λεωνίδα Τσίπη 

Σκηνοθεσία: Γιώργος Κιουρτσίδης    

Θεατρική ομάδα «Φύρδην Μίγδην»                                                                   

«Σφαγή» (με βάση την ταινία 

του Πολάνσκι) Σκηνοθεσία 

Θεατρικό Εργαστήρι Κουφαλίων 

«Δρώμενο»

«Οι Δώδεκα Ένορκοι» 
Σκηνοθεσία: Κώστας Γούργουλης

Κεντρική Σκηνή Θεατρικών 

Εργαστηρίων «Μελίνα Μερκούρη»

«Το Φιόρο του Λεβάντε» 
του Γρηγόρη Ξενόπουλου

Σκηνοθεσία: Σταμάτης Στάμογλου

Art Mates Theater Group

«Γκόλφω» βασισμένο 

στο έργο του Σπυρίδωνος Περσιάδη 

Σκηνοθεσία: Ιωάννα Γεωργαντά

Πανό υπέρ της ειρήνης στην Παλαιστίνη
στο δημαρχείο Νεάπολης-Συκεών

Ο νους μας δεν μπορεί να φύγει να φύγει από την Παλαιστίνη και από τα άγια χώματα της Βηθλε-
έμ, της Ναζαρέτ και του Πανάγιου τάφου, τόπων που θα έπρεπε να είναι συνώνυμοι της ειρήνης, της 
αγάπης, της γαλήνης και της αδελφοσύνης αλλά έχουν παραδοθεί στον παραλογισμό του πολέμου και 
ταυτίστηκαν με τις δολοφονίες και τους ακρωτηριασμούς μικρών παιδιών.  Σύμφωνα με το αρμόδιο 
γραφείο των Ηνωμένων Εθνών, στον παλαιστινιακό θύλακα της Γάζας ο μισός πληθυσμός που απο-
κλεισμένος από παντού υποφέρει εδώ και χρόνια από την έλλειψη τροφίμων και φαρμάκων πλήττεται 
πλέον από ακραίο λιμό και οι άνθρωποι σε ποσοστό 90% μένουν συχνά νηστικοί για ολόκληρα 24ωρα 
με τη διεθνή κοινότητα να παρακολουθεί άβουλη και απαθής αυτό το δράμα. 

Το Συμβούλιο Ασφαλείας του ΟΗΕ αδυνατεί να λάβει απόφαση ακόμη και για την παροχή ανθρω-
πιστικής βοήθειας πόσο μάλλον να υλοποιήσει την απόφαση για την ίδρυση αυτόνομου και ανεξάρ-
τητου παλαιστινιακού κράτους. 

Όπως τόνισε σε σχετική ανάρτησή του ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών, με το πανό που αναρτή-
σαμε στο δημαρχείο Νεάπολης-Συκεών θέλουμε να βγάλουμε μία ακόμη κραυγή υπέρ της ειρήνης, 
μία φωνή που ενωμένη με αυτές των μικρών και ταπεινών του πλανήτη μπορεί να ευαισθητοποιήσει 
τους ισχυρούς να λάβουν ουσιαστικές αποφάσεις για τα αδέρφια μας που υποφέρουν. Ήδη ο τραγικός 
απολογισμός της αιματηρής σύγκρουσης ανέρχεται σε πάνω από 20.000 νεκρούς, εκ των οποίων του-
λάχιστον 8.000 είναι βρέφη και παιδιά και 6.200 γυναίκες. 

Ας μη χάσει άλλο παιδί τη ζωή του, τα αδέρφια του, τους γονείς του.

Σε μία πρώτη συζήτηση για τη βελ-
τίωση των παροχών και την αναβάθμι-
ση του προγράμματος κολύμβησης για 
Άτομα με Αναπηρία που πραγματοποι-
είται κάθε χρόνο από τον Ιούνιο ως τον 
Οκτώβριο στο δημοτικό κολυμβητήριο 
Συκεών προχώρησαν ο πρόεδρος της 
ΚΕΥΝΣ (η επιχείρηση διαχειρίζεται το 
κολυμβητήριο) Δημήτρης Απατσίδης 
και η εντεταλμένη σύμβουλος του 
δήμου Νεάπολης Συκεών για θέματα 
ΑμεΑ Σοφία Ασβεστά. Το δ.σ της κοι-
νωφελούς επιχείρηση του δήμου ήταν 
ούτως ή άλλως θετική στην προοπτική 
επανάληψης του προγράμματος με δε-
δομένη την επιτυχία του 5μηνου προ-
γράμματος. Πέρυσι συμμετείχαν σε 
αυτό παιδιά, έφηβοι και νέοι αλλά και 
ενήλικες με την καθοδήγηση της προ-

πονήτριάς τους Εύας Χαραλαμπίδου. 
Όπως επισημαίνουν οι ειδικοί αλλά 
διαπιστώνουν και οι ίδιοι οι συμμετέ-
χοντες και οι συμμετέχουσες τα οφέλη 
της άσκησης πέρα από την εκγύμναση 
είναι η χαλάρωση και η θεραπεία μέσω 
της ευεργετικής δράσης του νερού 
αλλά και η περαιτέρω κοινωνικοποίη-
ση των ΑμεΑ.

Η δράση εντάσσεται στο πλαίσιο 
των πρωτοβουλιών που αναλαμβάνει 
σταθερά ο δήμος Νεάπολης-Συκεών 
στο πλαίσιο της συμπεριληπτικής πο-
λιτικής για τα ΑμεΑ και τις οικογένειές 
τους. Μάλιστα η κ. Ασβεστά ευχαρίστη-
σε τον κ. Απατσίδη για την βοήθεια που 
προσφέρει σε σταθερή βάση και την 
υποστήριξή του στην επίλυση οποιου-
δήποτε θέματος προκύπτει.

Μεγάλη επιτυχία 
και συμμετοχή 
στη δωρεάν 
εβδομάδα θεάτρου 
που διοργανώθηκε 
στο Κλειστό Δημοτικό 
Θέατρο Συκεών

Προς επανέναρξη το πρόγραμμα 
κολύμβησης για ΑΜΕΑ

Στην Καρθαγένη 
το 4ο γυμνάσιο Συκεών 
Στο πλαίσιο του  Erasmus+

Το 4ο Γυμνάσιο Συκεών, σε συνεργασία με τον ισπανικό 
σχολικό οργανισμό IES Sabina Morade Roldan, εταίρο του ευ-
ρωπαϊκού προγράμματος KA210 Erasmus+  με τίτλο «Αρχαίοι 
πολιτισμοί συναντιούνται στην Ευρώπη», υπό τον συντονι-
σμό της Federacion de Tropas y Legiones de las Fiestas de 
Carthagineses y Romanos, υλοποιεί το ανωτέρω έργο.

Κατά το διάστημα 14/1 έως 19/1 πραγματοποιήθηκε η 
πρώτη κινητικότητα στην Ισπανία (με άλλες δύο να έπονται 
με τη συμμετοχή και μαθητών). Εκπαιδευτικοί του 4ου Γυμνα-
σίου Συκεών παρουσίασαν σε συνεργασία με εκπροσώπους 
του ισπανού εταίρου και της Federacion το έργο Ersamus+ 
στο Δημοτικό Συμβούλιο της Καρθαγένης, όπου και παρα-
χώρησαν συνέντευξη τύπου στα πλαίσια της διάχυσης του 
προγράμματος. Ακολούθησαν επισκέψεις στο ισπανικό σχο-
λείο, ξενάγηση στους χώρους του, ενημέρωση για το ισπανικό 
εκπαιδευτικό σύστημα και συζητήθηκαν οι δραστηριότητες 
που υλοποιούνται και αυτές που θα προγραμματιστούν. Οι 
εκπαιδευτικοί του 4ου Γυμνασίου είχαν την ευκαιρία να παρα-
κολουθήσουν μαθήματα των συναδέλφων τους και να γνώ-
ρισαν τους μαθητές  που συμμετέχουν στο πρόγραμμα και 
το αντίστοιχο έργο eTwinning. Ανάμεσα στις δραστηριότητες 
ήταν η παραχώρηση  συνέντευξης για την παραγωγή podcast 
στο σχολικό ραδιόφωνο του IES Sabina Morade Roldan και οι 
επισκέψεις σε μουσεία της Καρθαγένης, της Μούρθια και στην 
έδρα της Federacion de Tropas y Legiones de las Fiestas de 
Carthagineses y Romanos.

Στόχος του προγράμματος είναι ο εμπλουτισμόςτης ιστο-
ρικής γνώσης για τους αρχαίους πολιτισμούς με τους οποίους 
σχετίζονται οι δύο πόλεις, η Θεσσαλονίκη  και η Καρθαγένη 
(Ισπανία), και η κατανόηση της πολιτισμικής τους ταυτότητας. 
Το πρόγραμμα φιλοδοξεί να αναδείξει τις κοινές ιστορικές, πο-
λιτιστικέςκαι κοινωνικέςπτυχέςστη βάση των αξιών της Ευρω-
παϊκής Ένωσης.
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Χοροστατούντος του μητροπολίτη Νεαπόλεως 
και Σταυρουπόλεως η τελετή στη Νεάπολη - Ο 
καλός καιρός βοήθησε στο να βουτήξουν δεκά-
δες άνδρες και γυναίκες για το σταυρό - Χρόνια 
πολλά και φωτισμένα ευχήθηκε ο μητροπολίτης 
Νεαπόλεως και Σταυρουπόλεως κ. Βαρνάβας- Ει-
ρήνη, πρόοδο και ευημερία ο δήμαρχος Νεάπο-
λης-Συκεών Σίμος Δανιηλίδης

Παρών στην τελετή της Νεάπολης ήταν ο Νεαπολίτης 
Γιάννης Παπαγεωργίου, συντονιστής του γραφείου του 
πρωθυπουργού στη Θεσσαλονίκη ενώ παρόντες στις 
δύο τελετές ήταν μεταξύ άλλων οι δημοτικοί σύμβουλοι 
Νεάπολης-Συκεών Ιωάννα Αλεξιάδου, Δημήτρης Απα-
τσίδης, Σοφία Ανδριανίδου, Νίκος Βαρσάμης, Αρίστος 
Γαλανός, Παρή Γενίτσαρη, Στέλιος Γκατζές, Σταυρούλα 
Δόλλια-Χαριτίδου, Τζένη Ευθυμιάδου, Γιάννης Ζαρίφης, 
Ειρήνη Καγιαμπίνη, Γιώργος Καστανίδης, Απόστολος 
Παπάζογλου, Στέλιος Ρουμελιώτης, Μηνάς Στιντσιούδης, 
Απόστολος Συμεωνίδης, Τάσος Τσακιρίδης, Λάζαρος 
Ωραιόπουλος.

Παρόντες και οι σύμβουλοι δημοτικών κοινοτήτων 
Ρένα Αυγερινού, Γιώργος Βασιλειάδης, Γιώργος Βουκου-
ρεσλής, Σοφία Ιακωβίδου, Γλυκερία Νιφτανίδου, Χριστίνα 
Τερζή, Σούλα Ωραιοπούλου.

Για την ασφάλεια των πολιτών που συμμετείχαν στην 
τελετή και ιδιαιτέρως όσων έπεσαν στο νερό για να πιά-
σουν το σταυρό ήταν παρόντα τα μέλη των εθελοντικών 
διασωστικών ομάδων του δήμου, ΕΔΟΜΑΚ και «Τα αρ-
κούδια» τους οποίους και η διοίκηση του δήμου ευχαρι-
στεί ιδιαίτερα για την παρουσία τους.

Ήθη και έθιμα από όλο τον κόσμο 
παρουσιάστηκαν σε μία μαγευτι-
κή γειτονιά του δήμου δίπλα στο 
Τσινάρι υπενθυμίζοντας σε όλους 
τη δύναμη της συμπερίληψης

Οι δράσεις και οι εκδηλώσεις για 
τα Χριστούγεννα στο δήμο Νεάπολης-
Συκεών ήταν πολλές και μας αφορού-
σαν όλους, όμως η συγκεκριμέη έκθε-
ση ήταν πολύ διαφορετική. 

Το Μουσείο Προσφύγων στην 
Πολιτιστική Γειτονιά του δήμου Νεά-
πολης-Συκεών «ντύθηκε» χριστουγεν-
νιάτικα αναδεικνύοντας το εορταστικό 
πνεύμα των ημερών και υπενθυμίζο-
ντας σε όλους και όλες τη δύναμη της 
συμπερίληψης. 

Η έκθεση με τίτλο «Τα Χριστού-
γεννα στις γειτονιές του κόσμου: 
Χριστουγεννιάτικες μνήμες» μας 
έφερε κοντά σε ήθη και έθιμα από 
ολόκληρο τον κόσμο ανοίγοντάς μας 
ένα παράθυρο στον τρόπο με τον 
οποίο γιορτάζουν τα Χριστούγεννα 
οι άνθρωποι σε διάφορες γωνιές του 
πλανήτη. 

Η έκθεση πραγματοποιήθηκε στο 
πλαίσιο του έργου «Advancing the 
Inclusion of Recognized Refugees in 
Greece» (AIR) που υλοποιεί ο δήμος 
Νεάπολης-Συκεών σε συνεργασία 
με την Ύπατη Αρμοστεία του ΟΗΕ 
για Πρόσφυγες με σκοπό την ενίσχυ-
ση των ενταξιακών προσπαθειών 
των προσφύγων στην Ελλάδα.

«Όλοι οι εργαζόμενοι προσέφεραν 
τις υπηρεσίες τους με μεθοδικότητα 
επαγγελματισμό και αυταπάρνηση 
όλες τις προηγούμενες ημέρες και 
χάρη σε αυτούς ο δήμος αποτέλεσε 
μία θετική έκπληξη καθαρού και 
φροντισμένου δήμου μέσα στις 
γιορτές», τονίζει ο δήμαρχος Σίμος 
Δανιηλίδης

Ένα μεγάλο ευχαριστώ στους ερ-
γαζόμενους στην Καθαριότητα, τα 
Μικροέργα, το Πράσινο και την Πολι-
τική Προστασία απευθύνει εκ μέρους 
του δήμου ο δήμαρχος Νεάπολης-
Συκεών Σίμος Δανιηλίδης.

Όπως επισημαίνει ο ίδιος, «στο σύ-
νολό τους οι εργαζόμενοι δούλεψαν 
με μεθοδικότητα, επαγγελματισμό και 
αυταπάρνηση και κατάφεραν κάτι το 
οποίο για την πλειονότητα των αστι-

κών δήμων θεωρείται ακατόρθωτο: 
Κράτησαν και τις τέσσερις δημοτικές 
ενότητες του δήμου μας πεντακάθα-
ρες, με φροντισμένα τα πάρκα, τα πε-
ζοδρόμια, τους δρόμους και τις πλα-
τείες παρά την πολυκοσμία, τη μεγάλη 
εμπορική κίνηση και την παρουσία 
πολλών παιδιών καθόλη τη διάρκεια 
της ημέρας εξαιτίας των διακοπών της 
καλοκαιρίας και του χριστουγεννιάτι-
κου διακόσμου που προσέλκυσε το 
ενδιαφέρον δημοτών κι επισκεπτών».

Επιπλέον ο δήμαρχος εκτιμά πως 
αξίζει ειδική μνεία στην κινητοποίη-
ση που επιτεύχθηκε το απόγευμα της 
30ης Δεκεμβρίου, λίγες ώρες πριν τον 
ερχομό του 2024. Στην έκρηξη που 
σημειώθηκε στη συμβολή των οδών 
Ρήγα Φεραίου, Κρήτης και Κολοκο-
τρώνη λίγο πριν τις 20:00 το βράδυ 
και προκλήθηκε από φιάλες υγραε-

ρίου σε διαμέρισμα πολυκατοικίας, 
τραυματίστηκε σοβαρά ένας 25χρο-
νος. 

Η κινητοποίηση των εργαζομένων 
ήταν άμεση κι εκτός από τον δήμαρχο 
Σίμο Δανιηλίδη που βρέθηκε εκεί από 
την πρώτη στιγμή μαζί με τους αντι-
δημάρχους Καθαριότητας, Θόδωρο 
Κυζιρίδη, Τεχνικών Έργων Στέλιο Γκα-
τζέ, Πολιτικής Προστασίας, Τάσο Τσα-
κιρίδη και τους αν. προϊσταμένους 
Πολιτικής Προστασίας Μηνά Μονα-
στηρίδη και Καθαριότητας Ελένη Μα-
λέσιου παρόντες ήταν δεκάδες εργα-
ζόμενοι της Πολιτικής Προστασίας της 
Καθαριότητας και των Μικροέργων οι 
οποίοι περισυνέλλεξαν τα ογκώδη 
που εκσφενδονίστηκαν εξαιτίας της 
έκρηξης, καθάρισαν τα πεζοδρόμια 
και έπλυναν το οδόστρωμα παραδί-
δοντάς το ξανά στην κυκλοφορία.

Με λαμπρότητα  και φέτος ο αγιασμός των υδάτων στο δήμο Νεάπολης-Συκεών
Οι τυχεροί που έπιασαν το Σταυρό στο δημοτικό κολυμβητήριο Συκεών και τη δημοτική πισίνα του Στρεμπενιώτη 

Έκθεση για τα Χριστούγεννα στις γειτονιές του κόσμου
Λειτούργησε στο Μουσείο Προσφύγων στην Πολιτιστική Γειτονιά του δήμου Νεάπολης-Συκεών

Ένα μεγάλο ευχαριστώ του δημάρχου Νεάπολης-Συκεών
στους εργαζόμενους στην Καθαριότητα, 

την Πολιτική Προστασία, τα Μικροέργα και το Πράσινο 
για τη δουλειά τους στη διάρκεια των γιορτών 

των Χριστουγέννων και της Πρωτοχρονιάς 

Παραδημοτικά
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Τα «Δώρα Καρδιάς» που συγκέντρωσε το Κοινωνικό Παντοπωλείο του δή-
μου Νεάπολης-Συκεών στην εκδήλωση που πραγματοποιήθηκε τον Δεκέμβριο 
στην πλατεία Ειρήνης της Νεάπολης (Ρολόι), διένειμε χθες στα παιδιά ο Αϊ Βα-
σίλης.

Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε από το Κοινωνικό Παντοπωλείο και ξεκί-
νησε με τον Αϊ Βασίλη να παίζει μουσική στο ακορντεόν που του είχαν χαρίσει, 
όπως είπε, όταν ήταν παιδί και τα παιδιά να τραγουδούν γνωστά χριστουγεν-
νιάτικα τραγούδια.

Αμέσως μετά, το πάρτι συνεχίστηκε με λιχουδιές για τα παιδιά και τον αγαπη-
μένο Άγιο να καλεί τον καθένα και την καθεμία ξεχωριστά προκειμένου να τους 
δώσει το δώρο τους και να φωτογραφηθεί μαζί τους.

Τα χαμόγελα των παιδιών κάθε ηλικίας στο τέλος της εκδήλωσης απέδειξαν 
ότι όλη η επιχείρηση, από τη συλλογή των δώρων που προσέφεραν δημότες, 
μέχρι τη διανομή τους στους μικρούς δικαιούχους άξιζε τον κόπο και μάλιστα 
με το παραπάνω.  

Παρόντες στην εκδήλωση ήταν η αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής Ιωάν-
να Αλεξιάδου, η αν. προϊσταμένη του τμήματος Κοινωνικής Προστασίας και Ισό-
τητας του δήμου Μάρω Βασσάρα, οι δημοτικοί σύμβουλοι Τζένη Ευθυμιάδου, 
Βασίλης Ανταβαλής, Σταυρούλα Δόλια-Χαριτίδου.

Το ρόλο του Άι Βασίλη ενσάρκωσε εθελοντικά ο ηθοποιός Γιώργος Τούλης. 

Μοιράστηκαν τα «Δώρα καρδιάς» σε μία όμορφη εκδήλωση γεμάτη παιδικές 
φωνές και τραγούδια που οργάνωσε ο δήμος Νεάπολης-Συκεών
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Ένας επίμονος συγγραφέας του τόπου 
μας, ο Πάρης Βορεόπουλος προχώρησε στην 
έκδοση ενός ακόμη βιβλίου υπό τον τίτλο «Δι-
ανοούμενοι Κοινωνικά και καλλιτεχνικά ρεύ-
ματα του 20ου αιώνα». Πρόκειται για μία κα-
λαίσθητη έκδοση που κυκλοφόρησε από τον 
εκδοτικό οίκο «ΑΝΙΚΟΥΛΑ». Ανάλογης ποιότη-
τας αποδεικνύεται 
και το περιεχόμενο 
του βιβλίου για 
όσους έχουν την 
τύχη να το ξεφυλ-
λίσουν. Πρόκειται 
για ένα δοκίμιο το 
οποίο αναφέρε-
ται σε σημαντικές  
προσωπικότητες, 
με οικουμενική 
εμβέλεια οι οποίες 
ανέλαβαν δράση 
για την ειρήνη, την 
αγάπη, την ελευθε-
ρία, τη δημοκρατία 
και τη δικαιοσύνη, 
και είναι συγκεκρι-
μένα οι εξής: Ο Ρο-
μαίν Ρολλάν (1866-
1944), Γάλλος 
συγγραφέας, μυ-
θιστοριογράφος, 
δραματουργός, δοκιμιογράφος, ειρηνιστής, 
ιστορικός της τέχνης και της μουσικής, ο οποί-
ος τιμήθηκε με το Βραβείο Νόμπελ Λογοτεχνί-
ας το 1915. Ο Μπέρτραντ Ράσελ (1872-1970), 
Βρετανός συγγραφέας, ειρηνιστής, φιλόσο-
φος, μαθηματικός, ανθρωπιστής, και τιμήθηκε 
με το Βραβείο Νόμπελ Λογοτεχνίας το 1950 
για τη συνεισφορά του στον ανθρωπισμό και 
την ελευθερία της σκέψης. Ο Μάρτιν Λούθερ 
Κινγκ (1929-1968), Αφροαμερικανός, ειρηνι-
στής, συγγραφέας, ρήτορας και οραματιστής 
της κατάργησης των φυλετικών διακρίσεων, 
ο οποίος τιμήθηκε με το Βραβείο Νόμπελ Ει-
ρήνης το 1964 και δολοφονήθηκε στην ηλι-
κία των 40 ετών. Ο Νόαμ Τσόμσκι (1928-….), 
Αμερικανός συγγραφέας, γλωσσολόγος, 
στοχαστής, ένας από τους σημαντικότερους 
διανοούμενος του καιρού μας, πολιτικός ακτι-
βιστής και αναλυτής, και ο οποίος αυτοχαρα-
κτηρίζεται ως ελευθεριακός σοσιαλιστής. Ο 
Πάμπλο Πικάσο (1881 - 1973), Ισπανός ζω-
γράφος, χαράκτης, γλύπτης, σκηνογράφος, 
ποιητής και θεατρικός συγγραφέας, που άφη-
σε τεράστιο έργο κυρίως στη ζωγραφική, που 
ανανεώθηκε πολλές φορές υφολογικά, και με 

σημαντική συνεισφορά στη διαμόρφωση και 
εξέλιξη της σύγχρονης τέχνης. Στη συνέχεια 
παρουσιάζονται τα σημαντικότερα μουσικά 
ρεύματα του 20ου αιώνα, όπως η Τζαζ μου-
σική, οι ρίζες της βρίσκονται στη θρησκευτική 
μουσική των Αφροαμερικανών, αναγνω-
ρίστηκε ως η μουσική που αντιπροσώπευε 

την ελευθερία. Από 
την άλλη μεριά, ο 
αφρικάνικος χορός 
που είναι μία τέχνη 
έκφρασης, ένας 
τρόπος ζωής, μία 
ανάγκη ύπαρξης, 
που συμβάλλει στην 
απελευθέρωση του 
εσωτερικού κόσμου 
και ψάχνει να συν-
δεθεί με τη χαρά της 
ζωής και που χορεύ-
εται με τη συνοδεία 
αφρικάνικης μουσι-
κής της Τζαζ σε πα-
ραδοσιακούς ρυθ-
μούς. Συνεχίζοντας 
γίνεται η παρουσία-
ση του εκπληκτικού 
από μουσική και 
κοινωνική άποψη 
φαινομένου της 

μουσικής των Μπιτλς (Beatles)  και της μπιτ-
λομανίας που είχε ως σύνθημα «Make Love 
not war» – «Κάντε έρωτα όχι πόλεμο». Το 
συγκρότημα έκανε έντονη την παρουσία του 
κατά τη διάρκεια της δεκαετίας του 1960 και 
γνώρισε τόσο μεγάλη επιτυχία σε ολόκληρο 
τον κόσμο, ώστε να παραμένει ένα από τα 
πιο δημοφιλή και επαναστατικά συγκροτή-
ματα στην ιστορία της μουσικής. Τέλος πα-
ρουσιάζεται ένα ιδεολογικό κίνημα, το οποίο 
προτείνει έναν εναλλακτικό τρόπο ζωής. Πρό-
κειται για τους χίπις, που είναι μια πρόκληση 
απέναντι στην κοινωνία της ευημερίας. Ένα 
κίνημα διαμαρτυρίας, με διάρκεια  και ένταση 
από το 1965 ως το 1971. Το φαινόμενο χίπι 
παρουσιάστηκε και εκδηλώθηκε με ειλικρινή 
και αυθόρμητο τρόπο και με κύριο σύνθημα-
αίτημα: «Love and Peace» - «Αγάπη και Ειρή-
νη», για τη μεγάλη επανάσταση της καρδιάς 
και του πνεύματος. 

Το βιβλίο προλογίζει ο Νικόλαος Ιντζεσί-
λογλου, ομότιμος καθηγητής Νομικής Σχολής 
Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης.

Ένα αξιόλογο βιβλίο που αξίζει να βρίσκε-
ται στις βιβλιοθήκες μας. 

ΔΙΑΝΟΟΥΜΕΝΟΙ 
ΚΟΙΝΩΝΙΚΑ ΚΑΙ ΚΑΛΛΙΤΕΧΝΙΚΑ ΡΕΥΜΑΤΑ ΤΟΥ 20ου ΑΙΩΝΑ

Ένα ακόμη βιβλίο από τον Πάρη Βορεόπουλο

Μαθήματα προφοράς 
και άρθρωσης της ελληνικής 
γλώσσας σε μετανάστες 
προσφέρει το γραφείο Παιδείας 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών 

Ο δήμος ενισχύει τη διδασκαλία της Ελληνικής 
με μαθήματα προφοράς και άρθρωσης
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Η ελληνική είναι μία πλούσια και συνάμα δύσκολη 
γλώσσα γι’ αυτό και ο δήμος Νεάπολης-Συκεών αποφάσι-
σε να ενισχύσει τη διδασκαλία της στους μετανάστες με την 
προσθήκη μαθήματος προφοράς και άρθρωσης των ελλη-
νικών.

Το μάθημα της προφοράς-άρθρωσης της ελληνικής 
γλώσσας γίνεται από την εργαζόμενη στο γραφείο Παιδείας 
του δήμου Νεάπολης-Συκεών Μαρίνα Χατζηκυριάκου, και 
είναι ενσωματωμένο στις ώρες διδασκαλίας της Ελληνικής 
Γλώσσας τόσο σε απογευματινά όσο και στα πρωινά τμή-
ματα του προγράμματος Air (Advancing the Inclusion of 
recognized Refugees in Greece).

Όπως είναι γνωστό, το πρόγραμμα στο πλαίσιο του οποί-
ου εντάσσονται ποικίλες δράσεις χρηματοδοτείται από την 
Ύπατη Αρμοστεία του ΟΗΕ για τους πρόσφυγες και υλοποι-
είται από τον δήμο Νεάπολης-Συκεών.  

Όσον αφορά την ορθή προφορά της γλώσσας είναι βέ-
βαιο ότι θα συμβάλει πολλαπλά στην κοινωνική ένταξη των 
προσφύγων οι οποίοι μιλώντας ελληνικά με μεγαλύτερη 
αυτοπεποίθηση θα ανοίγουν ευκολότερα συζητήσεις δη-
μιουργώντας κλίμα οικειότητας με τους συνομιλητές τους. 
Έτσι θα αποφεύγουν πιθανούς αποκλεισμούς και διακρίσεις 
σε βάρος τους εξυπηρετώντας τον στόχο της γρήγορης εν-
σωμάτωσής τους στο κοινωνικό και πολιτισμικό γίγνεσθαι.

Το πρώτο βραβείο 
σε ποιητικό διαγωνισμό

Το Α’ Βραβείο στον Διαγωνισμό Ποίησης 2023 
της Αμφικτυονίας (πρόκειται για έναν διακεκριμέ-
νο πολιτιστικός και κοινωνικό φορέα) απέσπασε ο 
Πάρης Βορεόπουλος. Αξίζει να σημειωθεί με την 
ευκαιρία ότι το ποιητικό κείμενο έχει μελοποιηθεί 
από τον αείμνηστο καθηγητή-μουσουργό Δημή-
τρη Θέμελη.

ΤΑΞΙΔΙ ΣΤΑ ΝΗΣΙΑ ΤΟΥ ΑΙΓΑΙΟΥ

Ταξιδεύοντας μέρες στη θάλασσα
Όλες είναι όμοιες όπως η ευτυχία.

Το καλοκαίρι προβάλλει γυμνό κι ολόφωτο
Σε κάθε νησί του Αιγαίου

Της μεγάλης και πλατιάς θάλασσας της 
Μεσογείου. 

Ατέρμονες αμμουδιές
Παραλίες με λευκά βότσαλα

Αίσθηση ζωής στο απέραντο πέλαγο
Στην καρδιά μιας μεγαλόπρεπης αρμονίας.

Το καΐκι του καπετάν Λάμπρου
Βάζει πλώρη για τα Γλαρονήσια,

Στο νησί ανοίγει ο κύκλος του καλοκαιριού,
Άνθρωποι αγκαλιασμένοι σφιχτά

Χορεύουν εκστασιασμένοι
Απέναντι στον ήλιο που ανατέλλει.

Δονήσεις της ελληνικής γης. 
Ελλάδα είναι πατρίδα και θάλασσα

Γοητεία και μήνυμα αγάπης.
Τα μάτια θαυμάζουν τη φωτεινότητα του 

γαλάζιου.
Κολύμπι στα κρυστάλλινα νερά.

Αρμενίζοντας στις Κυκλάδες
Ζώντας υπέροχες στιγμές 

Έχοντας τη θάλασσα στα χέρια.
Αρχαιότητες στη Δήλο

Εικόνες, τέχνη, φιλοσοφία
Μεγάλο θαύμα του αρχαίου κόσμου
Του φωτός στο βαθυγάλανο Αιγαίο,

Ομορφιά και δέος, χαρά και εξύψωση.
Λιμανάκια με πειρατές γλάρους

 Συνοδεύουν τα καράβια
Με τ’ όμορφο ευθύγραμμο πέταγμα

Σηματοδοτούν τις διαδρομές
Των αιώνιων ταξιδιών στα νησιά

του Αρχιπελάγους. 
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ΕΟΡΤΑΣΜΟΣ

Η γιορτή των Τριών Ιεραρχών ήταν ξεχωριστή φέτος 
για τον δήμο Νεάπολης-Συκεών. Με αφορμή την 30η 
Ιανουαρίου, την ημέρα που είναι αφιερωμένη στους 
προστάτες των γραμμάτων, πέρα από τις βραβεύσεις των 
αριστούχων μαθητών του, τίμησε και έναν ξεχωριστό δη-
μότη του. 

Ο σεβασμιώτατος μητροπολίτης Προύσης κ. Ιωακείμ 
Μπίλλης με καταγωγή από τη Νεάπολη ήταν ο επίσημος 
προσκεκλημένος του δήμου Νεάπολης-Συκεών. 

Η βράβευση του έγινε στην αίθουσα εκδηλώσεων 
του 2ου γυμνασίου Πεύκων κλείνοντας το τετραήμερο 
αφιέρωμα στους Τρεις Ιεράρχες των γραμμάτων και της 
Ορθοδοξίας. Είχαν προηγηθεί οι εκδηλώσεις για τις άλλες 
τρεις ενότητες αρχής γενομένης από το Κλειστό Δημοτικό 
Θέατρο Συκεών όπου βραβεύτηκαν οι αριστούχοι μαθη-
τές του Αγίου Παύλου.

Κεντρική ομιλήτρια της ημέρας ήταν η επ. καθηγήτρια 
Θεολογίας της Θεολογικής Σχολής του ΑΠΘ. Μαρία Ρά-
ντζου  η οποία επικεντρώθηκε στους Συμβουλευτικούς 
Λόγους των Τριών Ιεραρχών. Κατά τη διάρκεια της ομιλίας 
της αναφέρθηκε στην ύπαρξη καθημερινών προστριβών 
και συγκρούσεων μεταξύ των παιδιών και των γονέων 
και των εκπαιδευτικών με τους μαθητές τους. Σύμφωνα με 
τους Τρεις Ιεράρχες οι συμβουλές είναι απαραίτητες, για-

τί η ανθρώπινη φύση είναι αμελής, επιρρεπής στο κακό, 
στους πνευματικούς εχθρούς. Όμως όσοι συμβουλεύουν 
πρέπει να συμβουλεύουν με αγάπη, λεπτότητα και επιεί-
κεια για να έχει αποτέλεσμα η προσπάθειά τους.      

Ακολούθησε επίσης μέσα σε πανηγυρική ατμόσφαι-
ρα στην αίθουσα εκδηλώσεων του 1ου & 5ου Δημοτικών 
σχολείων Συκεών, η τελετή βράβευσης των αριστούχων 
μαθητών των Συκεών. 

Στην σημασία του εορτασμού της μνήμης των Τριών 
Ιεραρχών ως σημαντικό θεσμό των γραμμάτων και της 
μάθησης επικέντρωσε την ομιλία του ο διδάκτωρ Ιστο-
ρίας της Φιλοσοφικής Σχολής του ΑΠΘ και Πρωτοπρε-
σβύτερος στον ναό του Αγίου Χαραλάμπους της Ιεράς  
Μητρόπολης Νεάπολης-Σταυρουπόλεως Βασίλειος Μή-
λιος, υπογραμμίζοντας ότι το Έργο των Τριών Ιεραρχών 
αποτελεί  τροφή για τη σκέψη και την έμπνευση, καθώς 
διδασκόμενοι από το παρελθόν ατενίζουμε με περισσό-
τερη αισιοδοξία το μέλλον.

     «Οι Τρείς Ιεράρχες αποτελούν θεμέλιο Ανθρωπι-
στικής Παιδείας και Επιστήμης. .Υπήρξαν μύστες του Χρι-
στιανισμού, όχι μόνο στο πνεύμα αλλά και στην δράση 
και πάντα στο πλευρό των αδυνάτων. Οφείλουμε να συ-
νεχίσουμε την Παράδοση που είναι πρόταση ζωής και να 
μην υιοθετήσουμε το λάθος των δυτικών κοινωνιών που 

συνδέουν την Ανθρωπιστική Παιδεία με τον συντη-
ρητισμό» κατέληξε ο πατέρας Βασίλειος.    

Σειρά είχαν οι αριστούχοι της Νεάπολης οι οποί-
οι έλαβαν τους επαίνους τους στην αίθουσα πολλα-
πλών χρήσεων του πρώην Πολυκλαδικού. Από την 
πλευρά του ο κεντρικός ομιλητής της εκδήλωσης 
με θέμα «Οι τρεις Ιεράρχες ως κοινωνικά πρότυπα 
αξιών» αν. καθηγητής της Θεολογικής του ΑΠΘ Πέ-
τρος Παναγιωτόπουλος σημείωσε ότι «υπάρχει μια 
μερίδα συμπολιτών μας η οποία είτε ενοχλείται είτε 
έχει επιφυλάξεις για την σκοπιμότητα της προβο-
λής των τριών Ιεραρχών στις μέρες μας». Ωστόσο, 
όπως ανέφερε, πιθανότατα θα είχαν διαμορφώσει 
διαφορετική άποψη αν γνώριζαν τρία βασικά χα-
ρακτηριστικά της δράσης των τριών αυτών σπου-
δαίων προσωπικοτήτων. Όπως εξήγησε, οι Τρεις 
Ιεράρχες αντιτάχθηκαν στην κοινωνική αδικία και 
αντέδρασαν όταν το βυζαντινό κράτος επέβαλλε 
δυσβάσταχτους φόρους στο λαό, υπερασπίστηκαν 
τα δικαιώματα των γυναικών 1.500 χρόνια πριν το 
φεμινιστικό κίνημα και επέδειξαν ένα τεράστιο κοι-
νωνικό έργο. «‘Δεν δέχομαι τους νόμους επειδή 
φτιάχτηκαν από άνδρες’ είχε πει ο Γρηγόριος ο Θεο-
λόγος, ενώ ο Ιωάννης ο Χρυσόστομος πέθανε στην 
εξορία, θύμα πολιτικής δίωξης, καθώς ενοχλούσε 
το παλάτι» σημείωσε χαρακτηριστικά ο κ. Πανα-
γιωτόπουλος και κατέληξε με τον Μέγα Βασίλειο ο 
οποίος «με την περίφημη Βασιλειάδα δεν έφτιαξε 
απλά έναν κέντρο για την περίθαλψη των ασθενέ-
στερων αλλά ένα ολόκληρο σύστημα κοινωνικής 
φροντίδας που περιλάμβανε ακόμα και επαγγελ-
ματική κατάρτιση».

Καλωσόρισμα στους παρευρισκόμενους αλλά 
και θερμά συγχαρητήρια στους εκπαιδευτικούς, 
που κάτω από αντίξοες συνθήκες κατάφεραν να 
αυξήσουν τα ποσοστά των βραβευθέντων σε 
πανελλαδικό επίπεδο απηύθυνε και στις τέσσερις 
εκδηλώσεις ο δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος 
Δανιηλίδης, επισημαίνοντας ότι η δημιουργία ερ-
γαστηρίων πληροφορικής, χημείας, φυσικής συ-
μπεριλαμβανομένων των υποδομών και του εξο-
πλισμού που πέτυχε ο δήμος χρησιμοποιώντας 
ίδιους πόρους, έχει ανεβάσει κατά πολύ το επίπεδο 
εκπαίδευσης στα σχολεία του δήμου.

     Παράλληλα ο κ. Δανιηλίδης αναφέρθηκε 
στην πρωτοβουλία της δημοτικής αρχής να συ-
νάψει συμφωνίες τόσο με την Κρατική Ορχήστρα 
Θεσσαλονίκης (ΚΟΘ) όσο και με το ΚΘΒΕ για να 
παρακολουθούν δωρεάν οι μαθητές όλων των 
βαθμίδων υψηλής καλλιτεχνικής αξίας παραστά-
σεις και συναυλίες κλασσικής μουσικής. 

«Να έχετε οράματα γιατί μόνο έτσι το μέλλον θα 
γίνει καλύτερο» προέτρεψε τους μαθητές ο δήμαρ-
χος Νεάπολης-Συκεών.

     Χαιρετισμό σε εκπαιδευτικούς, μαθητές και 
γονείς απηύθυνε και ο εκτελών χρέη αντιδημάρ-
χου Παιδείας Μιχάλης Βουλγαρίδης, χαρακτηρίζο-
ντας τους Τρείς Ιεράρχες ως τους θεμελιωτές ενός 
νέου τύπου παιδείας.

  Το τετραήμερο 
των εκδηλώσε-
ων για την με-
γάλη ημέρα της 
Ορθοδοξίας και 
των Γραμμάτων 
κορυφώθηκε με 
την εκδήλωση 
για έναν ξεχωρι-
στό ιεράρχη που 
δεν ξεχνά τον 
τόπο καταγωγής 
του 

Ξεχωριστή φέτος η γιορτή των Τριών Ιεραρχών: 
Ο δήμος βράβευσε τους αριστούχους μαθητές του 
και τίμησε τον μητροπολίτη Προύσης Ιωακείμ
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Παρατάξεις

Του Σίμου Δανιηλίδη* 

Η πρώτη και μεγαλύτερη πρόκληση που έχουμε να αντιμετωπίσου-
με όλοι οι συνάδελφοι ανεξαρτήτως ιδεολογικού προσανατολισμού και 
στους 332 δήμους της χώρας είτε πρόκειται για παλιούς είτε για νεοεκλεγ-
μένους αιρετούς, είναι ο θεσμικός, λειτουργικός και οικονομικός στραγγα-
λισμός των ΟΤΑ από την πλευρά της κυβέρνησης.

Δυστυχώς η σημερινή κυβέρνηση υιοθετώντας ένα ιδιότυπο κρατικί-
στικο μοντέλο ακρωτηριασμού των ΟΤΑ και νομοθετώντας με βάση την 
παρωχημένη αρχή του «αποφασίζομεν και διατάσσομεν» έχει φτάσει τους 
δήμους στα όριά τους.

Χωρίς ίχνος σεβασμού στις θεμελιώδεις αρχές της Ευρωπαϊκής Χάρτας 
Τοπικής Αυτονομίας (ΕΧΤΑ) και των δύο βασικών αρχών της, αυτών της 
εγγύτητας και της επικουρικότητας στερεί από τους δήμους  εργαλεία, πό-
ρους και ανθρώπινο δυναμικό και δεν τους επιτρέπει να  ανταποκριθούν 
στις θεσμικές υποχρεώσεις τους και να επιτελέσουν το ρόλο τους. 

Κι ενώ ήδη οι δήμοι βρίσκονται στρυμωγμένοι στη γωνία αφού οι Κε-
ντρικοί Αυτοτελείς Πόροι (ΚΑΠ) που αποτελούν το σημαντικότερο τακτικό 
τους έσοδο έχουν μειωθεί κατά την υπερδεκαετή οικονομική κρίση και 
ουδέποτε επανήλθαν στα προηγούμενα επίπεδα, επιβάλλονται συνεχώς 
επιπλέον δυσβάσταχτα χαράτσια. 

Για να έχουν όλοι στο νου τους μία τάξη μεγέθους, αξίζει να σημειωθεί 
ότι τα  έσοδα από τους ΚΑΠ θα έπρεπε να αγγίζουν τα  6 δισ. ετησίως ενώ 
ο κρατικός προϋπολογισμός για το 2024 προβλέπει για τους ΟΤΑ ποσό 
ελάχιστα άνω των 2 δισ. ευρώ! 

Ο τρόπος με τον οποίο άρχισε ήδη να παρακρατείται το τέλος ταφής 
από τους ΚΑΠ και μάλιστα με ληστρική τιμολόγηση και αναδρομικά, είναι 
προφανές ότι θα τινάξει στον αέρα τους προϋπολογισμούς των δήμων 
οι οποίοι τελικά θα αναγκαστούν να επιβάλουν υπέρογκες αυξήσεις στα 
δημοτικά τέλη που θα επιβαρύνουν τους δημότες. Επιτακτικό είναι λοιπόν 
το αίτημα για «πάγωμα» της παρακράτησης από τους ΚΑΠ, και εν συνεχεία 
διάλογο και διαπραγμάτευση για το τέλος ταφής. 

Επιπλέον, η κατάργηση της βεβαίωσης της ΜΗ ΟΦΕΙΛΗΣ Τ.Α.Π. πρέπει 
να ανακληθεί από την κυβέρνηση γιατί αφαιρεί έσοδα από τα δημοτικά 
τέλη στο βωμό των συμφερόντων των λίγων μεγαλοιδιοκτητών ακινήτων 
ζημιώνοντας τα ταμεία των δήμων κατά εκατοντάδες εκατομμύρια. Υπεν-
θυμίζεται μάλιστα ότι η απόφαση για τη βεβαίωση ΜΗ ΟΦΕΙΛΗΣ ΤΑΠ είχε 
ληφθεί μετά από αγώνες της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. 

Η κυβέρνηση πρέπει επίσης να εξασφαλίσει χρηματοδότηση προς 
όλους τους δήμους της χώρας για την κάλυψη του πρόσθετου μισθολο-
γικού κόστους που προκύπτει από τις αυξήσεις στους μισθούς των εργα-
ζομένων από 1/1/2024 που προστίθεται στην τεράστια αύξηση του ενερ-
γειακού κόστους των τελευταίων ετών. Οι αυξήσεις είναι δίκαιες και θα 
έπρεπε να δοθούν νωρίτερα αλλά οι δήμοι δεν μπορούν να σηκώσουν 
επιπλέον βάρος.

Σε ό, τι αφορά τον λειτουργικό στραγγαλισμό των ΟΤΑ, το μείζον όλων 

είναι να αρθεί το αναχρονιστικό καθεστώς του 1 προς 1 (1 πρόσληψη για 
κάθε αποχώρηση) που έχει οδηγήσει σε υποβάθμιση των υπηρεσιών των 
ΟΤΑ, στη μη κάλυψη των οργανικών κενών που προκύπτουν και συνε-
πάγεται την αδυναμία λειτουργίας κρίσιμων τομέων των δήμων. Αξίζει να 
σημειωθεί σε αυτό το σημείο ότι το 100% του μισθολογικού κόστους των 
δημοτικών υπαλλήλων βαρύνει τα δημοτικά ταμεία και όχι τον κρατικό 
προϋπολογισμό.

Για τις θεσμικές παρεμβάσεις που μπορούν και πρέπει να γίνουν ώστε 
η Τοπική Αυτοδιοίκηση να διευρύνει τους τομείς ουσιαστικής και αποδο-
τικής εμπλοκής της, ο δήμος μας, ο δήμος Νεάπολης-Συκεών δείχνει τον 
δρόμο: Σε πεδία δράσης όπως η Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας ή η κα-
ταπολέμηση της ανεργίας, η Τοπική Αυτοδιοίκηση μπορεί να προσφέρει 
ουσιαστικά. Τα αριθμητικά και μόνο στοιχεία από τη λειτουργία των δημο-
τικών ιατρείων Νεάπολης-Συκεών μέσα στο 2023 αποδεικνύουν ότι  ανα-
λαμβάνοντας ουσιαστικό ρόλο στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας ο δή-
μος μας διευκολύνει τη ζωή των δημοτών και εξοικονομεί πόρους από το 
δημόσιο ταμείο. Με 311.931 ιατρικές πράξεις συνολικής αξίας 4.539.036 
ευρώ μέσα στο 2023 τα δημοτικά ιατρεία Νεάπολης-Συκεών εξυπηρέτη-
σαν τους πολίτες και στήριξαν τη δημόσια υγεία. Ο ΕΟΠΥΥ γλίτωσε περί-
που 2,5 εκατ. ευρώ γλίτωσε σε έναν μόνο χρόνο.

Η ενθάρρυνση του συνόλου των δήμων της χώρας για τη δημιουργία 
δημοτικών ή διαδημοτικών ενεργειακών κοινοτήτων με χρήση φωτοβολτα-
ϊκών για την παραγωγή ενέργειας θα οδηγήσει στην ενεργειακή αυτάρκεια, 
την ικανότητα αντιμετώπισης των αναγκών των ευάλωτων νοικοκυριών και 
τη συμβολή των ΟΤΑ στην αντιμετώπιση της ενεργειακής φτώχειας. 

Η διαδημοτική ενεργειακή κοινότητα που έχουμε συστήσει από κοι-
νού με το δήμο Σιθωνίας δραστηριοποιείται σε αυτή την κατεύθυνση αν 
και η κυβέρνηση με την κατάργηση του NET metering επιχειρεί να περιο-
ρίσει να βάλει άλλη μία τρικλοποδιά και να περιορίσει τη δυναμική αυτών 
των κοινοτήτων.  

Τέλος αυτό που πρέπει επιτακτικά να τεθεί υπόψιν της κεντρικής κυβέρ-
νησης είναι η αναγκαιότητα στήριξης των δομών κοινωνικής πρόνοιας των 
ΟΤΑ. Οι 4.500 δομές πανελλαδικά στήριξαν περίπου 2.000.000 Έλληνες και 
Ελληνίδες που είδαν τη ζωή τους να αλλάζει δραστικά, τις δουλειές τους να 
χάνονται και τα εισοδήματά τους να συρρικνώνονται κατά τη διάρκεια της 
οικονομικής κρίσης. Όλες αυτές οι δομές (κοινωνικά-δημοτικά ιατρεία, Βο-
ήθεια στο Σπίτι, ΚΗΦΗ, κοινωνικά φαρμακεία, βρεφονηπιακοί και παιδικοί 
σταθμοί, δημοτικοί λαχανόκηποι, προγράμματα για πρόσφυγες, μετανά-
στες και Ρομά, προγράμματα για μονογονεϊκές οικογένειες, συσσίτια, ΚΔΑΠ, 
ΚΔΑΠ-μεΑ) πρέπει να στηριχθούν ουσιαστικά για να συνεχίσουν να επιτε-
λούν τον ρόλο τους και να πάψουν να  υποβαθμίζονται συνεχώς, δημιουρ-
γώντας άλλο ένα πεδίο ανάπτυξης ιδιωτικών συμφερόντων.   

*Ο Σίμος Δανιηλίδης είναι δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών, 
αντιπρόεδρος της ΠΕΔ-ΚΜ και πρόεδρος 
της Επιτροπής Κοινωνικής Πολιτικής της ΚΕΔΕ

Η Τοπική Αυτοδιοίκηση και οι αιρετοί 
μπροστά σε αγώνες για την ανάσχεση του οικονομικού 

και λειτουργικού στραγγαλισμού της Τοπικής Αυτοδιοίκησης
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ΕΟΡΤΑΣΜΟΣ

Τιμή στον
μητροπολίτη Προύσης

Όπως προαναφέρθηκε το τετραήμερο 
των Τριών Ιεραρχών κορυφώθηκε στην κα-
τάμεστη αίθουσα εκδηλώσεων του 2ου γυ-
μνασίου Πεύκων με την τιμητική βράβευση 
του μητροπολίτη Προύσης Ιωακείμ Μπίλη 
ο οποίος γεννήθηκε στη Νεάπολη και ποτέ 
δεν ξέχασε τον τόπο του όπως επισήμανε ο 
δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών Σίμος Δανιη-
λίδης μιλώντας για έναν ξεχωριστό ιεράρχη 
ο οποίος από το μετερίζι του έχει ξεπεράσει 
πολλές δυσκολίες καταφέρνοντας να προ-

σφέρει πολλά στη διάδοση του μηνύματος 
της Ορθοδοξίας». Φανερά συγκινημένος ο 
κ. Ιωακείμ Μπίλλης αφού στην εκδήλωση 
παρευρίσκονταν η αδερφή και ο αδερφός 
του μίλησε για την μεγάλη χαρά που του 
έδωσε η πρωτοβουλία του δήμου Νεάπο-
λης-Συκεών και αναφέρθηκε με τα καλύτε-
ρα λόγια στον δήμαρχο και τη διοίκηση του 
δήμου. Όπως χαρακτηριστικά ανέφερε, το 
πόσο ευχαριστημένοι είναι οι δημότες και 
οι δημότισσες από τον κ. Δανιηλίδη το απο-
δεικνύουν και τα αποτελέσματα των πρό-
σφατων αυτοδιοικητικών εκλογών. 

Ο δήμαρχος χάρισε εκ μέρους του δη-
μοτικού συμβουλίου στον μητροπολίτη 

Προύσης το ιστορικό βιβλίο του Κώστα 
Νίγδελη για το δήμο Νεάπολης-Συκεών 
και ένα χαρακτικό γνωστού Ρουμάνου 
καλλιτέχνη. Στην αφιέρωσή του προς τον 
κ. Ιωακείμ ο κ. Δανιηλίδης σημείωσε: Ως 
Καππαδόκης στην καταγωγή σας εκφράζω 
τον θαυμασμό μου για τη συμβολή σας 
στην ανάδειξη της Ορθοδοξίας και του Ελ-
ληνισμού στην Ιερά Μητρόπολη Προύσης 
και την ευρύτερη περιοχή της καθ΄ημάς 
Ανατολής. Ως δήμαρχος Νεάπολης-Συκεών 
μεταφέρω τα αισθήματα περηφάνειας και 
χαράς όλων των δημοτών για την πορεία 
ενός ξεχωριστού συνδημότη μας που τιμά 
την καταγωγή του.
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Το άλσος του Δελασάλ, αυτός ο υπέροχος μικρός παράδεισος στο Ρετζί-
κι, δημιουργήθηκε το 1825 από τον Djeck Abbot, έμπορο άγγλο υπήκοο. Ο 
Αbbot έφερε στο κτήμα πάνω από 300 είδη δένδρων και φυτών από την Αμε-
ρική, κέδρους από το Λίβανο, αμπέλια από τη Σμύρνη δημιουργώντας έτσι μια 
πραγματική ζούγκλα. Σε όλη την έκταση υπήρχαν σιντριβάνια και λιμνούλες 
με γέφυρες και αγάλματα, ενώ στο μέσον του κτήματος δέσποζε ο τριώροφος 
πύργος.

Το έτος 2000 το άλσος Δελασάλ περιήλθε στο Δήμο Νεάπολης Συκεών και 
από τότε έως σήμερα η κατάσταση του συνεχώς χειροτερεύει, αφού τίποτα δεν 
έχει γίνει για την αναβάθμιση ή έστω για τη συντήρηση της χλωρίδας και της 
πανίδας, της καθαριότητας, των μονοπατιών , του πύργου και των σιντριβανιών 
του άλσους.

Συγκεκριμένα:
>Τα σιντριβάνια έχουν αφεθεί στην τύχη τους και τη φυσική καταστροφή 

τους από το χρόνο χωρίς καμία επισκευή. Δεν έχουν νερό το καλοκαίρι και τις 
υπόλοιπες εποχές το νερό της βροχής λιμνάζει μέσα σε αυτά με αποτέλεσμα να 
αποτελούν φυσική εστία μόλυνσης και συγκέντρωσης κουνουπιών και εντό-
μων

>Τα παγκάκια είναι ανεπαρκή και κάποια από αυτά χωρίς πλάτη για να 
ακουμπήσουν οι περιπατητές. Από τα ελάχιστα υπάρχοντα παγκάκια τα τρία 
είναι σχεδόν κατεστραμμένα και ακατάλληλα πλέον για να καθίσει κάποιος!

>Για τραπέζια ή πάγκους προκειμένου να μπορεί να χρησιμοποιηθούν για 
ένα πικ νικ ή για έναν καφέ στο δασάκι ούτε λόγος !

>Ο τριώροφος πύργος έχει σχεδόν καταρρεύσει εδώ και χρόνια και ο Δή-
μος έχει τοποθετήσει στοιχειώδη υποστυλώματα μόνο για να μην κατηγορηθεί 
ότι συνέβαλε στην ολοκληρωτική κατάρρευση του πύργου

>Δεν υπάρχουν κάδοι σκουπιδιών -παρά μόνον δύο και αυτοί μικροί- με 
αποτέλεσμα το άλσος να επιβαρύνεται συνέχεια από σκουπίδια, αφού επιπλέον 
ο Δήμος δεν φροντίζει καθόλου για την καθαριότητα του άλσους.

>Συνολικά η εικόνα του άλσους Δελασάλ είναι απογοητευτική και η υπο-
βάθμισή του από τον δήμο είναι δυστυχώς εμφανής, κάθε μέρα και περισσό-
τερο!

Σε αυτόν το μικρό παράδεισο θα μπορούσαν να γίνουν μεγάλα θαύματα 
για να γίνει το άλσος ελκυστικότερο σε συμπολίτες-τισσες με ελάχιστη χρημα-
τοδότηση όπως:

*Καθαριότητα και τοποθέτηση κάδων απορριμμάτων
*Τοποθέτηση τραπεζιών και πάγκων
*Επισκευή και σταθερή συντήρηση των σιντριβανιών του
*Ανακατασκευή και ανάδειξη του τριώροφου πύργου
*Οικολογικές δράσεις με γνωριμία και ανάδειξη της χλωρίδας και της πανί-

δας του άλσους
*Συνδυαστικές οικολογικές, ιστορικές και πολιτιστικές δράσεις
Φαίνεται, όμως, ότι όλα τα απλά, οικολογικά αυτονόητα και απαραίτητα για 

τους κατοίκους των Πεύκων αλλά και για τους-τις δημότες\δημότισσες του δή-
μου μας δεν συμπλέουν με την πάγια πολιτική της συστηματικής υποβάθμισης 
των δημόσιων χώρων, της καταστροφής των πάρκων και των χώρων πρασί-
νου, το κόψιμο δέντρων (πρόκειται να κοπούν 400 δέντρα στις Συκιές) από το 
Δήμαρχο Νεάπολης Συκεών, τον Δήμαρχο του μπετόν και των εργολαβιών!

Με ...μπουλντόζες, μπετόν και κοπές 85 δέντρων η δημοτική αρχή 
«αναπλάθει» κατά την προσφιλή του τακτική και προς τέρψιν των εργολά-
βων ακόμη ένα ωραίο πάρκο στις Συκιές. Πρόκειται για το γνωστό πάρκο 
Αθανασιάδη, στην οδό Σολωμού, πίσω από την εκκλησία του Αγίου Χαρα-
λάμπους. Ένα πανέμορφο πάρκο, στολίδι για την περιοχή, ξεθεμελιώνεται 
εκ βάθρων χωρίς να έχει παρουσιαστεί στο δημοτικό συμβούλιο-όπως 
επιβάλλεται- καμία ατομική αξιολογική μελέτη που να αποδεικνύει ότι τα 
85 δέντρα που κόβονται είναι άρρωστα ή επικίνδυνα. Παρουσιάζονται δε 
και κάποια δυσθεώρητα νούμερα νέων φυτεύσεων στο πάρκο. 118 νέα 
δέντρα(πού θα φυτευτούν άραγε τόσα μέσα στο πάρκο;)και 1468 θάμνοι! 
Χωρίς καμία λογική αφαιρείται ,επίσης, και η μία από τις δύο μπασκέτες που 
υπήρχαν στο πάρκο. Περιορίζεται δηλαδή και η δυνατότητα παιδιών και 
ενηλίκων για ομαδικό παιχνίδι. Σε όλον αυτόν τον παράλογο σχεδιασμό 
η Τεχνική Υπηρεσία του δήμου έδωσε την «αποστομωτική» απάντηση : η 
μελέτη της ανάπλασης έγινε από τον γεωπόνο της εργολαβικής εταιρείας 
που ανέλαβε το έργο!

Την στιγμή που η κλιματική κρίση επελαύνει ,οι ατμοσφαιρικοί ρύ-
ποι είναι στο κόκκινο και τα καλοκαιρινά 40άρια σταθερά ,δεκάδες μικρά 
πάρκα στις γειτονιές του δήμου μας παρουσιάζουν μια θλιβερή εικόνα 
εγκατάλειψης και το πράσινο είναι ανύπαρκτο, επιλέγεται μια πανάκριβη 
«ανάπλαση» που δεν προκύπτει από καμία αναγκαιότητα ,κοστίζει πολλά 
και «τσιμεντώνει» το πάρκο. Ακριβώς η ίδια λογική που προσαρμόζει τις 
ανάγκες πρασίνου στον δήμο μας στις ανάγκες προγραμμάτων- εργολά-
βων χωρίς καμία διαβούλευση με τους ανθρώπους στις γειτονιές που ζουν 
δίπλα στα πάρκα και μπορούν να προτείνουν τις αναγκαίες παρεμβάσεις. 
Τα αποτελέσματα αυτής της πολιτικής είναι φανερά και στο πάρκο Ρουμα-
νικών (Νεάπολη) και στο πάρκο των Ηχων(Συκιές).Με τον ίδιο τρόπο επιλέ-
χθηκε και η ανάπλαση της Επταπυργίου ,όπου 363 δέντρα (και 55 σε τρία 
πάρκα των Συκεών) κόβονται χωρίς τεκμηριωμένη αξιολόγηση.

Ως ΠΟΛΗ ΑΛΛΙΩΣ διεκδικούμε την ιεράρχηση και προτεραιοποίση των 
αναγκών με συνελεύσεις γειτονιάς ώστε

* να δημιουργηθούν νέα πάρκα και χώροι πρασίνου στις υποβαθμι-
σμένες περιοχές του δήμου και να μην προκρίνονται πανάκριβα έργα βι-
τρίνας,και μάλιστα σε περιοχές που δεν χρειάζεται

*να γίνουν παρεμβάσεις συντήρησης και βελτίωσης σε παρατημένα 
πάρκα-πλατείες ( π.χ πλατεία Γάτσου-Νεάπολη, πάρκο Αγ.Θεοδώρων Συ-
κιές).

 *να γίνουν οι αναγκαίες παρεμβάσεις σε επίπεδο υποδομής (παγκά-
κια,δημοτικό αναψυκτήριο,κιοσκια) και στους πνεύμονες πρασίνου όπως 
το Άλσος Συκεών , το άλσος Δελασάλ στα Πεύκα και το πρώην στρατόπεδο 
Στρεμπενιώτη στην Νεάπολη για να έχουν την δυνατότητα οι επισκέπτες να 
χαίρονται το πράσινο αλλά και να βρίσκουν και έναν χώρο αναψυχής.

Την ώρα που οι γονείς αθροίζουν τα έξοδα για τις εξωσχολικές δρα-
στηριότητες, τα φροντιστήρια, την τιμή της ενέργειας, με τα πολύχρωμα 
τιμολόγια, την τιμή του λαδιού κ.ο.κ., ο υπουργός παιδείας έχει πάρει 
σβάρνα τα κανάλια για να μας πείσει πόσο θα … «ωφεληθούμε» από τα 
ιδιωτικά Πανεπιστήμια…!

Με την ίδρυση ιδιωτικών Πανεπιστημίων η κατάσταση θα γίνει 
ακόμη χειρότερη.

Τα αποκαλυπτήρια του νομοσχεδίου αποδεικνύουν περίτρανα ότι 
πρόκειται για ολομέτωπη επίθεση στα μορφωτικά δικαιώματα μαθητών 
και φοιτητών, για υποβάθμιση της αξίας των πτυχίων, για επιβολή νέων 
όρων εμπορευματοποίησης της εκπαιδευτικής διαδικασίας.

Είναι σαφές ότι δημιουργούνται πολλές κατηγορίες αποφοίτων και 
μαθητών, οι οποίοι με εντελώς άνισο τρόπο θα εισάγονται στα δημόσια 
και τα ιδιωτικά πανεπιστήμια. Αυτό σηματοδοτεί η διαφορετική Ελάχιστη 
Βάση Εισαγωγής για τα δημόσια και για τα ιδιωτικά πανεπιστήμια. Κατά τ’ 
άλλα, η εισαγωγή στα ιδιωτικά πανεπιστήμια μέσω διεθνών και επί πλη-
ρωμή απολυτηρίων είναι το «κερασάκι στην τούρτα» της κατάργησης του 
ενιαίου τρόπου εισαγωγής στην ανώτατη εκπαίδευση

Είναι προφανές ότι η ακαδημαϊκή αναγνώριση των πτυχίων των ιδιω-
τικών πανεπιστημίων οδηγεί ουσιαστικά στην ακαδημαϊκή αναγνώριση 
ακόμα και των πτυχίων των κολεγίων.

Επιπλέον, ανοίγει ο δρόμος και για την καθιέρωση του «εθνικού απο-
λυτηρίου» στο Λύκειο, δηλαδή να μετράνε αναλογικά οι βαθμοί και των 
τριών του τάξεων στην πρόσβαση στην ανώτατη εκπαίδευση. Τι σημαίνει 
αυτό; Φροντιστήριο όχι σε τέσσερα μαθήματα, αλλά σε δεκατέσσερα και 
από πιο νωρίς.  Τελικά όσοι λίγοι μπορούν να ανταπεξέλθουν οικονομικά 
θα αγοράζουν σπουδές, πτυχίο και μέλλον... χωρίς κόπο, ενώ οι πολλοί 
θα συνεχίσουν να περνάνε τον ατελείωτο εξεταστικό μαραθώνιο της Ελά-
χιστης Βάσης Εισαγωγής (ΕΒΕ) και της Τράπεζας Θεμάτων.

Τα επιχειρήματα της κυβέρνησης ότι δήθεν θα ωφεληθεί το Δημόσιο 
Πανεπιστήμιο από την ύπαρξη ιδιωτικών μόνο ως αστεία ακούγονται. 

Αν πράγματι η σημερινή κυβέρνηση, αλλά και όλες οι προηγούμενες 
ενδιαφέρονταν για τις ευκαιρίες των νέων παιδιών στην πανεπιστημιακή 
μόρφωση,  θα είχαν στηρίξει όλα αυτά τα χρόνια το Δημόσιο Πανεπι-
στήμιο. Δε θα φτάναμε στο 2024 να έχουμε πτυχία χωρίς επαγγελματική 
κατοχύρωση, μείωση του μόνιμου προσωπικού στα ΑΕΙ κατά 2.300 ερ-
γαζομένους, μειωμένη κατά 70% τη κρατική χρηματοδότηση στην τριτο-
βάθμια εκπαίδευση την τελευταία 15ετία. Αν ήθελαν θα είχαν στηρίξει και 
το Δημόσιο Σχολείο με αύξηση της χρηματοδότησης προς τις Σχολικές 
Επιτροπές, πρόσληψη όλου του αναγκαίου μόνιμου προσωπικού, κατα-
σκευή νέων σύγχρονων και ασφαλών σχολείων.

Η δημιουργία ιδιωτικών Πανεπιστημίων θα συμπαρασύρει τα δημό-
σια πανεπιστήμια στην υποβάθμιση της ποιότητας και των παροχών για 
να εξοικονομούν χρήματα. 

Το ίδιο ακριβώς έγινε και σε άλλους τομείς! Η συνύπαρξη δημόσιου - 
ιδιωτικού τομέα δεν οδήγησε σε καλύτερες παροχές. Η ύπαρξη ιδιωτικών 
νοσοκομείων δεν οδήγησε σε βελτίωση του δημόσιου συστήματος υγεί-
ας. Η ύπαρξη ιδιωτικών σχολείων δεν οδήγησε σε σύγχρονες και ασφα-
λείς κτηριακές υποδομές, σε προγράμματα σπουδών και εγχειρίδια που 
θα μορφώνουν ολόπλευρα τα παιδιά.

Στην πραγματικότητα τα «περί αναβάθμισης του δημόσιου Πανεπι-
στημίου» αντιστοιχούν στη γενίκευση διδάκτρων και στα προπτυχιακά.

Η κυβέρνηση βρίσκει συμμάχους στα υπόλοιπα κόμματα του 
συστήματος και στην Διοίκηση Δανιηλίδη 

Σύμμαχός της κυβέρνησης της ΝΔ στην ίδρυση ιδιωτικών - μη κρατι-
κών πανεπιστημίων,  είναι ο ΣΥΡΙΖΑ, το ΠΑΣΟΚ, η ακροδεξιά, που επί της 
ουσίας συμφωνούν. 

Κυριάκος Μητσοτάκης: «Να σταματήσει το κρατικό μονοπώλιο 
στην ανώτατη εκπαίδευση.»

Νίκος Ανδρουλάκης: «Είμαστε θετικοί για ένα ιδιωτικό πανεπιστή-
μιο, μη κρατικό, μη κερδοσκοπικό.»

Αλέξης Τσίπρας: «Αν υπήρχε η δυνατότητα να υπάρχουν εδώ μη 
κρατικά πανεπιστήμια τύπου Harvard, είμαι έτοιμος να το συζητήσω.»

Την ίδια στιγμή, η διοίκηση Δανιηλίδη, αρνήθηκε στην πρόσφατη 
συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου να τοποθετηθεί στην ουσία του 
νομοσχεδίου και να το καταδικάσει μένοντας στα διαδικαστικά και στην 
«έλλειψη διαβούλευσης»! 

Στην ομιλία του μάλιστα ο κ. Δανιηλίδης υπερθεμάτισε στην επιβολή 
διδάκτρων στα Δημόσια Πανεπιστήμια (επομένως μόνο για όσους έχουν 
να πληρώσουν), όπως και στη λειτουργία τους με βάση «τις ανάγκες της 
αγοράς», (δηλαδή τις ανάγκες του μεγάλου κεφαλαίου). 

Με λίγα λόγια, η δημοτική αρχή – παρά τις αντικυβερνητικές κορώ-
νες που πετάει – βάζει πλάτη στην προσπάθεια της κυβέρνησης της ΝΔ 
για την ίδρυση ιδιωτικών – μη κρατικών πανεπιστημίων, που θα επιφέρει 
άμεσο και συντριπτικό χτύπημα στα πτυχία των σημερινών φοιτητών κα-
θώς και στα επαγγελματικά δικαιώματα χιλιάδων αποφοίτων και σημερι-
νών εργαζόμενων.

Η κυβέρνηση βρίσκεται σε πανικό, γι’ αυτό αξιοποιεί τη συκο-
φαντία, την καταστολή και τον αυταρχισμό.

Και ενώ η συκοφάντηση και η επικοινωνιακή λαίλαπα στοχοποίησης 
των κινητοποιήσεων πέφτουν στο κενό, η κυβέρνηση επιλέγει να ρίξει 
στη μάχη την απροκάλυπτη τρομοκράτηση προς κάθε κατεύθυνση. Επι-
στρατεύει απειλές, εκβιασμούς, αυταρχισμό και καταστολή. Δηλώσεις 
πρωθυπουργού ότι οι φοιτητές που αγωνίζονται είναι «ληστές». Παραγ-
γελία για κατεπείγουσα προκαταρκτική εισαγγελική έρευνα κατά πάντων.  
Απόπειρα επιβολής διενέργειας εξεταστικής με ψηφιακά μέσα. Πρωτοφα-
νή εισβολή των ΜΑΤ και βίαιη προσαγωγή δεκάδων φοιτητών στη Νομι-
κή Σχολή του Δημοκρίτειου Πανεπιστημίου Θράκης, στην Κομοτηνή. 

Είναι ξεκάθαρο πια ότι η μαζική, πλειοψηφική εναντίωση στο αντι-
δραστικό και άδικο νομοσχέδιο για την ίδρυση ιδιωτικών πανεπιστημί-
ων, έχει ήδη στριμώξει την κυβέρνηση.

Οι φοιτητές, οι μαθητές, όλος ο λαός έχουν κάθε συμφέρον να 
παλέψουν για να μην κατατεθεί, να μην ψηφιστεί αυτό το άδικο 
νομοσχέδιο και να διεκδικήσουν όλα τα αναγκαία για ένα απο-
κλειστικά δημόσιο, σύγχρονο και αναβαθμισμένο πανεπιστήμιο 
που δεν θα κοιτάει καμία και κανέναν στην τσέπη, αλλά θα μορ-
φώνει επιστημονικά και το πτυχίο θα εξασφαλίζει εργασία στο 
αντικείμενο σπουδών με δικαιώματα.

ΑΛΣΟΣ ΔΕΛΑΣΑΛ: 
Ο ΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΕΓΚΑΤΑΛΕΙΨΗΣ

ΠΑΡΚΟ ΑΘΑΝΑΣΙΑΔΗ:
ΜΙΑ ΑΧΡΕΙΑΣΤΗ «ΑΝΑΠΛΑΣΗ»

Λέμε όχι στην ίδρυση ιδιωτικών Πανεπιστημίων. 
Η παιδεία είναι δικαίωμα και όχι ευκαιρία

https://ipolialliws.home.blog
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Παρατάξεις Παρατάξεις

Επισκεφτείτε το blog της «Λαϊκής Συσπείρωσης»: https://laikisispirosisikeon.blogspot.com/
Για επικοινωνία: la.sysp.neap.syk@gmail.com
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Γράφει ο:
Κωνσταντίνος Νίγδελης
Συγγραφέας, ερευνητήςΣελίδες

Ιστορίας
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«Οι αποχαιρετισμοί αφορούν μόνο εκείνους που αγαπούν με τα μάτια τους.
Για όσους αγαπούν με την καρδιά και την ψυχή τους, δεν υπάρχει χωρισμός».

Δεν ενθυμούμαι ποιος διετύπωσε τούτες τις αράδες, μα είχε δίκαιο…  
Μπορεί να υπήρξε φυσικός χωρισμός των ανθρώπων με το Μουμπαντελέ- Ανταλ-

λαγή από τις προγονικές τους εστίες, μα δεν υπήρξε ΠΟΤΕ στην καρδιά και την ψυχή 
τους…  Συνέχισαν να «βρίσκονται εκεί» και να μεταφέρουν τις μνήμες, το άρωμα της 
ζωής, τραγουδιστά, μελωδικά, καθάρια… με μια ατέρμονη διαδικασία μύησης των επό-
μενων γενεών…

«Άκουσε, άκου, τον καημό του καλαμιού…
Με άρπαξαν από τις καλαμιές της γης μου,
η νοσταλγία με λύπηση γεμίζει την φωνή μου…»
Και εγώ; Εμείς;
Ναι, μάλιστα… 
Ακούω τον άνεμο που λυσσομανά,  τα σύννεφα να ζωγραφίζουν στον καθάριο ου-

ρανό… Μου αρέσει αυτό που βλέπω, ειλικρινά το χαίρομαι και γαληνεύω.
Ταξιδεύω με τη δύναμη της επιθυμίας, μικρές ονειρεμένες απολαύσεις
και ταπεινός προσκυνητής οδηγώ πάντοτε τα βήματά μου με άπειρη συγκίνηση 

εκεί… στα μέρη εκείνα… τις αλησμόνητες πατρίδες, στη θερμή φωλιά των ιερών τό-
πων… 

Περπατώ στους δρόμους και τα στενορύμια που μου μιλούν για τα χρόνια εκείνα τα 
παλαιά… τον άνεμο  να μου ψιθυρίζει τις ατέλειωτες μνήμες, απλά, σαγηνευτικά.

Φίλε αναγνώστη!

Χιλιάδες χιλιάδων ανθρώπινες ψυχές αναγκάσθηκαν να πάρουν τον δρό-
μο του “πηγαιμού”… στο άγνωστο… ανθρώπινα ράκη, ατέλειωτο “μπουλού-
κι κουρελήδων”, αποστεωμένα φαντάσματα, μάσκες πόνου, ατέλειωτης υπο-
μονής και προσμονής…

Ήταν  οι “τουρκομερήτες”… οι “τουρκόσποροι”… που ήρθαν διωγμένοι 
αλλά και στο πλαίσιο της συνθήκης της Λοζάννης, μιας διπλωματικής συνθή-
κης, Ανταλλαγή τη λέγανε,  που γινότανε για πρώτη φορά στην ιστορία της 
ανθρωπότητας,  τραγικής λύσης για τον ελληνισμό…  Μιας διεργασίας που 
υποχρέωσε μυριάδες ανθρώπων να εγκαταλείψουν  τον τόπο, τη βολή, τη 
ζωή τους, με βάση την καταγωγή και τα θρησκευτικά τους πιστεύω… 

Έτσι απλά…
Με μια μονοκονδυλιά έσβησε η φλόγα,  εγκαταλείφθηκαν  περιοχές ολά-

κερες, “χάλασαν”  και “χαλάστηκαν” ανθρώπινες ψυχές που δεν κόστιζαν και 
τίποτε και σε κανένα…

Τόσο απλά…
Που η ανθρώπινη ύπαρξη δεν ήταν παρά “μπες παρά οκασί”, δηλαδή κρέ-

ας μια δεκάρα η οκά…
Με την μεγάλη πορεία να ξεκινά, ατέλειωτος θρήνος, καταρράκωση κάθε 

ανθρώπινης αξιοπρέπειας, πείνα, ταλαιπωρίες, κακουχίες, τα ανθρώπινα ράκη 
στοιβαγμένα κακήν κακώς, προς τη “φιλική” πατρίδα…

Για όλους… 
Αλλά για μας;
ΟΧΙ αδελφέ, ΟΧΙ
Δεν πρέπει να αφήνουμε τη λήθη να πνίγει τη μνήμη.

Κωνσταντίνος Μ. Νίγδελης
ΥΓ
Στο πλαίσιο των εκδηλώσεων μνήμης για τα εκατό χρόνια της Ανταλλαγής, το 

περιοδικό του Δήμου μας δίδει τη δυνατότητα σχετικών αναφορών για τις πατρί-
δες των Ελλήνων… αρχίζοντας φυσικά από αυτές που τον “Δημιούργησαν”.

Ελπίζουμε να το χαρείτε. 

Πατρίδες Ελλήνων



Γραφείο Δημοσίων Σχέσεων και Πολιτισμού
Γραφείο Επικοινωνίας και ΜΜΕ
Ταμείο
Πρωτόκολλο
Δημοτολόγια - Ληξιαρχείο
Γραφείο Εσόδων
Γραφείο Κοινωνικής Πολιτικής - Συμβουλευτικός Σταθμός

Ηλεκτροφωτισμός-Μικροέργα

Προϊστάμενος

2313 329 629, 610

2313-313448, 438

Διευθυντής Τεχνικών Υπηρεσιών
Γραμματεία
Τμήμα Μελετών & Έργων
Αρχιτέκτονες
Πολιτικοί  Μηχανικοί
Τοπογράφοι
Γραφείο Προγραμματισμού και Ανάπτυξης
Γραμματεία Γραφείου Καθαριότητας

Προϊστάμενος Διοικητικών Υπηρεσιών
Σχολικές Επιτροπές
Ληξίαρχος
Τμήμα Αδειοδοτήσεων Καταστημάτων
Γραφείο Παιδείας
Γραφείο Φροντίδας Αδέσποτων Ζώων
Συμβουλευτικός Σταθμός
Γραφείο Ανάπτυξης Ανθρώπινου Δυναμικού
Ανακύκλωση Ηλεκτρικών Συσκευών

Κοινωφελής Επιχείρηση Υπηρεσιών (Κ.Ε.Υ.Ν.Σ.)
Κολυμβητήριο Συκεών
Δημοτικό Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας και Αλληλεγγύης
- Δημοτικό Ιατρείο Συκεών
- Δημοτικό Ιατρείο Νεάπολης
Δημοτική Επιχείρηση Τελετών

Διευθυντής Πολεοδομίας
Πληροφορίες, Γραμματεία, Πρωτόκολλο
Αρχείο Οικοδομικών Αδειών
Άδειες Δόμησης
Έλεγχος Κατασκευών

Κ.Ε.Π.Συκεών
Κ.Ε.Π. Νεάπολης
Κ.Ε.Π. Αγίου Παύλου
Κ.Ε..Π. Πεύκων

Γραμματεία
ΤΑΠ, Μηττρώο Αρρένων
Γραμματεία Τοπικού Συμβουλίου Πεύκων-Γραφείο Κοιμητηρίων
Συμβουλευτκός Σταθμός Πεύκων

Συμβουλευτικός Σταθμός 

2313 313 125, 126, 127
2313 313 120, 122, 140, 173
2313 313 129, 130, 150
2313 313 132
2313 313 135, 136
2313 313 107, 143, 144, 177
2313 313 151

2313 313 307
2313 313 348, 311
2313 313 323, 324
2313 313 325, 326
2313 313 452, 330
2313 313 344, 315
2313 313 333, 336
2310 625 500, 2310 631 173

2313 329 541
2313 329 524, 604, 605
2313 329 567
2313 329 543, 546, 542
2313 329 558, 559, 577
2313 329 563
2313 329 525
2313 329 538, 585, 596
2310 625 500

2313 329 540, 569
2310 200 327
2310 639 355
2310 620 734
2310 551 252
2310 620 555

2313 313 322
2313 313 318
2313 313 417, 418
2313 313 453, 347
2313 313 305, 454

2313 313186, 187, 188
2313 329 593, 594, 603
2313 300 212, 210, 213
2313 502 200, 230, 231

2313 502 222
2313 502 205
2313 502 220
2313 502 226

2313 300 206

Δημοτική Ενότητα Συκεών (Στρ. Σαράφη & Ι. Μιχαήλ 1, Συκιές)

Τεχνική Υπηρεσία (Λεχόβου 4, Συκιές)

Βλάβες

Αυτοτελές τμήμα Πολιτικής Προστασίας

Πολεοδομία

Δημοτική Ενότητα Νεάπολης (Ελ. Βενιζέλου 125, Νεάπολη)

Δημοτική Ενότητα Αγ. Παύλου (Ηπείρου 9 - 11, Αγ. Παύλος)

Δημοτική Ενότητα Πεύκων (Ειρήνης 19, Πεύκα)

Κέντρα Εξυπηρέτησης Πολιτών

Δημοτικές Επιχειρήσεις - Νομικά πρόσωπα

Χρήσιμες
πληροφορίες

Δήμαρχος
Σίμος Δανιηλίδης
2313 313 200, 2313 313 201

Αντιδήμαρχος Διοικητικών Υπηρεσιών, 
ΚΕΠ και Παιδείας, και κατά τόπον αντιδήμαρχος 
για τη Δημοτική Ενότητα Συκεών 
Μιχάλης Βουλγαρίδης
2313329521, 6953083314

Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής 
Ιωάννα Αλεξιάδου
2313313116, 6973793501

Αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων, Υποδομών, 
Μικροέργων, Ηλεκτροφωτισμού, 
και κατά τόπον Αντιδήμαρχος 
για τη Δημοτική Ενότητα Αγίου Παύλου 
Στέλιος Γκατζές
2313313351, 6944262330 

Αντιδημαρχία Διαχείρισης Απορριμμάτων
Θόδωρος Κυζιρίδης
2310.625500, 6932206329

Αντιδημαρχία Περιβάλλοντος
και κατά τόπον Αντιδήμαρχος 
για τη Δημοτική Ενότητα Πεύκων
Παρή Γενίτσαρη
2313.502205, 6974319700

Αντιδήμαρχος Πολιτικής Προστασίας 
Αναστάσιος Τσακιρίδης
2313313340, 2313313341, 6944 353 747

Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Νέας Γενιάς
Αλεξάνδρα Τερζίδου
2313 313 146, 6937328861

Αντιδήμαρχος Δόμησης, Φροντίδας Αδέσποτων 
και Αστυνόμευσης και κατά τόπον Αντιδήμαρχος 
για τη Δημοτική Ενότητα Νεάπολης
Ιωάννης Ζαρίφης 
2313 313 444, 2313 329 503, 6936820389 

Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
Κατερίνα Τσουκαλά
2313 329 116, 6976888058

Πρόεδρος Κοινωφελούς Επιχείρησης Υπηρεσιών 
Δημήτρης Απατσίδης
2313 329 614, 6972 825 428

Πρόεδρος Δημοτικού Κέντρου 
Κοινωνικής Προστασίας και Αλληλεγγύης
Αριστείδης Γαλανός
2310 213 105, 6948 003 862

Πρόεδρος Δημοτικής Επιχείρησης 
Τελετών Νεάπολης
Νίκος Βαρσάμης
2310 620 555, 6974  118 395

Πρόεδρος Σχολικής Επιτροπής 
Α’ βάθμιας Εκπαίδευσης
Αλεξάνδρα Τερζίδου
2313 329 512, 6937 328 861

Πρόεδρος Σχολικής Επιτροπής 
Β’ βάθμιας Εκπαίδευσης
Τριαντάφυλλος Κουσαγιαννίδης
2313 329 512, 6974 816 179 www.dimosneapolis-sykeon.gr

Για τον αναλυτικό κατάλογο 

των υπηρεσιών του δήμου, 

επισκεφθείτε την ιστοσελίδα 

του δήμου μας
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*Αυτά τα πτι-μπερ Παπαδοπούλου με σοκολάτα γάλακτος εί-
ναι άκρως εθιστικά. Ξεκινάς να φας ένα και καταλήγεις στην 
καλύτερη περίπτωση να φας τα μισά.

*Ο άντρας πρέπει να ’ναι κυνηγός. Να βγαίνει εκεί έξω, να 
κοπιάζει, να ψάχνει, να ρωτάει και να γυρνάει σπίτι με δυο 
κιλά κουρκουμπίνια.

*Τέτοιες μέρες θα ΄μουν στο Σεντ Μόριτζ να έκανα αλπικό 
σκι

*Από γυμναστική, δέκα φορές σήκωσα τα χέρια να μουτζώ-
σω την ώρα που έβλεπα πρωινές ειδήσεις!

*Με ρωτάει μια φίλη πως ξεχωρίζουμε τον μαϊντανό από τον 
άνηθο. 
Από τον χαρακτήρα τους. Ο μαϊντανός είναι κοινωνικός, ο 
άνηθος εσωστρεφής.

*Εδώ ολόκληρος Αδάμ και δεν αντιστάθηκε σε ένα μήλο θα 
αντισταθώ εγώ στην μπουγάτσα;

*Ελα έλα, σου πήρα προφιτερόλ, μου είπε, και πήγα και ήθε-
λε να πλύνω τα πιάτα.
Μου τα’ λεγε η συγχωρημένη μάνα μου να μην ξεγελαστώ 
και να μην παίρνω γλυκά από καμιά αλλά δεν την άκουγα, 
νάτα τώρα …

*Μπριζολάκι, πατάτες, τηγανιά, λαχανοντολμάδες και τζατζί-
κι για μεσημέρι , θεέ μου έχω ιό που με μεταλλάσσει σε…  
γουρούνι

*Nόμιζα ότι σκότωσαν τον λύκο και μπήκα ανέμελα στο πα-
ραμύθι

*-Πόσο χρονών είσαι μανάρι μου;
-27, εσύ;
-Δε βράζω ούτε σε χύτρα...

*Έχω βρει το σπίτι των ονείρων μου,το μόνο που μου λείπει 
για να πάω να μείνω εκεί είναι 450.000€

*Αυτό το καραγκιοζιλίκι των πολιτικών με κράνη εργοταξίου 
πρέπει κάποια στιγμή να αρχίσει να διώκεται ποινικά.

*Δύο εκατομμύρια δολάρια το μήνα είναι τα έξοδα του Τζόνι 
Ντεπ όπως διαβάζω. Φίλε Τζόνι, φέρε ένα μηνιάτικο να σου 
δείξω πώς περνάς με αυτά δύο μήνες.

*Η καλοσύνη είναι προτέρημα , ιδιαίτερα αυτών που ισχυρί-
ζονται ότι τη διαθέτουν.

*Το χρέος της Ελλάδας σε επίπεδο ρεκόρ διαβάζω 406 δις ευρώ.
Βγάλε το ένα από τα δύο πατατάκια κυρ Στέφανε.

*Άμα δεν μπορεί να καταλάβει κάποιος αυτά που αισθάνε-
σαι δεν έχει κανένα νόημα να του τα εξηγείς

*-Πήρα αβοκάντο,  μπρόκολο,  ταχίνι,  βρώμη,  μέλι,  τόνο, κεφίρ, 
λιναρόσπορο γλυκοπατάτες,  κινόα,  φινόκιο και κουνουπίδι 
-Τέλεια τι θα φάμε;
-Σουβλάκια

*Από κάποια ηλικία και μετά κάθε παράξενο θόρυβο στο αυ-
τοκίνητο ή στο σώμα σου τον μεταφράζεις παράλληλα και 
σε ευρώ

*Αν δεν μιλάς δεν αντιστέκεσαι και συνεχώς σκύβεις το κεφάλι.
 Μια ζωή Τζαννετάκος θα είσαι, φάπες θα τρως.

Του Ιορδάνη Χουδαμά




